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روزنامه صبح ایران
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پیشرو

سایت روزنامــه پیشــرو    
www .  P i s h r od a i l y . i r
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صحرایی اعلام کرد؛
پذیرش بیش از 5 هزار معلم 

جدید در تهران
7

بذرپاش عنوان کرد

هدفگذاری افزایش مبادلات ایران 
وارمنستان تا میلیارد دلار

صفحه  2صفحه  6

گزارش عملکرد بانوان در هانگژو؛

شگفتی سازانی 
که چراغ راه 
مسئولان شدند

وزیر بهداشت  خبر داد؛

افزایش شهریه دانشگاههای 
علوم پزشکی رأی نیاورد

011  -33304401  -3 و     33300231  -3   

ن  مـــــا ز ســـــا
هــــای    آگـــهــــی 

پیـشـــرو    روزنــــامـــه 

معاون وزیر بهداشت در گفتگو با پیشرو خبر داد؛

هزینه بستری 30 میلیون ایرانی 
رایگان می شود

معاون درمان وزارت بهداشت گفت: وزیر بهداشت طی ابلاغیه ای همه را مکلف کردند که هزینه 
بستری بیش از ۳۰ میلیون هموطن ایرانی رایگان باشد.

سعید کریمی، با اشاره به برگزاری همایش دو روزه معاونین درمان دانشگاه ها و دانشکده های 
علوم پزشکی سراسر کشور، هدف از برگزاری این همایش را ارتقای خدمات درمانی به عموم ..

در شهریه  افزایشی  هیچ  گفت:  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت  وزیر 
های دانشجویان پردیس های خودگردان علوم پزشکی نخواهیم 
داشت.دکتر بهرام عین اللهی گفت: امسال سال مهارم تورم و 
افزایش تولید نامگذاری شده است و این موضوع افزایش شهریه 
تنها یک پیشنهاد بود که در شورای معاونان وزارت بهداشت طرح 

شد و رأی نیاورد.وی گفت: این پیشنهاد بر اساس هزینه های..

صفحه  ۳

اسبقیان: 

گرفتن مدالهای 
ورزشکاران ایران یک 
سرقت صد درصدی 

ورزشی بود

معاون وزیر علوم:

با وجود 
تحریمها به 

انزوای علمی 
نرفتیم
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باسمه تعالي
فراخوان ارزیابی کیفی جهت برگزاری مناقصه عمومي

0208210230161 DT1 دومرحله ایي شماره 
D تقاضاي شماره  0230161-21-08 سیمان حفاری کلاس            

شرکت ملي مناطق نفتخیز جنوب در نظر دارد کالاي مورد نیاز خود مطابق جدول 
زیر بصورت فراخوان ارزیابی کیفی جهت برگزاري مناقصه عمومي از بین تولیدکنندگان داخلی از طریق 
سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( تأمین نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه، از دریافت اسناد 
الکترونیکی  تدارکات  سامانه  درگاه  از طریق  پاکات  بازگشایی  و  گران  مناقصه  پیشنهاد  ارائه  تا  مناقصه 
دولت )ستاد( به آدرس www.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است مناقصه گران در صورت عدم 
عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در 

مناقصه محقق سازند.

بایست ظرف  باشد مي  با شرح کالاي مورد درخواست مي  آنها مرتبط  لذا کلیه شرکتهایی که فعالیت 
مدت 14 روز از تاریخ درج آگهي فراخوان نوبت دوم با مراجعه به درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 
)ستاد(، نسبت به استخراج و تکمیل» فرم تعهد نامه ارائه کالا مطابق با استانداردهاي شرکت ملي مناطق 
نفتخیزجنوب« و بارگزاری آن به همراه مدارك و مستندات لازم منطبق با موارد مندرج در جدول ارزیابي 
الکترونیکی  برابر نصاب معاملات متوسط ( در سامانه تدارکات  از بیست  بیشتر  )براي معاملات  کیفي 

دولت ) ستاد (اقدام نمایند.  
کسب حداقل نمره 60 در ارزیابي کیفي جهت دریافت اسناد مناقصه توسط فروشندگان/سازندگان الزامي است.

اسناد و مدارك مناقصه پس از برگزاری فرآیند ارزیابی کیفی و ارسال دعوتنامه از طریق سامانه ستاد به 
مناقصه گران واجد شرایط ارسال خواهد شد.

با وصول حداقل دو فقره پیشنهاد معتبر در موعد زمانبندی مناقصه گشایش پاکات انجام میشود.
ضمناً مبلغ تضمین شرکت در مناقصه۰۰۰ر8۰۰ر582ر15ریال مي باشد.

)تلفن تماس  ۰61-۳41-251۳2 ( 

شماره فراخوان در سامانه ستادجمع عدديموضوع مناقصهتعداد اقلام

1D 00020020922880001077ر165 کیسه بزرگ  کیسه 50 کیلوگرمیسیمان حفاری کلاس

" فرم شماره دو"

شرکت ملی نفت ایران
شرکت ملی مناطق نفت خیز 

جنوب )سهامی خاص(

نوبت دوم

شناسه آگهی:1587122    شماره میم الف: -1 

سرمقاله / محمد ذاکری نیا
در حالی که کشور از فقدان نقشه جامع تولیدات کشاورزی، تولید 
با اتلاف بالای منابع، نرخ خرید تضمینی پایین و جولان واسطه ها 
رنج می برد؛ شوك های مقطعی که به بازار فروش این محصولات 
وارد می شود، نه تنها سبب دلسردی کشاورزان از تولیده شده، بلکه 

خودکفایی کشور در تولیدات کشاورزی را نیز تهدید می کند.
هفته گذشته و با اعلام سخنگوی وزارت کشاورزی عراق یکی از این 
شوك ها بر تن تولیدات کشاورزی ایران وارد شد. بنا بر اخبار رسمی 
منتشر شده؛ حمید النایف از ممنوعیت واردات 6 قلم از محصولات 
کشاورزی با هدف حمایت از تولیدات داخلی عراق خبر داد که این 
واردات  بر  ثانوی  اطلاع  تا  ماه 14۰1  تیر  تاریخ ۳۰  از  ممنوعیت 
هنداونه، طالبی، گوجه فرنگی، بادمجان، خیار و سیب زمینی اعمال 
می گردد. برای پی بردن به اهمیت این خبر، در ادامه نگاهی به آمار 

صادرات برخی از این محصولات از ایران به عراق می کنیم؛
بنابر آمار اعلامی گمرك جمهوری اسلامی ایران در سال 14۰۰، 
میلیون دلار هنداونه و 17  فرنگی، ۹5  میلیون دلار گوجه   155
میلیون دلار بادمجان و در مجموع 267 میلیون دلار تنها ذیل این 
سه محصول به عراق صادر شده است. همچین در اقلام نام برده، 
ایران بیشترین سهم را از بازار صادراتی کشور عراق در اختیار داشته 
است. با این اوصاف محدودیت یاد شده با هر هدفی که باشد، عملًا به 

طور ویژه بر محصولات ایرانی اعمال شده است.
زمینی در  تن سیب  امحاء 17۰۰  نظیر  تجربیات دردناکی  وجود 
سال ۹4، فاسد شدن ۳5 هزار تن سیب درختی در سال 14۰۰ و 
شخم زدن زمین های زیرکشت گوجه فرنگی و هنداونه بدون برداشت 
محصول از آن به علت ناهماهنگی در یافتن بازار هدف یا پایین بودن 
نرخ خرید تضمینی در گذشته سبب می شود تا با شنیدن خبر چنین 
محدودیت هایی نگران سرانجام محصولات کشاورزی و در پی راه 

حلی جهت حل این مشکل باشیم.
لذا برای جلوگیری از تکرار تجربیات تلخ گذشته و برای برطرف شدن 
این مشکل به طور کل، بسته سیاستی متشکل از اقدام عاجل و کوتاه 

مدت در کنار اقدامی بلندمدت به صورت زیر پیشنهاد می شود:
کوتاه مدت: در کوتاه مدت می توان با هدف جلوگیری از تحمیل 
خسارت و تکمیل زنجیره ارزش محصولات کشاورزی اقدام به ایجاد 

اورژانس محصولات کشاورزی نمود. 
در این روش، دولت هم به عنوان مجری و هم سیاست گذار می تواند 
از  برای جلوگیری  این صورت که  به  باشد،  فعال داشته  حضوری 
از  مناسب  نرخی  با  را  متضررشدن کشاورز، محصولات کشاورزی 
آن ها خریداری کند و ضمن هماهنگی با تولیدکنندگان کنسانتره و 
صنایع تبدیلی، برای جلوگیری از امحاء و از بین رفتن محصولات، از 

آن ها به عنوان مواد اولیه در این صنایع استفاده نماید.
با این رویکرد در کوتاه مدت نه تنها تلاطمی در بازار این محصولات 
گرفتن  قوت  با  بلکه  نمی شوند،  متضرر  کشاورزان  و  نمی دهد  رخ 
صنایع تبدیلی و خلق ارزش افزوده، قدمی مؤثر در اقتصاد کشور 

برداشته می شود.
بلندمدت: برای حل این مشکل به صورت اساسی لازم است تا در 
بلندمدت به موازات گسترش صنایع تبدیلی در کشور، نسبت به 
یافتن بازارهای مطمئن صادراتی اقدام شود. برای مثال، می توان برای 
جلوگیری از وارد شدن شوك های مقطعی به چرخه اقتصاد کشور، 
بلندمدت  قرارداد  وارد  کشاورزی،  محصولات  واردکننده  کشور  با 
صادرات شد تا به این طریق نااطمینانی ها به حداقل برسد. حال به 
پشتوانه قرارداد بلندمدت، می توان با نرخ خرید تضمینی خوبی اقدام 
به خرید محصولات از کشاورزان نمود. حتی با این شیوه می توان 
کشاورزان را نسبت به اصلاح الگوی کشت و تولید محصول مورد 

نظر ترغیب کرد.

رفع شوک های مقطعی با اورژانس محصولات کشاورزی و قراردادهای بلندمدت

سخنگوی اقتصادی دولت:

ترمز رشد قیمت مسکن
 کشیده شد
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سید مجتبی نیایش:  وزیر آموزش و پرورش 
با اشاره به اینکه بیش از ۵ هزار معلم جدید 
در تهران مشغول به کار شده اند، گفت: تهران 

به ۱۰ هزار معلم دیگر نیاز دارد.
رضامراد صحرایی وزیر آموزش و پرورش  در 
ویژه  تربیت  و  تعلیم  داران  طلیعه  همایش 
استقبال از نومعلمان آموزش و پرورش شهر 
تهران گفت: خدا رو شاکرم که اولین محصول 
دوره کوتاه مدیریتی خود را که جذب شما نو 

معلمان است میبینم.
وی ادامه داد: کلاس مقدس ترین جایی است 
که انسان ها در آن ساخته می شوند و کاش 
می توانستم همه شما را شخصاً از زیر سایه 
قرآن رد می کردم تا برای ساختن آینده ایران 

اسلامی به کلاس درس می رفتید.
مأموریت  ما  افزود:  پرورش  و  آموزش  وزیر 
بزرگی به عهده گرفته اسم آن هم خدمت در 
جای بزرگی است که آینده کشور را می سازد 
و آموزش و پرورش هر کشور جایی است که 

آینده کشور را ترسیم می کند.
صحرایی خاطرنشان کرد: امروز خوشنود و 
خرسندیم که بخشی از سیمای آینده ایران 
در دست کسانی قرار گرفته که در انتخاب 
آنها راهی را پیمودیم که جدید، جدی و البته 
دشوار بود.وی گفت: معلم مهم است. اولین 
معلم خود خداوند متعال بوده است و پس 
از آن در صدر معلمان پیامبر گرامی اسلامی 
است. اهمیت کار معلم در برخی از احادیث 
به طور مستقیم و غیرمستقیم مورد توجه 
قرار گرفته است. جهل و نادانی بی درمان 
ترین دردها است و معلم انسان ها را از این 
و  آموزش  می دهد.وزیر  نجات  جهل  و  شر 
پرورش ادامه داد: معلم با جعل می جنگد 
است  مهم  آن جهت  از  و  تازد  می  او  بر  و 
به  و  و روشنگری می کند  نور می تاباند  که 
همین دلیل است که در وصف او می گویند 
که معلمان آموزنده نیکی ها هستند و تمام 

جنبندگان برای او طلب استغفار می کنند.
وی اضافه کرد: معلم کسی است که رهبر 
معظم انقلاب درباره آن گفته است که معمار 
هویت آینده کشور است و گفته شده است 

که کار معلم در تربیت انسان مطلوب بالاتر 
از ایجاد انرژی هسته ای است. اگر از خاک 
طلا بسازیم باز هم کار معلم از آن با ارزش تر 

است چون شما انسان تربیت می کنید.
صحرایی گفت: معلم در حساس ترین نقطه 
انسان ها  سازندگان  معلمان  است.  ایستاده 
هستند. معلم مظهر علم است و همه باید 
به آنها احترام بگذارند. معلم روشن کننده 
دل ها است. استخفاف معلمان کار منافقان 
انقلاب  فرزانه  رهبری  سخن  این  و  است 
است. به گفته رهبری کسی به معلم اهانت 
نمی کند مگر منافق.وی افزود: نخستین بار 
است که برای خوش آمد گویی و استقبال 
از نو معلمان در این حجم وسیع در کشور 
از  غیر  معلمی  است.  شده  پا  به  جشنی 
کارمندی است.وزیر آموزش و پرورش ادامه 
که شما  قیمتی  معلمان  انتخاب  برای  داد: 
وزیر  عنوان  به  بسیاری  مرارت های  باشید 
تحمل کرده ام. برای آنکه نشان بدهیم که 
معلم محور تحول جامعه است سختی بزرگی 

تحمل کرده ایم.
صحرایی گفت: امروز نه برای رسانه ها برای 
باشید سخن می گویم.  همکارانم که شما 
بزرگترین دستاورد چند ماهه خدمتم شما 

معلمان را به همه نشان می دهم.

آزمون  در  نفر  هزار   ۵۳۰ داد:  ادامه  وی 
ابتدایی شرکت کردند اما کمتر از ۳۰ هزار 
نفر پذیرفته شدند. کمی کمتر از ۵۰۰ هزار 
نفر به آزمون و نتایجش گلایه کردند اما ما 
به آنها می گوئیم آموزش و پرورش مسؤول 
بلکه  ندارد  را  بیکاران  برای  شغل  تأمین 
ترین  قیمتی  و  بهترین ها  کردیم  تلاش  ما 
آنها  به  را  فرزندانمان  و  بپذیریم  را  معلمان 
من  افزود:  پرورش  و  آموزش  بسپاریم.وزیر 
فرد سیاست ورزی نیستم و به رئیس جمهور 
هم گفتم که سیاست را می شناسم اما بنای 
من معلمی است. چگونه برخی حیا نکردند 
که در روزی گفتند سیصد هزار معلم اضافه 
داریم حالا امروز می گویند چرا کلاس های 

درس معلم ندارد.
روزه  یک  مگر  کرد:  خاطرنشان  صحرایی 
ساله  یک  که  یافتند  کاهش  معلمان 
می خواهید آن را رفع کنید. حیا نمی کنید 
مگر  کردید؟  تعطیل  را  معلم  تربیت  که 
معلمان فراموش می کنند که به دوربین ها 
خیره شدید و گفتید معلمان زیاد هستند 
و باید تعدیل شوند.وی گفت: بماند که در 
روند برگزاری آزمون تأخیر ایجاد کردند که 
آموزش و پرورش بی تقصیر بود. اما بدانید 
جذب کسانی که قرار است سی سال دانش 

آموز پروری کند کمی وسواس گونه انجام 
شود بهتر از آن است که از فردای آن روز 

دچار مشکل شویم.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: افتخار من 
معلم بودن است نه عضو کابینه بودن. امروز 
معلمی شرافت وزارتخانه است نه وزیر بودن. 
چندسال مجوز استخدام معلم ندادید حالا 
در مقابل دوربین ها سخن از کمبود معلم می 
زنید. ما معلم قیمتی انتخاب کردیم اما نه به 

هر قیمتی!
وی اضافه کرد: بیش از ۵ هزار معلم جدید 
وارد شهر تهران شده است. بیایند بگویند در 
آن هشت سال خسران آفرین در کدام سالش 
معلم به شهر تهران دادند. این در حالی است 

که تهران به ده هزار معلم دیگر نیاز دارد.
صحرایی گفت: افتخار کردیم که جز در یک 
وارد  را  کسی  شده  سنجیده  علمی  فرایند 
آموزش و پرورش نکردیم و امانت معلمی را 
به دوش هر کسی نمی گذاریم و به فرزندان 
این کشور خیانت نخواهیم کرد. معلم فراتر از 

عالم بودن است.
در  زیادی  التحصیلان  فارغ  افزود:  وی 
معلم  اما  دارند  حضور  کشور  دانشگاه های 
بودن چیز دیگری است. ما این مسؤولیت را 
امانت بزرگ می دانیم و اجازه نمی دهیم هر 

کسی این امانت را برعهده بگیرد.
وزیر آموزش و پرورش ادامه داد: از رسانه ها 
می خواهیم که جای خائن و خادم را عوض 
نکنید. بگویید به مردم که چه کسانی روند 
جذب معلم را مختل کردند و حالا صحبت 
از نبود معلم می کنند. به مردم بگویید چه 

کسانی این خسارت را وارد کردند.
از آن مجالسی  صحرایی گفت: منظور من 
که در آن بر علیه معلمان صحبت می کنند 
حرفهای  نیست.  اسلامی  شورای  مجلس 
من را تقطیع نکنید.وی خطاب به معلمان 
بیاموزید که به دنبال  گفت: به کودکانمان 
کودکان  به  باشند.  آن  کشف  و  حقیقت 
رهبر  آن  صدر  در  و  انقلاب  که  بیاموزید 
معظم ان دغدغه ای جز شکوفایی توانمندی و 

استعدادهای آنها ندارد.

صحرایی اعلام کرد؛

پذیرش بیش از ۵ هزار معلم جدید در تهران

وزارت  درمان  معاون  شجاعی:  رحمان 
طی  بهداشت  وزیر  گفت:  بهداشت 
که  کردند  مکلف  را  همه  ای  ابلاغیه 
میلیون   ۳۰ از  بیش  بستری  هزینه 

هموطن ایرانی رایگان باشد.
برگزاری  به  اشاره  با  کریمی،  سعید 
درمان  معاونین  روزه  دو  همایش 
دانشگاه ها و دانشکده های علوم پزشکی 
این  برگزاری  از  هدف  کشور،  سراسر 
به  درمانی  خدمات  ارتقای  را  همایش 

عموم مردم عنوان کرد.
وی، رویکرد وزارت بهداشت و معاونت 
درمان را، عدالت و تعالی نظام سلامت 
برشمرد و به موضوعات مطروحه و بحث 

شده در این همایش پرداخت.
کریمی، جوانی جمعیت، درمان زوجین 
نابارور؛ ارائه تسهیلات به زوجین در این 

ناباروری  مراکز  اندازی  راه  و  خصوص 
سطح ۲ و ۳ را از جمله موارد بحث شده 
دانشگاه ها  درمان  معاونین  در همایش 
و دانشکده های علوم پزشکی عنوان و 
خاطرنشان کرد: با توجه به اینکه آبان 
ماه آخرین مهلت برای راه اندازی مراکز 
ناباروری است دانشگاه ها به سرعت این 
مراکز را راه اندازی کردند و اکنون بالای 
۵۰ مرکز سطح ۲ ناباروری راه اندازی 
شده و مراکز ناباروری سطح ۳ نیز در 
همه مراکز استان های کشور دایر است و 
در استان بوشهر نیز به زودی راه اندازی 
بهداشت،  وزارت  درمان  می شود.معاون 
و  خاص  بیماران  بسته های  مورد  در 
این  اعتبارات  گفت:  نیز  العلاج  صعب 
صندوق از ۵ هزار میلیارد تومان به ۷ 
و  داشته  افزایش  تومان  میلیارد  هزار 

۱۰۰ نوع بیماری را نیز پوشش می دهد 
و در این همایش درباره اینکه بیماران 
چگونه در سیستم اطلاعات بیمارستان 
پرداخت ها  و  کنند  درخواست  ثبت 
نظر صورت  تبادل  شود،  انجام  چگونه 
گرفت.وی، بسته حفاظت مالی را نیز از 
جمله محورهای بحث شده در نخستین 
روز از همایش معاونین درمان دانشگاه ها 
و دانشکده های علوم پزشکی برشمرد و 
تصریح کرد: این بسته به منظور کاهش 
پرداخت از جیب بیماران است که وزیر 
کردند  مکلف  را  همه  ابلاغیه ای  طی 
که هزینه بستری بیش از ۳۰ میلیون 
هموطن ایرانی رایگان باشد؛ البته طی 
در  که  بیمارانی  بستری  ابلاغیه  این 
چهارچوب نظام ارجاع صورت می گیرد 
رایگان خواهد بود.کریمی با بیان اینکه 

بنا داریم تخت های توانبخشی را از ۸۰ 
دهیم،  افزایش  تخت  از ۸۰۰  بیش  به 
گفت: این موضوع در این همایش مورد 
بررسی و گفت و گو قرار گرفت.معاون 
گردشگری  بهداشت،  وزارت  درمان 
موضوعات  دیگر  از  نیز  را  سلامت 
برشمرد  همایش  این  در  شده  مطرح 
از  ما  فعلی  درآمد  کرد:  خاطرنشان  و 
دلار  میلیارد  یک  سلامت  گردشگری 
بوده که می توانیم این درآمد را به ۵ الی 
۶ میلیارد دلار برسانیم و اکنون ۲۷۰ 
وجود  گردشگری سلامت  دارای  مرکز 
ارتقای خدمات  داد:  ادامه  دارد.کریمی 
اورژانس، نظارت بر مراکز درمانی، بسته 
مقیمی، ماندگاری پزشکان در مناطق 
محروم، نظام ارجاع و پزشک خانواده نیز 
در این همایش مورد بررسی قرار گرفت.

معاون وزیر بهداشت در گفتگو با پیشرو خبر داد؛

هزینه بستری ۳۰ میلیون ایرانی رایگان می شود

وزیر بهداشت  خبر داد؛
افزایش شهریه دانشگاههای 

علوم پزشکی رأی نیاورد
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت  وزیر  فرخی:  مائده 
گفت: هیچ افزایشی در شهریه های دانشجویان پردیس 
های خودگردان علوم پزشکی نخواهیم داشت.دکتر بهرام 
عین اللهی گفت: امسال سال مهارم تورم و افزایش تولید 
نامگذاری شده است و این موضوع افزایش شهریه تنها 
یک پیشنهاد بود که در شورای معاونان وزارت بهداشت 
طرح شد و رأی نیاورد.وی گفت: این پیشنهاد بر اساس 
هزینه های واقعی تربیت دانشجو بود که از سوی سازمان 
که  است  این  نکته  اما  شده  استخراج  بودجه  و  برنامه 
زا خواهد  تورم  بسیار  اجرا کرد چراکه  را  آن  نمی توان 
بود.وی افزود: دولت اساس کار خود را سیاست های ضد 
تورم قرار داده است و از همین رو هیچ افزایشی نخواهیم 
داشت.معاونت آموزشی وزارت بهداشت پیش از این در 
نامه ای خواستار افزایش شهریه دانشگاه های علوم پزشکی 
متناسب با افزایش نرخ تربیت دانشجو در کشور شده و 
تاکید کرده بود هزینه آزادسازی مدارک هم باید افزایش 
علوم  رشته های  دانشجویان  شهریه  نامه  این  یابد.در 
پزشکی در پردیس های خودگردان از مبلغ ۴۰۰ میلیون 
ریال تا ۲ میلیارد و ۱۳۰ میلیون ریال پیشنهاد شده بود.

معاون وزیر علوم:
با وجود تحریمها به انزوای علمی 

نرفتیم
گفت:  علوم  وزیر  پژوهشی  معاون  نیایش:  مجتبی  سید 
بالای ۳۵ درصد مشارکت های علمی جهانی داریم که به 
رغم وجود تحریم ها یعنی ما به انزوای علمی نرفته ایم.

پیمان صالحی   در نشست پدافند غیرعامل وزارت علوم که 
در سالن شهدای علمی این وزارتخانه برگزار شد گفت: در 
حوزه پدافند غیرعامل اقدامات پیشینی و اقدامات پسینی 
اقدامات  باشیم  موفق  اقدامات پشینی  در  اگر  داریم که 
پسینی لازم نیست و مبنای اقدامات پسینی، پژوهش و 
فناوری است.وی با مرور دستاوردهای جمهوری اسلامی 
ایران در حوزه علم و فناوری گفت: با مرور این دستاوردها 
می خواهیم بدانیم چطور از این دستاوردها در حوزه پدافند 
و  رتبه  مورد  در  کرد.صالحی  استفاده  می توان  غیرعامل 
اسکوپوس  استنادی  پایگاه  در  ایران  علمی  اسناد  تعداد 
توضیح داد: رتبه علمی ایران ظرف دو دهه از رتبه ۵۴ 
به رتبه ۱۵ در این پایگاه رسیده است و رتبه استنادی 
ما با رتبه علمی متناسب است؛ یعنی تولیدات علمی ما 
دیده و به آنها ارجاع می شود. همچنین بالای ۳۵ درصد 
وجود  رغم  به  که  داریم  جهانی  علمی  مشارکت های 
تحریم ها یعنی ما به انزوای علمی نرفته ایم.وی با اشاره به 
حوزه تحقیقات پژوهشگران ایرانی در سال ۲۰۲۲ گفت: 
به ترتیب پزشکی، مهندسی، علوم مواد، شیمی و ژنتیک 
برخی از حوزه های مهم و پرشمار در تحقیقات پژوهشگران 
ایرانی بوده اند. بحث بعدی در اقدامات پیشینی، گسترش 
فارسی در حوزه تحقیقات علمی است که دستور  زبان 
مقام معظم رهبری هم هست.دبیرکل شورای عالی عتف 
در مورد مجلات علمی ایران نیز گفت: امروز ۱۴۹۰ عنوان 
مجله در وزارت علوم تأیید شده که باید در عرصه های بین 
المللی نیز دیده شود و به گفته مقام معظم رهبری تا سال 
۱۴۵۰ هر کس خواست علم یاد بگیرد، ضرورت داشته 
باشد که زبان فارسی بداند.وی با اشاره به اهمیت دو پایگاه 
افزود:   )WOS ( او ساینس  استنادی اسکوپوس و وب 
تمام محاسبات علمی دنیا روی این دو نمایه انجام می شود. 
همچنین کشور ایران در راهنمای مجلات دسترسی آزاد 
یا دوآج )DOAJ( از نظر مجله هفتم و از نظر زبان )زبان 
ارتقا  سال ۲۰۲۳  در  البته  است،  یازدهم  رتبه  فارسی( 
داشته ایم ولی هنوز آمارهای رسمی در دسترس نیست. 
همچنین در ۲۵ سال حدود ۱۰۱ عنوان مجله و از ابتدای 
دولت سیزدهم ۴۱ مجله در این پایگاه نمایه شد که ۱۲ 
عنوان مجلات، به زبان فارسی است.استاد دانشگاه شهید 
بهشتی با اشاره زیرساخت های علم و فناوری گفت: در 
منطقه هیچ کشوری این زیرساخت ها را ندارد و در دنیا هم 
کمترین کشوری شبکه مویرگی شامل پارک های علم و 
فناوری و مراکز رشد و نوآوری را دارد.وی با تاکید بر ارتباط 
نظام مسائل کشور با پدافند غیرعامل گفت: توسعه ارتباط 
دانشگاه با صنعت و جامعه با راه های مختلفی در حال انجام 
است، فرصت مطالعاتی اعضای هیأت علمی در صنعت که 
مقام معظم رهبری هم از آن تقدیر کردند، ایجاد شده است. 
بر اساس امار در سال ۱۴۰۱ حدود ۶۹۱ عضو هیأت علمی 
از فرصت مطالعاتی در صنعت استقبال کردند، می توانیم 
برای رشته های علوم انسانی فرصت مطالعاتی مرتبط با 
پدافند غیرعامل تعریف کنیم.وی با اشاره به امار طرح های 
ارتباط با جامعه و صنعت در سال ۱۴۰۱ گفت: حدود ۱۰ 
هزار و ۸۳۵ طرح به ارزش مالی ۴ هزار و ۷۰۴ میلیارد 
تومان انجام شده است.صالحی با اشاره به دوره های مهارت 
افزایی برای دانشجویان خاطرنشان کرد: در سال ۱۴۰۱، 
۳۲۸ هزار و ۶۰۶ دانشجو در این دوره ها شرکت کردند، 
اگر سازمان پدافند غیرعامل آمادگی داشته باشد دانشجوها 
کلاس  غیرعامل  پدافند  حوزه های  بعضی  در  می توانند 
مهارت افزایی بگذرانند.وی با اشاره به نیاز به تحقیقات 
و تجهیزات پیشرفته در حوزه های پدافند غیرعامل اظهار 
داشت: شبکه شاعا شامل ۱۰ هزار و ۵۰۰ آزمایشگاه و ۷۷ 
هزار تجهیز همچنین امکانات شورای عالی عتف می تواند 
در اختیار پدافند غیرعامل قرار گیرد. این شورا با ریاست 
رئیس جمهوری تشکیل می شود و رئیس پدافند غیرعامل 
نیز عضو این شورا است که از ابتدای دولت سیزدهم دو 
جلسه برگزار شده است.معاون پژوهشی وزیر علوم گفت: 
شبکه ملی آزمایشگاهی کشور هم علاوه بر شاعا وجود 
دارد که می توان از آن هم برای توسعه فناوری های مورد 
نیاز در پدافند غیرعامل استفاده کرد.وی به مواد قانونی 
تأمین بودجه های پژوهش اشاره کرد و گفت: قانون بند د 
تبصره ۹ قانون بودجه ۱۴۰۲ می گوید ۶۰ درصد بودجه 
پژوهشی شرکت های دولتی و بانک ها و مؤسسات انتفاعی 
به حساب صندوق شورای عالی عتف واریز شود که این 
بودجه امسال ۶۰۰ میلیارد تومان است. همچنین بودجه 
۱ درصد موضوع ماده ۵ قانون الحاق برخی مواد به قانون 
تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت وجود دارد که این 
بودجه امسال بیش از هزار میلیارد تومان است.وی افزود: 
در  دارند که  را  بودجه  این  از  استفاده  امکان  طرح هایی 
سامانه سمات ملی )سامانه مدیریت اطلاعات تحقیقات 
کشور( ثبت شوند، از این بودجه نیز می تواند برای پدافند 
غیرعامل استفاده کرد ولی این طرح ها در سمات خیلی 

پررنگ نیست.

سید ابراهیم رئیسی    در آئین دریافت 
سعود  بن  »عبدالله  آقای  استوارنامه 
العنزی« سفیر جدید پادشاهی عربستان 
دستگاه  تلاش  ضرورت  بر  سعودی، 
دیپلماسی دو کشور برای بهره گیری هر 
چه بیشتر از امکانات ایران و عربستان 
در جهت تقویت روابط سودمند دوجانبه 
و تأمین منافع ملت های منطقه و جهان 

اسلام تاکید کرد.
دو  را  عربستان  و  ایران  رئیس جمهور 
و  معرفی  منطقه  مهم  و  بزرگ  کشور 
تصریح کرد: بهره گیری از ظرفیت های 
متقابل و گسترش روابط دو کشور، در 
توسعه و تقویت همکاری های منطقه ای 
و حل و فصل مسائل منطقه و جهان 

اسلام مؤثر خواهد بود.
ساله   ۷۵ ظلم  به  اشاره  با  رئیسی 
و  بی دفاع  مردم  علیه  صهیونیست ها 
بی گناه فلسطین، نبود انسجام و موضع 
اسلامی  کشورهای  سوی  از  واحد 

به  تعدی  و  کشتار  تداوم  موجب  را 
و  دانست  سال ها  این  در  فلسطینیان 
افزود: در جریان جنایات بی سابقه اخیر 
رژیم صهونسیتی و حامیان غربی اش در 
غزه نیز موضع یکپارچه و واحد جهان 
مؤثرتر  شکلی  به  می توانست  اسلام 

مانع ظلم و تجاوز رژیم صهیونیستی و 
زیاده خواهی های حامیان غربی اش شود.

تبادل  همچنین  جمهور  رئیس 
کشورهای  میان  متقابل  ظرفیت های 
از  بسیاری  کننده  برطرف  را  اسلامی 
آنها  بی نیازی  و  کشورها  این  نیازهای 

بیگانه  کشورهای  مداخله  و  حضور  از 
در منطقه دانست و تصریح کرد: حضور 
بیگانگان در منطقه نه تنها هیچ مشکلی 
در  عاملی  خود  بلکه  نمی کند،  را حل 

راستای تشدید مشکلات است.
سفیر  العنزی«  سعود  بن  »عبدالله 
جدید پادشاهی عربستان سعودی نیز 
تاریخی  امروز را روزی  این مراسم،  در 
توصیف کرد و ضمن تقدیم سلام های 
گرم پادشاه و ولیعهد عربستان به دکتر 
رئیسی و ملت ایران گفت: روابط ایران 
و عربستان بسیار مستحکم است، چرا 
که پیوندها و اشتراکات دو ملت و کشور 
بیشتر از اختلاف نظرهای فیمابین است.

کرد:  تصریح  سعودی  عربستان  سفیر 
از  ایران در بسیاری  جمهوری اسلامی 
زمینه ها و مسائل به عربستان سعودی 
شاهد  که  امیدوارم  و  کرده  کمک 
و  روابط  روز  به  روز  گسترش  و  ارتقا 

همکاری های دو کشور باشیم.

رییسی در آیین دریافت استوارنامه سفیر جدید عربستان:

روابط ایران و عربستان در حل و فصل مسائل جهان 
اسلام موثر خواهد بود

هزار  گفت: ۱۲  کشور  انتخابات  ستاد  سخنگوی 
۳۹۳ داوطلب تا ثبت نام خود را تکمیل و نهایی 

کردند.
محسن اسلامی سخنگوی ستاد انتخابات کشور در 
خصوص آخرین آمار ثبت نام کنندگان دوازدهمین 
دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی گفت: ۱۲ 
هزار ۳۹۳ داوطلب تا ساعت ۱۱.۳۰ ثبت نام خود 

را تکمیل و نهایی کردند.
نام ها  ثبت  پیش  مرحله  در  افراد  این  افزود:  وی 

کد  و  شده  پذیرفته  آنها  مدارک  و  کرده  شرکت 
رهگیری دریافت کرده بودند که با ورود به سامانه 
پنجره واحد وزارت کشور و به صورت غیر حضوری 
و الکترونیکی فرآیند ثبت نام خود را کامل کردند.

اسلامی با اشاره به احتمال افرایش ساعات ثبت نام 
در مدت باقی مانده اظهار داشت: در حال گفت و گو 
و رایزنی برای امکان ۲۴ ساعته شدن زمان ثبت 

نام هستیم.
داوطلبان  نام  ثبت  اصلی  مرحله  است  گفتنی 

انتخابات دوازدهمین دوره مجلس شورای اسلامی 
از ساعت ۸ صبح پنج شنبه )۲۷ مهر ۱۴۰۲( آغاز 
شده و تا چهارشنبه )۳ آبان ۱۴۰۲( ادامه دارد و 

طبق قانون انتخابات قابل تمدید نیست. 
پیش  مرحله  در  که  داوطلبانی  حال  عین  در 
ثبت نام ها حضور یافته و اطلاعات و مدارک خود 
را از طریق پنجره واحد وزارت کشور ارسال کرده 
و کد رهگیری لازم را دریافت کردند، می توانند در 

مرحله ثبت نام اصلی حاضر شوند.

اسلامی:

۱۲ هزار ۳۹۳ داوطلب ثبت نام خود را نهایی کردند

وزیر دفاع در بازدید از سازمان سپند؛
خطایی از دشمنان سر بزند با 

واکنش محکم وقاطع ایران مواجه 
خواهند شد

از  هفتگی  بازدید  برنامه  در  آشتیانی  رضا  امیر محمد 
بازدید کرد  از سازمان سپند  دفاع  وزارت  سازمان های 
این  گروه های  رؤسای  و  مدیران  جمع  در  با حضور  و 
سازمان در جریان آخرین پیشرفت ها و دستاوردهای این 
مجموعه قرار گرفت.در این دیدار وزیر دفاع با اشاره به 
دغدغه فرمانده معظم کل قوا )مدظله العالی( نسبت به 
سازمان سپند و با اشاره به پیام بسیار ارزشمند ایشان 
این  راه  تداوم  بر  زاده،  فخری  شهید  شهادت  روز  در 
شهید بزرگوار و برنامه های علمی وی تاکید و آن را از 
یاد کرد. برنامه های مجموعه سپند  اصلی  اولویت های 

امیر سرتیپ محمدرضا آشتیانی با بیان اینکه دشمنان 
در خصوص توانایی دفاعی جمهوری اسلامی ایران به 
شناخت رسیده اند و به خوبی می دانند نیروهای مسلح 
ما توان کشف، ره گیری و خنثی سازی انواع تهدیدات 
شناخته شده و متعارف را دارند، تصریح کرد: دشمنان 
می دانند که هر خطایی از آنها سر بزند با واکنش قاطع 
و محکم جمهوری اسلامی ایران مواجه خواهد شد، لذا 
ایران  اسلامی  جمهوری  علیه  جدید  طراحی های  در 
است  لازم  که  رفته اند  نو  و  ناشناخته  تهدیدات  سراغ 
سازمان سپند همانند گذشته در راستای شناسایی و 
راه کارهای مقابله با این نوع تهدیدات اقدام نماید.وزیر 
دفاع جمهوری اسلامی ایران با اشاره به پیچیدگی های 
تهدیدات در محیط دنیای جدید حفظ آمادگی و ارتقا 
کمی و کیفی محصولات دفاعی را یادآور شد و افزود: 
جمهوری  بازدارندگی  راهبرد  در  مهمی  نقش  سپند 
اسلامی ایران داشته و می بایست با اکتساب فناوری های 
نوین و مرز دانشی با بهره گیری از ظرفیت های ملی، 
شرکت های دانش بنیان، نخبگان و حتی تعامل با جهان، 
قابلیت های جدیدی را به صنایع دفاعی اضافه نماید.امیر 
سرتیپ آشتیانی با اشاره به اینکه کشور با خطر پذیری، 
ایثار در کنار تدبر و تعقل پیش  شجاعت، فداکاری و 
می رود، تربیت مدیران دانشمند با ویژگی هایی در تراز 
انقلاب اسلامی را در عرصه های دانش دفاعی خواستار 
امروز لازم است خط  پیچیده  افزود: در محیط  و  شد 
دفاع کشور از مرزهای موجود جلوتر برود. البته این به 
معنی تجاوز و تعرض به مرزهای دیگران نیست بلکه 
اصلاح تفکر دفاع از خودمان است در این تفکر حوزه های 
شناختی، فضایی، سایبری و عرصه های جدید از اهمیت 
بالایی برخودار هستند که باید توجه به ویژه ای به آنها 
کرد.وزیر دفاع در ادامه بر لزوم انقلاب فناوری در کشور 
اشاره کرد و گفت: نقش سازمان سپند و تفکر شهید 
فخری زاده در انقلاب فناوران بسیار مهم و تأثیر گذار 
است و موفقیت در این مسیر با تلاش جهادی و بی وقفه 
دانشمندان، پژوهشگران و مدیران و توکل به خدا و قدم 
برداشتن با اخلاص اتفاق می افتد.وزیر دفاع با اشاره به 
میثاق نامه ارزشمند کارکنان سپند با شهدا به ویژه شهید 
فخری زاده، اعتقاد قلبی به جهاد برای خدا، عزم راسخ، 
اعتماد به نفس، استقامت و امید به آینده، مأیوس نشدن 
و خسته نشدن و احساس تعلق و تعهد سازمانی را بسیار 
مهم توصیف و بر حمایت از سازمان سپند تاکید نمود.در 
ابتدا این دیدار مدیران سازمان سپند ضمن قرائت میثاق 
نامه گزارشی از پیشرفت برنامه ها و پروژه های درحال 

اجرا و نتایج و دستاوردهای آنان ارائه کردند.

امیر واحدی:
نیروهای مسلح با تمام قوا آماده دفاع 

از تمامیت ارضی کشور هستند
فرمانده نیروی هوایی ارتش گفت: نیروهای مسلح ایران 
با تمام قوا آماده دفاع از اسلام و تمامیت ارضی کشور 
هستند.امیر حمید واحدی فرمانده نیروی هوایی ارتش 
در جمع کارکنان و خانواده های عقیدتی سیاسی این 
نیرو ضمن تسلیت حوادث اخیر در غزه با بیان اینکه 
آزادگان  همه  دل  غزه  در  صهیونیستی  رژیم  جنایات 
جهان را به درد آورده است، اظهار داشت: امیدواریم عمر 
این یزیدیان زمان هرچه زودتر به اتمام رسد و ان شاءالله 
پرچم لا اله الا الله در همه دنیا به اهتزاز در خواهد آمد.

امیر واحدی با بیان اینکه نیروهای مسلح ما در بالاترین 
میزان آمادگی قرار دارند افزود: نیروهای مسلح جمهوری 
اسلامی ایران با تمام قوا آماده دفاع از اسلام و تمامیت 
ارضی کشور هستند.فرمانده نیروی هوایی ارتش در ادامه 
با بیان اینکه کار و هنر عقیدتی سیاسی جذب و نزدیک 
کردن قلب ها به سوی خداست و الحمدلله تاکنون در 
این امر موفق عمل کرده است، افزود: از زمان تأسیس 
سازمان عقیدتی سیاسی ارتش، با حضور افرادی متدین، 
با ایمان و مؤثر و اجرای طرح های مصباح در سال های 
و  از نظر معنوی  ایران  ارتش جمهوری اسلامی  اخیر، 
فرهنگی رشد و پیشرفت قابل توجه و اثر گذاری مطلوبی 

داشته است.

غضنفرآبادی:
 ابهامات لایحه عفاف و حجاب 

به زودی رفع می شود
گفت:  مجلس  حقوقی  و  قضایی  کمیسیون  رئیس 
کمیسیون قضایی نسبت به رفع ابهامات اقدام خواهد 
کرد و آن را برای ارائه اظهار نظر مجدد به شورای نگهبان 
ارسال خواهیم کردموسی غضنفرآبادی رئیس کمیسیون 
قضایی و حقوقی مجلس شورای اسلامی پیرامون رفع 
ابهامات شورای نگهبان به لایحه عفاف و حجاب گفت:  
لایحه حمایت از فرهنگ خانواده توسط شورای نگهبان 
مورد بررسی قرار گرفت و ابهاماتی را به آن وارد کرد و به 
مجلس و کمیسیون قضایی و حقوقی مجلس برای رفع 
ابهامات ارسال شد. وی افزود: کمیسیون نسبت به رفع 
ابهامات اقدام خواهد کرد و آن را برای ارائه اظهار نظر 

مجدد به شورای نگهبان ارسال خواهیم کرد.

سـایت   روزنامــه پیشــرو
www . P i s h r o d a i l y . i r



3
اجتماعی

روزنامه چهارشنبه 3 آبان  1402/شماره 4841 
           پیشروروزنامه25 اکتبر 2023/ 9  ربیع الثانی 1445

سازمان آگهی های 
روزنـامه  پیشــرو
 011-33300231-3
011-33304401-3   

خبرهاخبر

گروه اجتماعی: عضو هیأت علمی گروه علوم تربیتی 
دانشگاه تهران به موضوع تمدن مادر محور پرداخت و 
گفت: تربیت باعث انتقال ارزش ها و فرهنگ جامعه از 

نسلی به نسل دیگر می شود.
در مسیر حرکت یک جامعه به سمت تمدن سازی، 
یکی از ابزارها و لوازم مؤثر در این حرکت نظام تربیتی 
آن جامعه است. تربیت باعث انتقال ارزش ها و فرهنگ 
جامعه از نسلی به نسل دیگر شده و قوام تمدن را شکل 
می دهد. در جامعه اسلامی نیز شرایط بدین گونه است 
و البته این ملاحظه نیز وجود دارد که نظام تربیتی 
دینی بیش از ساختارهای مدرن امروزی، ریشه آن بر 
موضوع مادری و خانواده است. لذا بررسی امکان های 
تحقق نظام تربیتی دینی با محوریت مادری و خانواده 
و جایگاه آن در شکل گیری و قوام بخشی تمدن نوین 
اسلامی موضوع مصاحبه ای بود که با نرگس سجادیه 
عضو هیأت علمی گروه علوم تربیتی دانشگاه تهران 
این گونه  را  است.اگر مسیر تمدن سازی  انجام شده 
تصویر کنیم که ابتدا تفکری شکل می گیرد، این تفکر 
در ساحت رفتار عینیت پیدا می کند، به فرهنگ تبدیل 
می شود، این فرهنگ با قدمتی تاریخی همراه می شود و 
به تمدن می انجامد؛ در این مسیر تمدن سازی، جایگاه 

نظام تعلیم و تربیت کجاست؟
یا  تمدن  و  تربیتی  نهاد  بین  رابطه  شاید  سجادیه: 
فرهنگ را به گونه های مختلفی بتوان تصویر کرد. یکی 
از گونه های رایجی که حتی در تربیت مدرن هم اتفاق 
می افتد این است که به نهاد تربیت )اعم از رسمی، 
نیمه رسمی و غیررسمی( به عنوان یک کارگزار برای 
فرهنگ و تمدن نگریسته می شود. در واقع ما تصور 
یا  تمدن  فرهنگ،  آن  باید  فقط  نهاد  این  می کنیم 
اندیشه ای را که از نظر ما درست است انتقال دهد؛ 
در حالی که این نگاه به تربیت دچار اغتشاشاتی است. 
خود نهاد تربیت، در تکوین و پیرایش فرهنگ و تمدن 
نقشی اساسی دارد؛ یعنی در مقابل فرهنگ یا تمدن، 
به عنوان یک حامل کامل و بی نقص عمل نمی کند و 
خودش گاهی برخی از پیام ها را پالایش می کند، تغییر 
می دهد و بعد منتقل می کند.این نگاه ما به تربیت باعث 
می شود که تصور کنیم کارگزاران تربیت فقط باید آن 
پیام، فرهنگ یا تمدن را بفهمند و انتقال دهند؛ در 
حالی که این نگاه کارکرد نهاد تربیت را تقلیل می دهد. 
یک نظام پویای تربیتی در یک فرهنگ یا تمدن شروع 
به رشد می کند، اما از سقف آن فرهنگ یا تمدن بالاتر 
می رود و در واقع اگر بالنده شود، می تواند جلودار باشد. 
بنابراین جامعه ای می تواند پویا باشد که در آن، معلمان، 
مادران و همه دست اندرکاران تربیت، بتوانند هم زمان 
این پالایش را انجام دهند. این فضا باعث می شود که 
خود فرزندان نیز در یک تعامل پویا، آن فرهنگ، سنت 

یا تمدن را ادامه دهند.
با توجه به اینکه جایگاه نقش تربیتی مادر در فرآیند 
تمدن سازی و انتقال ارزش ها از نسلی به نسل دیگر 
بسیار حائز اهمیت است، کارکرد این نقش را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
سجادیه: شاید هیچ نظام تربیتی قائل به این نباشد که 
مادر باید از فرآیند تربیت حذف شود. می توان گفت در 
تربیتی که می خواهد تمدن ساز باشد و فقط کارگزار 
یا انتقال دهنده نیست، هر مربی از جمله مادر، وظیفة 
آنالیز پیام ها و تفکرات را هم بر عهده دارد. او همچنین 
باید به فرزند آموزش دهد که چگونه پیام ها را تحلیل 
کند. این رسالت تربیتی برای مادر یا هر مربی دیگر، 
در کنار رسالت های اجتماعی و سایر فعالیت های آن 
فرد تعریف می شود. برای مثال، نمی توان گفت کتاب 
خواندن یا فعالیت های دیگر فرد، چیزی جدا از نقش 
مادری اوست. مادری که می خواهد پیام ها را پالایش 

اقشار  با  رابطة فعال  نیازمند حضور اجتماعی،  کند، 
مختلف اجتماع، کتاب خواندن و… است.

بنابراین باید بازتعریفی از نقش مادری داشته باشیم. 
خیلی از فعالیت های مادر در طول روز، هرچند ممکن 
است به طور فیزیکی از بودن او در کنار فرزند بکاهد، اما 
به صورت مستقیم یا غیرمستقیم، در همان نوع مادری 
او دخالت می کند. مادری که معلم است و با شبهه های 
دانش آموزان مدرسه آشناست، فرزند خود را کاملاً از 
زاویه دیگر می بیند تا مادری که صبح تا عصر در خانه 

است و فقط برنامه های صداوسیما را دنبال می کند.
اگر این بازتعریف را از نقش مادری داشته باشیم، مادران 
سایر  که  داشت، چرا  نخواهند  وجدان  عذاب  شاغل 
وظایف آن ها هم به نوعی ذیل وظیفه مادری تعریف 
می شود. از سویی دیگر، اتفاقاتی که در جامعه ما افتاده 
باعث شده است ما مادری را غریب و وحشتناک تعریف 
کنیم، در حالی که نسل خود ما با این نوع مادری بزرگ 
نشده است. امروز نقش مادری را آن قدر سخت معرفی 
می کنیم که فرد احساس می کند باید حداقل برای 
مدتی، کل فعالیت های خودش را تعطیل کند تا بتواند 

از عهده نقش مادری به خوبی برآید.
باید ماهیت مادری را یک مقدار عادی سازی کنیم و تا 
این اندازه آن را در تعارض با مسئولیت های اجتماعی 
قرار ندهیم. ممکن است به واسطه موقعیت ها و نیازهای 
ویژه، بالانس هایی انجام دهیم و مثلاً مادر در یک دوره 
بیشتر در منزل باشد و در دوره ای دیگر، فعالیت های 
اجتماعی اش را افزایش دهد، اما اینکه مادری را یک 
وظیفه یا کارکرد در مقابل سایر کارکردها تعریف کنیم، 
باعث می شود که زن به عکس العمل های قطبی کشیده 
شود و بگوید چون نمی توانم از پس این ماجرا برآیم، 

فعلاً مادر نمی شوم.
از آنکه لذت های  این است که ما بیش  بحث دیگر 
مادری را نمایان کنیم، بر روی مسئولیت های مادری 
تأکید کرده ایم. اگر می خواهیم افراد را به مادر شدن 
تشویق و ترغیب کنیم، باید گاهی از لذت های مادری 
برای او بگوییم تا او احساس کند این عرصه هم در کنار 
سایر جنبه های زندگی، مثل کتاب خواندن، کار کردن 
برداشت  و  زندگی  از  بردن  لذت  برای  فرصتی  و… 

کردن از آن است.
اگر زنی بیرون از خانواده باشد و تحصیلات و حضور 
اجتماعی بیشتری داشته باشد، می تواند از زاویه دیگری 

به تربیت نگاه کند و نقش خود را بهتر ایفا کند؟
را معرف می کنید؛  واقع دو قطب  سجادیه: شما در 
قطبی که نقش مادری را به عنوان یک نقش انحصاری 
و بسیط می داند و آن را در تعارض با حضور اجتماعی 
زن می بیند و قطب دیگری که اساساً حضور اجتماعی 

زن را لازمه نقش مادری می پندارد.
من به هیچ کدام از این دو قطب معتقد نیستم، بلکه به 
راه میانه ای اعتقاد دارم. حتی کسی که مادر هم نیست، 

ممکن است بنا بر موقعیتی، زمان حضور خودش را 
در اجتماع تغییر دهد. مثلاً همسر او به شهر دیگری 
منتقل می شود، بیمار می شود یا پدر و مادر او بیمار 
می شوند و نیاز به حضور بیشتر او در جای دیگری 
وجود دارد. در واقع باید سطوح مختلفی برای پرداختن 
به شغل و فعالیت اجتماعی زن در نظر بگیریم. شغل 

رسمی هم می تواند تمام وقت یا پاره وقت باشد.
همچنین فرد می تواند از مرخصی استفاده کند. با این 
حال، بنده معتقدم باید فضای این مانور را برای مادران 
بیشتر کنیم. در واقع جامعه باید بپذیرد که نیمی از 
افراد، با توجه به نقشی که در تربیت نسل آینده بر 
عهده دارند، باید شرایط ویژه ای در عرصه اجتماع داشته 
باشند. برای مثال، مرخصی زایمان برای دانشجویان به 
در  است  ممکن  است.  کرده  پیدا  افزایش  سال  دو 
ظاهر به نظر برسد که بعد از دو سال، فرد کاملاً از 
فضای درسی خارج می شود، اما در عمل می بینیم که 
خانم های جوانی که اتفاقاً قصد بچه دار شدن هم دارند، 
با این شرایط جدید، بیشتر رغبت به ادامه تحصیل پیدا 
می کنند. پیش از این فکر می کردند که درس خواندن 
و مادر شدن دو مسیر کاملاً جدا هستند، اما در شرایط 
موجود، آمیختگی بین این دو نقش بیشتر امکان پذیر 
است.پس من معتقدم این امکان وجود دارد که در 
یک دوره زمانی، با حضور اجتماعی منعطف تر، خانم ها 
بتوانند در کنار سایر فعالیت های خود، نقش مادری را 
هم ایفا کنند. در این راستا، همان طور که گفتم، باید 
دو اتفاق بیفتد؛ یکی ایجاد انعطاف در ایفای نقش های 

اجتماعی و دیگری عادی سازی نقش مادری.
بحث دیگر تعدیل کودک زدایی در محیط های اجتماعی 
است. با اینکه خیلی روی نقش مادری و خانواده تأکید 
می کنیم، محیط های اجتماعی رسمی، غیررسمی و 
نیمه رسمی ما دچار کودک زدایی شده اند. یک مادر و 
بچه حتی نمی توانند از اتوبوس استفاده کنند. به محض 
اینکه کودک ناآرامی کند، همه معترض می شوند که 
چرا مثلاً مادر با فرزندش سوار اتوبوس شده است. انگار 
افراد حوصله کمتری دارند. در حالی که تا پیش از این، 
حتی وقتی که بحث حضور اجتماعی خانم ها مطرح 
نبود، این مسائل به راحتی پذیرفته می شد. افراد به 
راحتی با فرزندانشان به روضه، مسجد و جاهای دیگر 
می رفتند. امروز مادری که می خواهد به کارهای خانه 
برسد هم فرزندش را به جای دیگری می فرستد؛ یعنی 

این قدر ما تحمل مان کم شده است.
علاوه بر این، آزادی های بیش از اندازه ای که به فرزندان 
داده ایم باعث شده است که ماجرا سخت تر شود. باید 
این افسارگسیختگی در تربیت کودک و کودک محوری 
را کمی تعدیل کنیم. حضرت رسول )ص( نیز فقط 
می فرماید کودک صَیّد است؛ یعنی باید او را به صورت 
ضمنی کنترل کنیم و کنترلمان صریح نباشد. بنابراین 
باید به سمتی برویم که تعدیل هایی صورت بگیرد و این 

هم جواری ها ممکن شود.
در  که  هستیم  درگیر  شرایطی  با  مدرن  دنیای  در 
فضای سنتی وجود نداشت. در واقع در فضای تربیتی، 
نهادهای رقیبی مثل اینترنت، ماهواره و… وجود دارند 
که پیش از این وجود نداشتند. آیا این شرایط جدید، 
ملاحظات و اقتضائات جدیدی را برای نقش مادری به 

همراه دارد؟
سجادیه: در روایات مختلف داریم که انسجام شخصیت 
متربی بسیار اهمیت دارد و این همان بحرانی است که 
مدرنیسم با آن مواجه است. اگر فرد اهل باطل باشد و 
باطل را بشناسد و بداند که اهل باطل است، باز هم 
نسبت به افرادی که نمی دانند چه هستند، فضیلت 
دارد. این بحران هویتی که با آن مواجه هستیم، خیلی 

بدتر از این است که فرد راه غلطی را انتخاب کند.
بحثی که ما امروز با نوجوانان و جوانان داریم این است 
که اصلاً موضع یا انتخابی ندارند. من فکر می کنم یکی 
از دلایل این عدم انسجام، به مبنای شخصیت افراد 
برمی گردد و این مسئله هم از آنجا نشئت می گیرد که 
نهادهای رقیب، به صورت آمیخته و بدون نظم وارد 
دنیای کودک می شوند. شاید مهم ترین وظیفه خانواده 
در دنیای امروز این است که دنیای کودک را آرام آرام 
باز کنند. مشکلی که ما در تربیت داریم این است که 
هیچ کدام از نهادهایی که در تربیت کودک مؤثرند، از 
جمله ماهواره، مدرسه، خانواده و… اصلاً فرصت کافی 
پیدا نمی کنند که فرآیند تربیتی یا نقشه تربیتی خود 

را، چه اشتباه و چه درست، مطرح کنند.
اعمال  که  داشت  توجه  موضوع  این  به  باید  البته 
محدودیت برای کودک، در مقابل رقبای تربیتی، تا یک 
سنی ممکن است. بعد از آنکه کودک به اندازه کافی 
رشد کرد، هرچند محتوای ارائه شده توسط آن عنصر 
رقیب مورد پذیرش والدین نباشد، نباید به فرزند چیزی 
را تحمیل کنند؛ همچنان که خداوند خطاب به یک 
نوجوان می فرماید: »وَ انِْ جاهَداک عَلی انَْ تشُْرِک بیِ 
ما لیَسَ لکَ بهِِ عِلمٌْ فَلا تطُِعْهُما«؛ یعنی از چیزی که 

درباره آن علم نداری اطاعت نکن.
در واقع اولیای کودک باید بدانند که بعد از اینکه فرد 
بالغ شد، خودش باید انتخاب کند. البته در سنین قبل 
از بلوغ، مسئولیت انسجام بخشی شخصیت فرد و تربیت 
او بر عهده خانواده است. فکر می کنم تمام نهادهای 
رسمی و غیررسمی باید تابع مصلحت خانواده باشند. 
باید به حرف خانواده  مدرسه  به همین دلیل، واقعاً 
گوش کند، زیرا این فرماندهی باید از یک جا صورت 
گیرد. اینکه فضا با چه سرعتی و چگونه باید برای کوک 
باز شود، مصلحتی تربیتی است که خانواده باید آن را 

تشخیص دهد.
پیدا  معنا  مادر  اجتماعی  حضور  اساس،  همین  بر 
می کند؛ چرا که در دنیای امروز دیگر مادر نمی تواند 
و  اینترنت  سینما،  تلویزیون،  کند.  حرکت  تک نوا 
فضاهای دیگری وجود دارند که نمی توانیم خودمان را 
در مقابل آن ها زندانی کنیم. در این موقعیت، مادر اگر 
در تربیت فرزندش، نمی تواند تک نوا جلو برود، حداقل 
باید انسجام این حرکت چندگانه را حفظ کند.در فضای 
فعلی ما دچار نوعی پارادوکس شده ایم. از یک طرف، 
از تقویت نقش مادر و خانواده حرف می زنیم و از طرف 
دیگر، نهادهای رسمی مان ریشه دار شده اند و خودشان 
را متولی تربیت می دانند؛ یعنی به جای اینکه مدرسه از 
مادر بپرسد من برای فرزند شما چه کاری انجام دهم، 
اگر مادری هم چیزی بگوید، این کار او را دخالت در 
امر تربیت محسوب می کند. نهادهای رسمی و حتی 
نیمه رسمی مثل صداوسیما خودشان را متولی تربیت 
می دانند، نه کارگزار خانواده. به نظرم این نوع ارتباط 

دچار بیماری است و باید اصلاح شود.

رحمان شجاعی: مراسم افتتاح ۲۵ اتاق درس 
در  تربیت بدنی  مناسبت هفته  به  تربیت بدنی 
۱۵ استان و ۵ کانون تندرستی در ۵ استان با 
پرورش  و  آموزش  سازمان  رئیس  حضور 
استثنایی و معاون تربیت بدنی و سلامت وزارت 
آموزش و پرورش به صورت ویدئو کنفرانس در 
سازمان آموزش و پرورش استثنایی برگزار شد.

حمید طریفی حسینی رئیس سازمان آموزش 
و پرورش استثنایی در این مراسم با اشاره به 
ماهیت ورزش به عنوان پدیده ای چندبعدی و 
تربیتی،  ابعاد  مختلف،  کارکردهای  دارای 
و  آموزش  در  ورزش  اجتماعی  و  فرهنگی 
ساحت  از  و  برشمرد  اهمیت  با  را  پرورش 

تربیت بدنی و زیستی هم به مثابه هدف تربیتی 
و هم به مثابه راه و طریقت تحقق اهداف سایر 

ساحت های تربیتی یاد کرد.
و  اهمیت  بر  تأکید  ضمن  حسینی  طریفی 
سبک  ترویج  در  مدرسه ای  ورزش  جایگاه 
زندگی سالم و کارکردهای تربیت بدنی و ورزش 
برای دانش آموزان استثنایی، ورزش مدرسه ای 
را به عنوان سنگ بنا و پایه پیشرفت ورزش ملی 
برشمردن  با  و  دانست  کشور  در  قهرمانی  و 
اهمیت رویکرد خانواده محوری در آموزش و 
پرورش، بر ترویج ورزش همگانی و مشارکت 

خانواده ها با محوریت مدارس تأکید کرد.
صادق ستاری فرد معاون تربیت بدنی و سلامت 

وزارت آموزش و پرورش با تأکید بر ضرورت 
برای  ورزشی  فضاهای  استانداردسازی 
برنامه ریزی  لزوم  بر  استثنایی  دانش آموزان 
فراغت  اوقات  از  بهره برداری  برای  جدی تر 
متنوع  رویدادهای  برگزاری  و  دانش آموزان 
ورزشی در مدارس برای ایجاد شور و نشاط در 

میان دانش آموزان تأکید کرد.
وی در ادامه با برشمردن سه اصل »دسترسی 
ورزشی«،  زیرساخت های  و  فضاها  به 
و  فضاها  از  هدف  جامعه  »بهره مندی 
زیرساخت های ورزشی« و »بهره وری فضاها و 
استفاده  خواستار  ورزشی«  زیرساخت های 
درون  ورزشی  فضاهای  ظرفیت  از  بهینه 

بهره مندی  امکان  شدن  فراهم  و  مدرسه ای 
زیرساخت های  و  فضاها  از  خانواده ها  و  مردم 

ورزشی مدارس شد.
در پایان این مراسم مقرر شد ضمن احصای 
درون  ورزشی  فضای  فاقد  استثنایی  مدارس 
مشترک  برنامه ریزی  و  استاندارد  مدرسه ای 
درس  تخصصی  اتاق   ۳۶ آنها،  تجهیز  برای 
و  بدنی  تربیت  معاونت  سوی  از  تربیت بدنی 
سلامت وزارت آموزش و پرورش و ۳۶ اتاق 
پرورش  و  آموزش  سازمان  توسط  دیگر 
فضای  فاقد  استثنایی  مدارس  در  استثنایی 
ورزشی درون مدرسه ای، تأمین اعتبار و برای 
بهره برداری در بهمن سال جاری آماده شوند.
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از  مقدمات  کردن  آماده  هدف  با  فرخی:  مائده 
سرگیری سفرهای عمره، نمایندگان کمیته های 
مختلف ایران برای امضا قرارداد بزودی به عربستان 

اعزام می شوند.
در نشست شورای برنامه ریزی بعثه مقام معظم 
رهبری و سازمان حج و زیارت با اشاره به مذاکرات 
خصوص  در  حج  عالی  شورای  در  شده  انجام 
نمایندگان  که  شد  اعلام  زیارتی  سفرهای 
انعقاد  جهت  زیارت  و  حج  سازمان  کمیته های 
قرارداد در حوزه های مختلف به زودی به کشور 

میزبان اعزام خواهند شد.
دراین نشست که امروز به ریاست حجت الاسلام 
سید عبدالفتاح نواب نماینده ولی فقیه در امور حج 
و زیارت برگزار شد، سید عباس حسینی رئیس و 
حمید رهبری فر معاون توسعه مدیریت و منابع 
سازمان حج و زیارت از بحث ها و مذاکرات انجام 

اخیر شورای عالی حج گزارش  شده در جلسه 
دادند و افزودند: رئیس کل بانک مرکزی قول داده 
که برای شروع سفرهای عمره بخشی از ارز مورد 

نیاز این سفرها را اختصاص دهد.
حسینی گفت: در مورد هزینه بلیت هواپیما نیز 
قرار شد رئیس سازمان هواپیمایی کشوری نرخ 
تمام شده را با سود معقول اعلام کند و بر اساس 
آن قرارداد با شرکت های هواپیمایی منعقد خواهد 

شد.
قیمت  برگزاری جلسات  نتایج  از  وی همچنین 
گذاری سفرهای عمره گزارش داد و گفت: با اعلام 
نهایی نرخ ارز و هواپیمایی و کارشناسی های انجام 
حوزه های  در  قرارداد  انعقاد  خصوص  در  شده 
مختلف می توان روند ثبت نام و زمانبندی برای 

اعزام زائران به کشور میزبان را عملیاتی کرد.
سرپرست حجاج ایرانی نیز با اشاره به اینکه مردم 

به هنگام ثبت نام برای سفرهای حج و عمره در 
واقع بخشی از هزینه سفر خود را پرداخته اند، 
تصریح کرد: مسئولان نظام در زمان تصمیم گیری 
این مهم تدبیر  باید درباره  ارز  در خصوص نرخ 
نمایند و به نحوی عمل شود که حقوق زائر درصف 
انتظار نیز حفظ شود.در ادامه این نشست حسین 
حوزه  بازرسی  و  نظارت  دفتر  مدیر  اسماعیلی 
نمایندگی ولی فقیه در امور حج و زیارت در مورد 
ساختار نیروی انسانی در آشپزخانه های مرکزی در 
حج ۱۴۰۲، گفت: مقایسه نشان می دهد که تعداد 
عوامل در آشپزخانه های مرکزی مکه و مدینه در 
حج امسال نسبت به سال ۱۳۹۸ چهل و چهار نفر 
کاهش و سرانه نسبت خادم به زائر نیز از ۲۶۳ نفر 
به ۳۰۴ نفر افزایش یافته است و این اتفاق با رعایت 
ارائه  کیفیت  در  تأثیرگذار  و  مهم  شاخص های 
خدمات صورت گرفته است.بر پایه این گزارش، در 

ابتدای این نشست نماینده ولی فقیه در امور حج 
و زیارت، ضمن تبریک ولادت امام عسکری )ع( با 
اشاره به همراهی آمریکا با رژیم جنایتکار اسرائیل 
در کشتار مردم بی دفاع و مظلوم غزه و ایستادن 
در کنار جلادها اظهار داشت: همه آزادگان جهان 
رخ  فلسطین  دفاع  بی  مردم  به  نسبت  آنچه  از 
و  مسلمان  و  هستند  خاطر  آزرده  می دهد 
غیرمسلمان از این جنایت ها ناراحتند و از آن ابراز 
انزجار می نمایند.حجت الاسلام نواب با اشاره به 
بیانات مقام معظم رهبری در خصوص غیرقابل 
الاقصی  طوفان  عملیات  شکست  بودن  ترمیم 
افزود: دنیا پرستان و دنیا خواهان که فکر می کنند 
ماندگار خواهند ماند، بدانند که به پاسخگویی در 
مورد جنایات و اعمال زشت شأن نزدیکتر شده اند 
را  رفته  آبروی  و  این جام شکسته  نمی توانند  و 

ترمیم کنند.

حجت الاسلام نواب خبر داد:

احیای عمره مفرده؛ نمایندگان ایران به زودی به عربستان می روند

فرهادی خبر داد:
پرداخت مطالبات رتبه بندی معلمان و 

مرحله اول سرانه مدارس
معاون برنامه ریزی و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش 
گفت: مرحله اول سرانه مدارس و همچنین مطالبات رتبه بندی 
معلمان شاغل پرداخت شده است.موضوع پرداخت مطالبات 
معلمان و مطالبات مربوط به رتبه بندی فرهنگیان از موضوعات 
مورد توجه معلمان بوده است.علی فرهادی معاون برنامه ریزی 
و توسعه منابع وزارت آموزش و پرورش عصر امروز در گفت و 
گو با یکی از شبکه های تلویزیونی از پرداخت حق التدریس 
اول سرانه  اینکه مرحله  بیان  با  معوقه معلمان خبر داد.وی 
مدارس و همچنین مطالبات رتبه بندی معلمان شاغل پرداخت 
شده است، گفت: فوق العاده رتبه بندی معلمان بازنشسته هم 
آبان پرداخت خواهد شد.فرهادی ادامه داد: در رتبه بندی تقریباً 
هر آنچه از معلمان شاغل شرایط داشتند، به آنها رتبه تعلق 
گرفت و در احکام شان هم اعمال کردیم.وی درباره بازنشستگان 
و  آموزش  رتبه بندی می شوند، گفت:  فرهنگی که مشمول 
پرورش تمام تکالیفش برای فوق العاده رتبه بندی این افراد را 
انجام داده است و کسورات را به صندوق بازنشستگی واریز 
کرده است؛ صندوق بازنشستگی هم باید بلافاصله احکام آنها را 
صادر کرده و معوقات شأن را پرداخت کند که فکر کنم در این 

یک ماه انجام شود.

سجادیه مطرح کرد؛

امکان تحقق نظام تربیتی با محوریت مادری

عی
شجا

ان 
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 : ر
س
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فراخوان نخستین »بوت کمپ تولید 
محتوای گردشگری« در تهران اعلام شد

مدیر کل میراث فرهنگی تهران از اعلام فراخوان ثبت نام نخستین 
رویداد »بوت کمپ تولید محتوای گردشگری« در خانه خلاق 
گردشگری و صنایع دستی تهران از تاریخ ۱۵ تا ۱۸ آبان ماه خبر 
نخستین  ثبت نام  فراخوان  اعلام  از  عراقی  جانفشان  داد.پرهام 
رویداد »بوت کمپ تولید محتوای گردشگری« در خانه خلاق 
گردشگری و صنایع دستی تهران از تاریخ ۱۵ تا ۱۸ آبان ماه خبر 
با همکاری ستاد توسعه  این رویداد استارت آپی  داد.وی گفت: 
اقتصاد  و  فناوری  علمی،  معاونت  نرم  و  فرهنگی  فناوری های 
دانش بنیان ریاست جمهوری و صندوق پژوهش و فناوری صنایع 
خلاق برای علاقه مندان به حوزه نوآوری در گردشگری و ساخت 
پادکست برگزار می شود.مدیر کل میراث فرهنگی، گردشگری و 
صنایع دستی استان تهران عنوان کرد: در این بوت کمپ ۳ روزه 
روش های خلاقانه در روایت گردشگری، فن بیان، تکنیک های 
گویندگی، ابزارهای ویرایش صدا و ساخت و انتشار پادکست و 
افزود:  می شود.وی  داده  آموزش  ایده  تجاری سازی  روش های 
مراحل برگزاری بوت کمپ به گونه ای برنامه ریزی شده است تا 
پس از فراخوانان عمومی و اتمام آموزش های اولیه در مدت ۳ روز 
کار تیم سازی و اجرای عملی ساخت پادکست زیر نظر مربیان 
ارزیابی  بوت کمپ ضمن  پایان  در  انجام شود.جانفشان گفت: 
به  برتر  استارت آپ های  معرفی  و  تولیدی  پادکست های 
سرمایه گذاران فرصت استقرار تیم ها در فضای کار اشتراکی و 
می شود.مدیرکل  فراهم  گردشگری  خلاق  خانه  اختصاصی 
میراث فرهنگی استان تهران خاطر نشان کرد: علاقه مندان به حوزه 
گردشگری و تولید پادکست از جمله دانشجویان و فارغ التحصیلان 
رشته های گردشگری، تاریخ، ادبیات، هنر، معماری راهنمایان تور 
و… بدون هیچ گونه محدودیت سنی و رشته و مدرک تحصیلی 
افزود:  دارند.وی  را  بوت کمپ  این  در  نام  ثبت  فرصت 
از  گردشگری  فعالیت های  تمام  در  می توانند  شرکت کنندگان 
جمله گردشگری شهرری، معماری، موزه گردی، طبیعت گردی، 
گردشگری هنری، صنایع دستی، اقوام و آئین های بومی و محلی، 
گردشگری خوراک، گردشگری ادبی، گردشگری ورزشی و … 
»تولید  کمپ  کنند.بوت  گردشگری  پادکست  تولید  به  اقدام 
محتوای گردشگری« از ۱۵ الی ۱۸ آبان از ساعت ۱۵ تا ۱۸ در 
محل خانه خلاق گردشگری و صنایع دستی به نشانی خیابان 
کارگر شمالی تقاطع خیابان دکتر فاطمی موزه فرش ایران برگزار 

می شود.

مصدومیت بیش از 20 هزار نفر 
در نیمه اول 1402 در پایتخت

پزشکی قانونی استان تهران از مراجعه بیش از ۲۰ هزار نفر از 
مصدومان حوادث رانندگی به مراکز پزشکی قانونی این استان 
در نیمه اول امسال خبر داد.اداره کل پزشکی قانونی استان 
تهران اعلام کرد: در ۶ ماهه نخست امسال ۲۳ هزار و ۳۴۷ نفر 
به دلیل صدمات ناشی از تصادفات به مراکز پزشکی قانونی 
استان تهران مراجعه کردند.این تعداد رقم در مقایسه با مدت 
مشابه سال قبل که تعداد مراجعین مصدومین تصادفات، ۲۱ 
هزار و ۵۰۷ نفر بود، افزایش هشت درصدی را نشان می دهد. 
همچنین از تعداد مراجعین مصدومین تصادفات در ۶ ماهه اول 

امسال ۶۲۰۵ نفر زن و ۱۷ هزار و ۱۴۲ نفر نیز مرد بودند.

پیرهادی مطرح کرد؛
ضعف مدیریت شهری در مسئله شناسی 

پایتخت!
و  شناسی  مسئله  و  یابی  مسئله  گفت:  تهران  شهر  شورای  عضو 
اولویت گذاری در موضوعات شهری با مشکل روبه رو است. مهدی 
پیرهادی عضو شورای شهر تهران درباره ضعف مطالعاتی در زمینه 
آینده پژوهی در شهرداری تهران و سطح کشور، اظهار کرد: اگر این 
موضوع به درستی انجام نشود، حتماً در سیاست گذاری ها با مشکل 
روبه رو خواهیم شد. از سویی دیگر مطالعات تطبیقی در دوره های 
گذشته با ضعف جدی روبه رو بوده است.وی ادامه داد: مسئله یابی و 
مسئله شناسی و اولویت گذاری در موضوعات شهری با مشکل روبه رو 
است؛ اگر مسئله یابی به درستی انجام نشود دچار عارضه می شویم 
کمیسیون  شود.رئیس  عمل  و  گیری  تصمیم  جزیره ای  نباید  لذا 
سلامت، محیط زیست و خدمات شهری شورای شهر تهران با بیان 
اینکه ما در مدیریت شهری به گونه ای عمل می کنیم که در نتیجه 
آن مدیریت شهری، دولت و جامعه مدنی هریک راه خودشان را 
شورای  در  شورا  نماینده  عنوان  به  بنده  شد:  یادآور  می روند، 
سیاستگذاری شهرداری انتخاب شدم و بار ها نامه به شهرداری ارسال 
کردم، اما دریغ از اینکه یک جلسه شورای سیاستگذاری تشکیل 
شود.پیرهادی تأکید کرد: بسیاری از موضوعاتی که از شهرداری به 
مرکز مطالعات می رود، از دغدغه های بخش های مختلف و مردم 

نیست و این موضوع باید مورد توجه قرار بگیرد.

اهمیت و لزوم مشاوره قبل از ازدواج
در  ها  زوج  به  تواند  می  ازدواج  از  قبل  مشاوره  کلاس های 
شناخت بهتر از یکدیگر کمک کند.سهیلا زنگنه روانشناس و 
زوج درمانگر گفت: دختران و پسران ما در عصر تکنولوژی 
بمباران  مجازی  فضا های  انواع  توسط  و  می کنند  زندگی 
اطلاعاتی می شوند، به درست یا غلط با هجمه ای از دانسته ها 
وارد زندگی مشترک می شوند، دانسته هایی که فقط دیده و 
داشتن  بدون  است  مختلف  فرهنگ های  از  شنیده هایی 
مهارت های لازم.زنگنه بیان کرد: در اولین روز بعد از ازدواج 
دچار تعارض و چالش می شوند و آنجاست که خلع مهارت های 
زوجی را احساس می کنند، آنجایی که نمی دانند در برابر همسر 
و خانواده همسر کدام رفتار درست و کدام رفتار غلط است.وی 
افزود: مشاوره پیش از ازدواج به زوج جوان می آموزد، سرزمینی 
که انتخاب کرده اید و به آن قدم نهاده اید )سرزمین ازدواج(. 
حد و مرز ها، آداب و قوانین منحصر به فرد خودش را دارد. برای 
بودن زیر یک سقف و جای دادن دنیای یک فرد دیگر در دنیای 
را  خود  همسر  نیاز های  بیاموزید،  مشترک  زبان  باید  خود، 
و  است  چگونه  محترمانه  کرد:دعوای  مطرح  بشناسید.وی 
گفتگوی موثر چیست؟ جایگاه خانواده ها در زندگی زوج جوان 
کجاست؟ آیا اختلاف سنی یا اختلاف فرهنگی دلایلی برای 
زوج  افزود:علم  خیر؟وی  یا  بود  خواهند  آینده  در  مشکلات 
درمانی و مشاوره پیش از ازدواج چراغ راهی خواهد بود برای 
زوجین جوان که با آگاهی و با کسب مهارت های زوجی به 
سرزمین ازدواج قدم بگذارند. از قبل با چالش های پیش رو آشنا 
شوند و آن ها را حل نمایند؛ و حرف آخر اینکه همه زوجین 
دچار تعارض خواهند شد با این تفاوت که زوج خوشبخت و 
رضایتمند، دانش و مهارت حل تعارض را می داند و خوشبختی 

را برای خود و همسرش به ارمغان می آورد.

دارابی:
آثار ارزشمند معماری معاصر، ثبت ملی 

می شوند
میراث  معاون  و  وزیر  قائم مقام  دارابی،  علی  فرهنگی:  گروه 
معماری  »میراث  ملی  همایش  افتتاحیه  در  کشور  فرهنگی 
گروه  به همت  آبان ماه  اول  امروز دوشنبه  که  ایران«  معاصر 
تخصصی معماری و شهرسازی فرهنگستان هنر با مشارکت 
آسمان  فرهنگی هنری  مجموعه  در  فرهنگی  میراث  معاونت 
برگزار شد، گفت: در کشور بیش از ۳۴ هزار اثر به ثبت ملی 
رسیده که تعدادی از این آثار در قالب »میراث معماری معاصر« 
قبال  در  فرهنگی  میراث  وزارت  افزود:  است.وی  شده  ثبت 
معماری و شهرسازی معاصر دو تکلیف ملی دارد، اول اینکه با 
شناخت و ثبت آثار معماری ارزشمند تاریخی، زمینه شناسایی 
و درک ارزش ها، شاخص ها و معیارهای این معماری اصیل و 
هویت مند را برای نسل حاضر فراهم و موجب تداوم ارزش ها و 
دوم  وظیفه  درباره  شود.دارابی  امروز  معماری  به  غنابخشی 
وزارتخانه متبوعش اظهار داشت: با شناسایی، ثبت و حفاظت از 
آثار ارزشمند معماری امروز در قالب میراث معماری معاصر، 
فرصتی را برای شناخت و بهره مندی آیندگان فراهم کند. تلاش 
مطلوب در این راه نیازمند پشتوانه های علمی، دانشی و معرفتی 
برای  حاضر  نسل  میراث  تا  است  حال  و  گذشته  به  نسبت 
آیندگان باقی بماند.قائم مقام وزیر و معاون میراث فرهنگی کشور 
در توصیف نسل حاضر گفت: از یک سو در کشور و از سال های 
آغازین سده اخیر، تلاش های گسترده ای را در همراهی با جامعه 
را  خود  گذشته  معماری  ارزشمند  آثار  تا  کرده  آغاز  جهانی 
شناخته، ثبت و معرفی و با خوانش و روایت آن زمینه ای برای 
تداوم و غنای معماری معاصر فراهم کند. و از سوی دیگر تلاش 
کرده آثار معماری از خود به جای گذارد که درباره هویتمندی 
و ویژگی های آن باید گفت وگوها کرد.وی تصریح کرد: معماری 
در طول تاریخ همواره تجلی گاه ویژگی های اجتماعی، فرهنگی، 
معاصر،  معماری  و  بوده  جوامع  اقتصادی  و  اعتقادی  هنری، 
کماکان شاهدی بر این ویژگی ها در دوران معاصر است. در 
حقیقت این روح زمانه ماست که در آئینه معماری معاصر تجلی 
به رسمیت  و  داشت: حفظ  اظهار  است.دارابی  یافته  تبلور  و 
شناختن این معماری، به عنوان میراث فرهنگی برای آیندگان، 
چالشی پیچیده است. کوشش های بسیاری در این زمینه انجام 
مفاهیم،  خصوص  در  جمعی  توافق  به  دستیابی  اما  شده 
می کند. دشوار  آن  مصادیق  تبع،  به  و  شاخص ها  ویژگی ها، 

قائم مقام وزیر و معاون میراث فرهنگی کشور بر ضرورت انجام 
اقدامات جامع برای ثبت برخی آثار معماری معاصر در فهرست 
آثار ملی، تأکید و اضافه کرد: در محور فرآیندهای مربوط به ثبت 
آثار در فهرست های ملی، چارچوب ها و پشتوانه های حقوقی و 
قانونی قرار دارند و تضمین می کنند که فرآیند نه تنها نظام مند، 
با استانداردهای بین المللی سازگار باشد.وی تأکید کرد:  بلکه 
شناخت اهمیت فرهنگی آثار معماری، اغلب موضوعی ظریف و 
پیچیده بوده که نیازمند اجماع بین متخصصان از یک سو و با 
جامعه از سوی دیگر است. در واقع، اقدام به ثبت معماری معاصر 
در فهرست آثار ملی مستلزم درک بستر زمانی و ماهیت در حال 
فرهنگی  میراث  معاون  و  وزیر  است.قائم مقام  آثار  این  تحول 
کشور یادآور شد: درک معماری معاصر، ناگزیر از فهم تغییر 
فلسفه های طراحی و فناوری های ساخت آن است. از این رو، 
ارزیابی این آثار برای ورود به فهرست آثار ملی نیازمند درک سیر 
و روندهای معماری و نوآوری های مربوط به آن در دوران معاصر 
است.دارابی گفت: انتظار می رود گنجاندن آثار معماری معاصر 
در فهرست آثار ملی کشور، صرفاً اقدامی در زمینه شناسایی این 
آثار نباشد بلکه تلاشی برای خوانش و ثبت روایت معماری 
ایرانی در دوران معاصر باشد.وی ابراز امیدواری کرد: همایش 
برای  مناسب  بستری  ایران«  معاصر  معماری  »میراث  ملی 
شناخت و ثبت آثار معماری امروز در فهرست های ثبت آثار 

فراهم کند.

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی حوزه ثبتی گلوگاه
نظر به دستور مواد ۱ و ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مصوب ۱۳۹۰/۹/۲۰ املاک متقاضیانی که در هیات موضوع ماده یک قانون مذکور مستقر در واحد ثبتی  گلوگاه مورد 

رسیدگی و  تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل آگهی می گردد:
املاک متقاضیان واقع در اراضی تیله نو پلاک اصلی ۲ بخش ۱۹

پلاک فرعی ۱۶۹۰ آقای رضا قربانیان تیله نوئی فرزند اسداله ششدانگ یک قطعه باغ محصور به مساحت ۳۷۰۴/۵۲ متر مربع برابر وصیت نامه تاریخ ۱۳۸۲/۰۲/۲۸
لذا به موجب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی و ماده ۱۳ آئین نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز از طریق این روزنامه و محلی / سراسری در شهرها 
منتشر و در روستاها رای هیات الصاق تا در صورتیکه اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته باشند باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند . معترض باید ظرف یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل 
دهد که در این صورت اقدامات ثبت موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض ، گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند اداره 

ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست . شناسه آگهی: ۱۵۹۰۶۳۴
تاریخ انتشار نوبت اول : ۱۴۰۲/۰۸/۰۳    تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۸/۱۸

رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان گلوگاه  - جعفر رسولی 
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رامین جعفری: مدیر حفاظت و بهره برداری 
منطقه ای  آب  شرکت  آب  منابع  از 
کنترل مصرف  راستای  در  اردبیل گفت: 
به  متعلق  چاه  حلقه  زیرزمینی ۲۳  آب 
شهرداری اردبیل در داخل شهر به کنتور 

هوشمند و حجمی مجهز شد.
 داور بستام در بازدید از چاه های اردبیل 
مصارف  برای  که  چاه ها  این  کرد:  اظهار 
فضای سبز شهر اردبیل در سالیان گذشته 

حفر شده، به منظور کنترل میزان مصرف 
و جلوگیری از برداشت بیش از اندازه به 
کنتور هوشمند و حجمی مجهز شده است.

با بیان اینکه در مهرماه سال جاری  وی 
بیش از ۱۰ حلقه چاه غیرمجاز در استان 
مسدود و بر روی همه این چاه ها کنتور 
هوشمند و حجمی نصب شد ، افزود: طبق 
برنامه ریزی به عمل آمده تا پایان سال در 
این استان ۶۵ حلقه چاه غیرمجاز مسدود 

و بر روی ۱۶۰ حلقه چاه کنتور هوشمند 
و حجمی نصب خواهد شد.مدیر حفاظت 
آب  شرکت  آب  منابع  از  بهره برداری  و 
منطقه ای اردبیل با قدردانی از تلاش های 
آب  منابع  از  بازرسی  و  گشت  نیروهای 
استان اظهار کرد: ۲۲ تیم گشت و بازرسی 
از منابع آب در استان فعال بوده و از منابع 

آبی استان صیانت می کنند.
همکاری  و  همراهی  از  همچنین  وی 

دستگاه قضایی و نیروهای انتظامی استان 
و  غیرمجاز  چاه های  انسداد  راستای  در 
قدردانی  منابع آب  از  و صیانت  حفاظت 
کرد.بستام ضمن ضرورت اجرای طرح های 
از  صیانت  و  حفاظت  برای  اطلاع رسانی 
منابع آب بیان کرد: طرح سواد آبی و داناب 
برای روشنگری از وضعیت منابع آب برای 
دانش آموزان و فرهنگیان مدنظر بخش آب 

استان اجرا می شود.

منطقه  نفت  مخابرات  و  لوله  خطوط  شرکت  عملیات  معاون    : یزدانی 
شمال شرق کشور گفت: ۳۵۳ میلیون و ۵۵۱ هزار لیتر فرآورده نفت گاز 
)گازوییل( در مخازن سه نیروگاه  مولد برق این منطقه برای گذر از زمستان 

ذخیره سازی شد.
حسین ابراهیمی در شاهرود افزود: پیش بینی سرمای زمستان و لزوم تامین 
سوخت نیروگاه های مولد برق موجب شد تا با تدبیر شرکت خطوط لوله و 
مخابرات نفت منطقه شمال شرق سوخت مایع برای جایگزینی گاز طبیعی 
در مخازن نیروگاه های سیکل ترکیبی حوزه فعالیت این منطقه ذخیره سازی 
شود.وی با بیان اینکه اهمیت کارکرد بدون وقفه نیروگاه های سیکل ترکیبی 
بر کسی پوشیده نیست، ابراز کرد: نباید برای سوخت مورد نیاز این نیروگاه ها 
مشکل به وجود بیاید تا بتواند برق مورد نیاز مردم در فصل زمستان را تامین 

کند.معاون عملیات شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه شمال شرق 
ادامه داد: این ذخیره سازی در سه نیروگاه خیام نیشابور بیش از ۱۹۲میلیون 
و ۸۷۹ هزار لیتر، شهید باکری سمنان بیش از ۵۸۱ میلیون و ۶۹ هزار 
لیتر و شهید بسطامی شاهرود بیش از ۷۹ میلیون و ۳۰۲ هزار لیتر انجام 
شد.ابراهیمی تصریح کرد: زمستان امسال اگر با بحران افت فشار گاز و یا قطع 
کامل آن در این نیروگاه ها مواجه شویم، نیروگاه ها می توانند همچون گذشته 
برای ادامه فعالیت و خدمات رسانی بهتر و بیشتر به هموطنان، از سوخت مایع 
ذخیره سازی شده استفاده کنند و دغدغه سوخت مورد نیاز را نداشته باشند.

 در سال های اخیر بر اساس تصمیم های ستاد بحران استان های خراسان 
رضوی و سمنان، در راستای جلوگیری از تنش افت فشار و قطع اجباری گاز 
مصارف خانگی، تامین سوخت این سه نیروگاه  تولید کننده برق در دستور کار 

قرار گرفت.شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه شمال شرق با نزدیک به 
یکهزار کیلومتر خط لوله وظیفه سوخت رسانی به پنج استان خراسان رضوی، 
جنوبی و شمالی، گلستان و سمنان و نیروگاه های سیکل ترکیبی نیشابور، 

شاهرود و سمنان را عهده دار است.

 معاون عملیات شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه شمال شرق کشور  خبرداد:

ذخیره سازی بیش از 3۵3 میلیون لیتر گازوییل
 در منطقه شمال شرق کشور

عباس عموئی: مدیرحوزه طرح های شرکت 
ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل 
در گیلان پیشرفت فیزیکی پروژه راه آهن 
رشت - کاسپین )بااحتساب زیرسازی و 
روسازی( ۸۶ درصد و اعتبار مورد نیاز برای 
تکمیل این پروژه را ۱۳ هزار میلیارد ریال 

اعلام کرد.
اینکه این پروژه  با بیان  محمد پردل نژاد 
پیشرفت  درصد  زیرسازی ۹۵  بخش  در 
فیزیکی دارد، اظهار کرد: ریل گذاری ۲۵ 
کیلومتر از کل مسیر ۳۵ کیلومتری آن به 
انجام رسیده و ۱۰ کیلومتر دیگر از ایستگاه 
رشت )پیربازار( تا بندرکاسپین در منطقه 
آزاد انزلی باقی مانده است.وی بیان کرد: 
روی  بر  این مسیر  بزرگ  پل  آخر  دهانه 
تکمیل  حال  در  انزلی   - رشت  بزرگراه 
است و در مرحله نخست برای این بخش 
از خط ریلی به ۵۰ هزار متر مکعب مصالح 
خاکی نیاز است و پنج دستگاه پل متوسط، 

کوچک و بزرگ نیز باید احداث شود.وی، 
مجموع اعتبار مورد نیاز برای تکمیل این 
پروژه تا بهره برداری را ۱۳ هزار میلیارد 
ریال اعلام کرد و گفت: در مرحله نخست 
باید ۵۰ درصد این اعتبار تخصیص یابد 
و مابقی برای تکمیل خطوط ایستگاهی، 
ساختمان ایستگاه ها و تقاطع غیرهمسطح 

هزینه شود.
 - رشت  آهن  کرد: خط  اضافه  پردل نژاد 
فیزیکی  پیشرفت  درصد   ۱۰ نیز  آستارا 
دارد و زیرسازی ۱۰ کیلومتر آن بصورت 
موازی با خط ریلی رشت – کاسپین انجام 
و تکمیل شده است.به گفته وی، زیرسازی 
۱۲ کیلومتر از این پروژه از سمت آستار 
اخیر توسط مجموعه عاشورا  در ۲ سال 
خاتم  سازندگی  قرارگاه  مجموعه  زیر 
و  است  احداث  دست  در  الانبیاء)ص( 
کیلومتری  مسیر ۱۶۲  از  کیلومتر   ۱۴۲
این خط آهن بین این ۲ نقطه نیز باید 

زیرسازی شود.مدیرحوزه طرح های شرکت 
ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل 
در گیلان تصریح کرد: روسازی و احداث 
هشت دستگاه ساختمان ایستگاه ها نیز با 
خاتم  قرارگاه  به  مناقصه  تشریفات  ترک 
الانبیا)ص( سپرده شد تا در یک قرارداد 
۱۵۰ هزار میلیارد ریالی عملیات اجرایی را 
توسط موسسات راه ایران و شهید رجایی 
با تجهیز امکانات آغاز کند.وی تاکید کرد: 
در صورت تامین اعتبار به صورت منظم، 
مستمر و متناسب این طرح ظرف سه تا 
چهار سال آینده تکمیل و به بهره برداری 
می رسد.پردل نژاد اظهار کرد: با توجه به 
گیلان،  بودن  آبرفتی  و  جلگه ای  شرایط 
شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل 
صرف  را  بسیاری  زمان  استان  نقل  و 
پروژه های آزاد راه، بزرگراه و راه ها، تملک 

اراضی و تهیه خاک و مصالح می کند.
در  خاک  تامین  منابع  کرد:  عنوان  وی 

گیلان به دلیل فقر منابع سنگی و خاکی 
دشوار است و در صورت تامین نیز حداقل 
فراهم  منظور  همین  به  دارد  را  کیفیت 
کردن خاک مورد نیاز و مرغوب از چالش 

های این بخش به شمار می رود.
 پروژه راه آهن رشت - کاسپین - انزلی 
به عنوان بخشی از طرح راه آهن قزوین - 
رشت و آخرین پازل از کریدور جنوب به 
شمال است که در تجارت کشور، منطقه 
خاورمیانه، آسیای میانه و اوراسیا تحولی 
بزرگی ایجاد می کند.عملیات اجرایی پروژه 
راه آهن رشت- کاسپین در سال ۹۸ آغاز 
شد؛ اجرای این پروژه علاوه بر اهمیت در 
حمل و نقل داخلی، بار و مسافر استان از 
نظر ایجاد یک کریدور ریلی جدید برای 
از  کالا  ترانزیت  نیز  و  واردات  و  صادرات 
فارس،  خلیج  به  کشور  شمالی  مناطق 
آب های آزاد بین المللی و دیگر کشورهای 

همسایه ایران نیز بسیار مهم است.

رضایی:  مدیرکل راه و شهرسازی استان 
اصفهان از واگذاری زمین به ۸۰۱ خانوار 
و  جمعیت  جوانی  طرح  شرایط  واجد 
حمایت از خانواده به منظور ساخت خانه 
قرآن  قاری  داد.علیرضا  تک واحدی خبر 
متقاضی  و ۱۰۰  هزار  تاکنون ۱۰  افزود: 
زمین در این استان در طرح» حمایت از 
خانواده و جوانی جمعیت « و سامانه جامع 
نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند که از 
این بین هشت هزار و ۸۰۰ متقاضی زمین 
در طرح جوانی جمعیت در استان تاکنون 
حائز شرایط شناخته شده اند و به ۸۰۱ 
)تک  ویلایی  زمین  شرایط،  واجد  خانوار 
واحدی( واگذار شده است.وی با اشاره به 
وضعیت طرح حمایت از خانواده و جوانی 
جمعیت در استان، ادامه داد: همچنین در 
شهر جدید بهارستان نیز تاکنون یک هزار و 
هفت متقاضی برای طرح جوانی جمعیت 
در سامانه مربوطه ثبت نام کردند که از 
این تعداد ۸۹۳ خانوار تا کنون حائز شرایط 
استان  شهرسازی  و  راه  هستند.مدیرکل 
برای  متقاضیان  داشت:  اظهار  اصفهان 

ثبت نام در این طرح می توانند به سامانه 
جامع طرح های حمایتی مسکن به نشانی 

saman.mrud.ir مراجعه کنند.
وی اضافه کرد: مطابق آیین نامه ماده ۴ 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت، 
به خانواده هایی که فرزند سوم به بعدشان، 

پس از ۲۴ مهر ماه ۱۴۰۰ )تاریخ تصویب 
قانون حمایت از خانواده و جوانی جمعیت( 
متولد شده باشند، در صورت واجد شرایط 
بودن زمین یا واحد مسکونی تعلق می گیرد.

ملی  نهضت  طرح  به  اشاره  با  قاری قرآن 
مسکن استان بیان کرد: در مجموع بیش 

از ۴۴ هزار و ۵۰۰ نفر برای این طرح در 
سطح استان اقدام به ثبت نام کردند که با 
پالایش و بررسی های به عمل آمده تاکنون 
افزون بر ۱۵۴ هزار و ۹۰۰ متقاضی حائز 
شرایط فعال هستند.وی خاطرنشان کرد: 
با تلاش های به عمل آمده در قالب طرح 
اصفهان،  استان  در  مسکن  ملی  نهضت 
برای ساخت بیش از ۱۷ هزار و ۲۰۰ واحد 
ویلایی )تک واحدی( و افزون بر ۲۲ هزار 
و ۲۰۰ واحد گروهی، زمین واگذار شده 
دولت  طرح  مسکن"  ملی  است."نهضت 
سیزدهم برای خانه دار کردن مردم است 
که در آن سهم استان اصفهان ساخت ۲۰۳ 

هزار واحد در چهار سال اعلام شده است.
مهمترین هدف این طرح برنامه ریزی برای 
تولید یک میلیون مسکن در سال است و 
در افُق چهار ساله، دولت مُصمم به ایجاد 
کشور  در  مسکونی  واحد  میلیون  چهار 
است.اصفهان حدود پنج میلیون و ۳۰۰ 
هزار نفر جمعیت در ۲۸ شهرستان دارد 
و سومین استان پرُجمعیت کشور به شمار 

می آید.

  مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان خبرداد :

واگذاری ۸01 پلاک زمین به متقاضیان طرح جوانی جمعیت
 در استان اصفهان

مدیر حفاظت و بهره برداری از منابع آب شرکت آب منطقه ای اردبیل :

23 حلقه چاه در اردبیل به کنتور هوشمند و حجمی مجهز شد

 مدیرحوزه طرح های شرکت ساخت و توسعه زیربناهای حمل و نقل در گیلان :

پیشرفت پروژه راه آهن رشت - کاسپین به ۸۶ درصد رسید

زهره ترکمانی: نوزده هزار خانوار اراکی عضو 
اپلیکیشن اکو هستند و این اپلیکیشن به عنوان 
تنها مرجع خرید پسماندهای خشک در شهر 

اراک شناخته می شود . 
مهدی فدوی با اعلام این خبر گفت: در حال 
در  ثبت  نام  با  اراکی  خانوار  هزار  حاضر ۱۹ 
اپلیکیشن اکو، پسماندهای خشک خود را به 
این سامانه تحویل می دهند و هزینه آن را به 

صورت آنلاین دریافت می کنند. 
وی متذکر شد : از ابتدای فعالیت این سامانه 
در شهر اراک بیش از ۸۰۸/۲۴۳/۱ کیلوگرم 
پسماند خشک که عمده آن شامل کاغذ ، مقوا 
و کارتن بوده، جمع  آوری شده است .فدوی 
با اشاره به منابع دستیابی به اپلیکیشن اکو، 
دارند  قصد  که  شهروندانی  کرد:  خاطرنشان 
همچون سایر اعضای خانواده تفکیک از مبدا 

پسماندهای خشک اراک را برای انجام رسالت 
اجتماعی خود و حفاظت از محیط زیست انجام 
دهند، می توانند اپلیکیشن اکو را از برنامه بازار 
یا سایت https://ecobin.ir/ دانلود کنند تا 
اراک بیشتر از گذشته برای صیانت از محیط 
زیست در کشور به عنوان یک الگو مورد توجه 
پسماند  مدیریت  سازمان  .رئیس  گیرد  قرار 
اجرای  در  موفقیت  کسب  اراک  شهرداری 

را  از مبدا پسماندهای شهری  تفکیک  طرح 
مدیون فرهنگ بالای شهروندان اراکی عنوان 
و خاطرنشان کرد : خردادماه سال گذشته طرح 
تفکیک از مبدا پسماندهای قابل بازیافت، با 
رونمایی از سامانه هوشمند اکو در شهر اراک 
آغاز به کار کرد که به دلیل آشنایی شهروندان 
با موضوع تفکیک از مبدا، موفقیت های خوبی 

به دست آورده است .

رئیس سازمان مدیریت پسماند شهرداری اراک خبر داد:

عضویت 1۹000 خانوار اراکی در اپلیکیشن اکو پسماند

مدیرکل مدیریت بحران استانداری؛
آب صنایع کرمانشاه باید از پساب 

فاضلاب تامین شود
کرمانشاه -خبرنگار پیشرو:  مدیرکل مدیریت بحران 
بر  و  قانون  مطابق  کرد:  تاکید  کرمانشاه  استانداری 
اساس قراردادهای منعقد شده تا پایان سال ۱۴۰۳ تمام 
واحدهای صنعتی استان برای تامین آب مورد نیاز خود 
باید از پساب فاضلاب استفاده کنند.افشین یگانه گفت 
: ضرورت مدیریت مصرف آب به عنوان یکی از اولویت 
های استان کرمانشاه و در وضعیت قرمز خشکسالی 
اجتناب ناپذیر است و هم اکنون سالانه ۴۰ میلیون 
مترمکعب فاضلاب معادل نیمی از ظرفیت سد گاوشان 
بعد از ورود به تصفیه خانه کرمانشاه از بین می رود.

وی با یادآوری قانونِ ضرورت استفاده صنایع از پساب 
تصفیه خانه ها که در استان به درستی اجرایی نشده 
است، اظهار کرد: با همکاری همه دستگاه های متولی 
اولین قرارداد در تصفیه خانه اسلام آبادغرب به مبلغ 
هر مترمکعب ۱۶ هزار و ۵۰۰ تومان منعقد شد و در 
آینده هم سایر صنایع پتروشیمی و پالایشگاه هم خط 
لوله های لازم را نصب می کنند.مدیرکل دفتر مدیریت 
بحران استانداری کرمانشاه در ادامه با بیان اینکه یکی از 
بزرگترین سازه های آبخیزداری کشور در تنگه کنشت 
کرمانشاه اجرا شده است، گفت: در سنوات گذشته یک 
میلیون مترمکعب آب ناشی از سیلاب شهرک های 
شمالی کرمانشاه را در برمی گرفت اما سال گذشته 
با اجرای ۱۵ بند و سازه آبخیزداری توانستیم سیستم 
قنات معکوس را اجرایی کنیم تا آب از بالا به سمت 
سفره های زیرزمینی برگشت و هدایت شود.یگانه با 
بیان اینکه بارش ها در استان کرمانشاه فرصتی است 
که باید از آن بهره ببریم، افزود: امروز در مدیریت بحران 
استان و با همکاری همه دستگاه های متولی وضعیت 
مطلوبی داریم اما اگر نتوانیم از نعمتی چون باران بهره 

ببریم، تبدیل به نقمت و ویرانی خواهد شد.

 رئیس واحد مهندسی تعمیرات شرکت خطوط 
لوله و مخابرات نفت منطقه غرب  خبرداد:

تعویض هزار و 2۵0 متر از خط لوله 
انتقال نفت خام پایطاق- کرمانشاه

کرمانشاه- خبرنگار پیشرو:  رئیس واحد مهندسی 
تعمیرات شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت منطقه 
غرب گفت: هزار و ۲۵۰ متر از خط لوله هشت اینچ 
انتقال نفت خام پایطاق- کرمانشاه با هدف افزایش 
ضریب ایمنی خط و تداوم نقل و انتقال مواد نفتی با 
تلاش کارکنان واحدهای تعمیراتی و عملیاتی منطقه 
غرب تعویض شد.»بهزاد خدادوست« توضیح داد: این 
انتقال دارای قدمت بسیار بالایی است و  خط لوله 
تعویض این مقطع از خط نیز به دلیل فرسودگی و پس 
از اعلام گزارش خوردگی و عطف به نتایج پیگرانی 
هوشمند انجام شد.وی با بیان این مطلب که عملیات 
قطع و وصل نهایی این مقطع پس از هماهنگی با 
کنترل تهران در زمان عدم بهره برداری از خط و با 
تلاش همکاران واحدهای نگهداری و تعمیرات خط، 
همکاری  همچنین  و  ترابری  خوردگی،  مهندسی 
واحدهای HSE، بازرسی فنی و نیروهای بهره برداری 
این مرکز، با رعایت تمام موارد ایمنی و زیست محیطی 
و بدون هیچگونه ریخت و پاش مواد نفتی انجام شد؛ 
خاطر نشان کرد: بر اساس برنامه ریزی به عمل آمده و 
با انجام حفاری محل های قطع و وصل، یک هات تپ 
۲ اینچ پیش از شروع عملیات نصب شد سپس برای 
انجام Tie-in )قطع و وصل( اقدامات لازم صورت 
گرفت.وی تصریح کرد: در اجرای این اقدام به منظور 
رعایت اصول ایمنی و جلوگیری از ریخت و پاش مواد، 
میزان ۵۰ هزار لیتر آب به خط تزریق شد که پس 

از اتمام عملیات، تمام آب تزریق شده تخلیه گردید.
رئیس واحد مهندسی تعمیرات شرکت خطوط لوله 
و مخابرات نفت منطقه غرب ادامه داد: پس از تخلیه 
آب به صورت معکوس در مرکز انتقال نفت پایطاق، 
نسبت به برش و جوشکاری یک سر جوش اقدامات 
لازم انجام گرفت سپس برش دو سر جوش خروجی 
تراپ و قبل از فنس ولو)شیر( بین راهی، خارج نمودن 
لوله قدیمی و جوشکاری یک سر جوش در خروچی 
تراب آن انجام شد.خدادوست در ادامه سخنان خود، 
برشکاری و همچنین جوشکاری سه سر جوش در 
طرفین فنس والو، رادیوگرافی و انجام پنج سر جوش 
محل های قطع و وصل را از دیگر اقدامات انجام شده 
در این عملیات عنوان کرد.وی ضمن تقدیر از تلاش ها 
و پیگیری های مدیر و معاونین فنی و عملیات منطقه از 
همکاری و تلاش همکارانی که در این عملیات حضور 
داشتند، گفت: این عملیات طبق برنامه ریزی ها و 
پس از سه روز تلاش شبانه روزی و انجام جوشکاری 
های لازم بر روی خط لوله به اتمام رسید و سپس با 
هماهنگی کنترل مرکزی، خط مجدداً در مدار بهره 
مهندسی  رئیس  کریمی،  گرفت.فرهاد  قرار  برداری 
خوردگی منطقه غرب نیز در این خصوص گفت: این 
عملیات دارای دشواری های خاصی بود. برای ایمنی 
بیشتر، این مقطع از خط با استفاده از دستگاه نوار 
پیچ، نوار پیچی دو لایه انجام شد و همچنین برای 
حفظ پوشش لوله از آسیب های فیزیکی، نوار محافظ 

)راکشیلد( اعمال شد.

 مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه:
بیش از یک هزار اشتراک رایگان گاز 
به مددجویان و ایثارگران کرمانشاه 

واگذار شد

سعیدی: مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه گفت: 
از ابتدای امسال تاکنون یک هزار و چهار مورد اشتراک 
خانواده  حمایتی،  نهادهای  مددجویان  به  گاز  رایگان 
های شهدا و ایثارگران و مساجد واگذار شده است.ناصر 
حسینی اظهار کرد: این تعداد اشترک گاز در راستای 
عمل به مسئولیت های اجتماعی این شرکت و کمک 
به اقشار ضعیف جامعه به صورت رایگان واگذار شده 
است.وی افزود: از این تعداد اشتراک رایگان، ۶۶۷ مورد 
به مددجویان کمیته امداد و ۱۲۴ مورد به مددجویان 
بهزیستی و ۱۸ مورد به مساجد سطح استان واگذار شده 
تأکید  با  کرمانشاه  استان  گاز  است.مدیرعامل شرکت 
بر جایگاه والای خانواده های شهدا و ایثارگران و لزوم 
خدمت همه جانبه به آنان عنوان کرد و یادآور شد: امسال 
همچنین در بحث واگذاری اشتراک رایگان، ۱۹۵ مورد 
نیز به خانواده معزر شهدا و ایثارگران واگذار شده است.

نیز خدمات شرکت  اینکه در سال جدید  بیان  با  وی 
گاز به مددجویان نهادهای حمایتی و خانواده شهدا و 
مددجویان  کرد:  اضافه  یافت  خواهد  ادامه  ایثارگران 
نهادهای حمایتی و اعضای خانواده شهدا و ایثارگرانی 
که از اشتراک رایگان استفاده نکرده اند، می توانند با 
ارایه معرفی نامه به شرکت گاز مراجعه و برای یک بار 
کنتور و اشتراک رایگان دریافت کنند.مدیرعامل شرکت 
گاز استان کرمانشاه گفت: از ابتدای امسال تاکنون ۱۰ 
هزار و ۵۹۲ مشترک جدید نیز به تعداد مشترکان و 
مصرف کنندگان گاز طبیعی استان افزوده شده است.

حسینی اظهار کرد: این تعداد مشترک جدید در راستای 
تکمیل شبکه گازرسانی و برخورداری همه مردم استان از 
نعمت گاز طبیعی در ۶ ماهه نخست سال ۱۴۰۲ به جمع 
مشترکان گاز استان کرمانشاه، اضافه شدند.وی افزود: از 
این تعداد هفت هزار و ۲۶ مشترک در بخش شهری 
و سه هزار و ۵۵۶ مشترک در بخش روستایی هستند.

مدیرعامل شرکت گاز استان کرمانشاه اضافه کرد: برای 
بهره مندی این تعداد مشترک جدید با شبکه گذاری 
۳۴۱ کیلومتر، چهار هزار و ۷۳۶ علمک در استان نصب 
و مورد بهره برداری قرار گرفت.وی ضریب نفوذ گاز در 
بخش شهری استان را ۹۹/۹ و در بخش روستایی ۹۲ 
درصد اعلام کرد و افزود: تلاش می کنیم هرچه سریعتر 
استان کرمانشاه از نظر برخورداری از گاز، استان سبز 
اعلام شود.حسینی تاکید کرد: شرکت گاز امسال امکانات 
هزار مشترک  پذیری ۲۵  اشتراک  و  نصب  برای  لازم 
جدید را در استان کرمانشاه فراهم خواهد ساخت که از 
این تعداد تاکنون حدود ۱۱ هزار مشترک محقق شده 
است.چاستان کرمانشاه با ۲ میلیون نفر جمعیت دارای 

۳۴ شهر و ۲ هزار و ۵۹۵ روستا است.
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زهره نادری مقدم: در همایش تجلیل از دست     اندرکاران 
ستاد اربعین استان کردستان که در محل سالن پیامبر 
،استاندار  شد  برگزار  استانداری   کردستان   اعظم)ص( 
کردستان با اهدای لوح تقدیری از  جهانبخش نوکانی مدیر 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه کردستان 

تقدیر و تشکر  نمود. به گزارش خبرنگار کردستان، در این 
از زحمات ،تلاش و  ، اسماعیل زارعی کوشا  لوح  تقدیر 
مساعی شبانه روزی مدیر و کارکنان منطقه  کردستان در 
راستای خدمات رسانی مادی و معنوی به زائرین مراسم 

اربعین حسینی تشکر  وقدردانی کرد

استاندار کردستان از
 مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی 

منطقه کردستان تقدیر کرد

زهر ترکمانی: جلسه هماهنگی بررسی روند پیاده سازی 
مدیریت دارائی های فیزیکی شرکت آب و فاضلاب استان 
مرکزی با حضورطباطبایی مدیر کل دفتر نظارت بر بهره 
برداری آب شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور و سفری 
مسئول پیاده سازی سیستم مدیریت دارائی های شرکت 
مهندسی آب و فاضلاب کشور در شرکت آب و فاضلاب 
این  ،در  پیشرو  گزارش  شد.به  تشکیل  مرکزی  استان 
جلسه طباطبایی ، مدیر کل دفتر نظارت بر بهره برداری 
آب شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، ارائه خدمات 
زیر ساختی شبکه ای ایمن، مداوم و توزیع محصول با 
کیفیت بالا را از جمله فعالیتهایی عنوان کرد که بایستی 
در راستای تحقق آن در حفظ سرمایه های عظیم موجود 
در این صنعت اهتمام ویژه ای ورزیده شود. وی فعالیت ها 
و محصول نهایی شرکت های آب و فاضلاب را انحصاری 
دانست و جدیت در اجرای سیستم مدیریت دارایی را به 

عنوان عامل موثر در ارایه خدمات به مشترکین و بهره 
موثر  های  جویی  صرفه  و  تجهیزات  بهتر  هرچه  وری 
اقتصادی عنوان کرد.مدیر کل دفتر نظارت بر بهره برداری 
آب شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور متذکر شد: در 
زمینه بهره برداری از تاسیسات می توان با حداقل هزینه ها 
تغییرات بنیادی را در شیوه های بهره برداری از پروژه های 
آب و فاضلاب داشته باشیم.وی ضمن تاکید بر ضرورت 
حفظ و نگهداری و تعمیرات تاسیسات آب و فاضلاب 
تحقق این مهم را در فرهنگ سازی جامعه، توسعه دانش ، 
مهارت ها  و تغییر در رویکردها ممکن دانست . طباطبایی 
ضمن تاکید بر اجرای پروژه های بهره وری و مدیریت 
دارایی ها به عنوان یکی از پروژه های تعریف شده در 
جهت حفظ کیفیت توان و خدمات مطلوب به مشترکین 
افزود : رویکرد شرکت مهندسی آبّ و فاضلاب کشوردر 
اجرای سیستم مدیریت دارایی ها افزایش قابلیت اطمینان 

و بهبود سلامت تجهیزات و کاهش هزینه های نگهداشت و 
تعمیرات اساسی می باشد.

در ادامه این جلسه سفری ، مسئول پیاده سازی سیستم 
فاضلاب  و  آب  مهندسی  شرکت  های  دارائی  مدیریت 
کشور، با اشاره به روند پیشرفت شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی در اجرای طرح استراتژیک مدیریت دارایی 
ها عنوان کرد: فرهنگ سازی و آموزش کامل پرسنل در 
تمام سطوح به منظور اجرای مدیریت داراییهای فیزیکی 
ضروری است و در رسیدن به این هدف نیز، مجموعه مالی 

و پشتیبانی شرکت نقش بسزایی دارد . 
وی افزود : این طرح از جمله برنامه های جامع اداری 
محسوب می شود که محدوده و فرآیند سیستم مدیریت 
دارائی ها )مدیریت بهره وری( در چارچوب استاندارد ایزو 
و  ه  استان مشخص شد  آبفا  های  در شرکت   55001
دستورالعمل های شناسایی ذینفعان ، مدیریت ریسک و 

همچنین طرح دارائی ها و اجرای کار در حوزه بهره برداری 
در جلسات متعدد مورد بررسی و ارزیابی قرار گرفته است .

در این جلسه عباسی ،مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب 
استان مرکزی ، با بیان اینکه دارایی های شرکت شامل 
موارد بسیاری است که هر کدام در نوع خود بسیار ارزشمند 
است، گفت: مهم ترین دارایی شرکت آب و فاضلاب در 
کل سطح استان پراکنده می باشد که حفظ و نگهداری 
و تعمیرات پیشگیرانه مطلوب و افزایش عمر این تجهیزات 
باعث جلوگیری از اتلاف منابع مالی و صرفه جویی ریالی 
در منابع شرکت می شود و ما حصل آن خدمات مستمر 
و با کیفیت به مشترکان و افزایش رضایت مشتریان و نیز 
افزایش در آمد و بهره وری اقتصادی و فنی در شرکت است 
.به گزارش پیشرو ، پیگیری جدی مدیریت دارایی های 
فیزیکی آب و فاضلاب استان مرکزی از جمله مواردی بود 

که در این جلسه در دستور کار قرار گرفت .

تقاطع چراغ  به  اراک  ولیعصر  ترکمانی: میدان  زهره 
اراک  شهرداری  .سرپرست  شود  می  تبدیل  راهنما 
گفت:طبق مصوبه شورای ترافیک استان مرکزی میدان 
حضرت ولیعصر)عج( اراک جمع آوری و به تقاطع چراغ 
راهنما تبدیل  می شود .مجتبی قاسمی در گفتکو با 
پیشرو با اعلام این خبر گفت :  اصلاح ساختارمیدان 
با تبدیل به شکل تقاطع چراغ راهنما  تردد را راحت 
تر خواهد کرد .وی افزود:  عملیات جمع آوری میدان 
کلید خورده و کار دشواری نیست، اما پروژه نیازمند 
تملکاتی است که باید انجام شود .قاسمی تاکید کرد: 

قطعا این تملکات نیازمند درخواست و مکاتبه است و با 
شرکت پخش فرآورده های نفتی در محل میدان مواجه 
هستیم که هنوز توافقات با این شرکت به نتیجه نرسیده 
که قدری زمان بر است .وی تصریح کرد:این پروژه در 
واقع پروژه شهرداری نبوده و از سوی شورای ترافیک به 

شهرداری محول شده است .
سرپرست شهرداری اراک خاطرنشان کرد: هنوز برآورد 
مالی برای این پروژه انجام نشده و فقط دستور تسریع 
در اجرا داده شده است ،ولی انجام کار نیازمند مقدماتی 

است که هنوز مهیا نشده است .

نشست عمومی شورای اسلامی شهر کرمان، ، با حضور رییس 
و سایر اعضای شورا و شهردار کرمان برگزار شد.رییس شورا در 
ابتدای این نشست، با بیان اینکه به دست آوردن قدس شریف، 
نیاز به پرداخت بهایی دارد، گفت: هرچه هدف بزرگ تر باشد، 
بهای سنگین تری باید پرداخت شود؛ یقیناً بهای آزادی قدس، 
آواره شدن، پرپرشدن اطفال معصوم، سرگشتگی، گرسنگی و 
تشنگی است و ملت فلسطین امروز دارد بهای آزادی قدس را 
می پردازد.علیرضا نادری افزود: تبریک می گوییم به آزادگانی که 
در این مسیر قدم برمی دارند و این ضربۀ مهلک را به رژیم غاصب 
صهیونیستی وارد کردند و تبریک می گوییم به خاطر شهادت هایی 
که در این مسیر دارد نصیب مردم غزه می شود؛ اینها همه الطاف 
خداست برای آزادی قدس شریف و کشور آزادۀ فلسطین.وی 
ادامه داد: این جنایات را به شدت محکوم می کنیم و تا پای جان 
آمادۀ هر نوع همراهی با مردم فلسطین هستیم و حاضریم خون 
ناقابل خود را در این راه تقدیم کنیم.در ادامه، رییس کمیسیون 
فرهنگی و اجتماعی شورا، با اشاره به اینکه درخصوص نام گذاری 
معابر پیشنهادهایی در کمیتۀ نام گذاری و کمیسیون فرهنگی و 
اجتماعی شورا مطرح شد، افزود: برای تغییر نام خیابان »صبا« 
واقع در انتهای بلوار »جهاد« از این جهت که نام مشابه آن در 
معبر دیگری وجود دارد، پیشنهاد شد با توجه به اینکه مدرسۀ 
»شهید فریبرز متقیان« در همان خیابان قرار دارد، این خیابان 
به نام این شهید نام گذاری شود.محمود بابایی ادامه داد: پیشنهاد 
بعدی، نام گذاری کوچۀ سوم غربی 8 واقع در خیابان »مادر« 
بعد از مسجد »صفا« به نام شهید »سیدمحمود ضعیفه السادات« 

است.
محمدرضا کمساری، نایب رییس شورا نیز در رابطه با نام گذاری ها 
یادآور شد: در گذشته برای برخی معابر، نام تکراری گذاشته شده 
که از لحاظ پستی مشکل ایجاد کرده و بنا به مطالبۀ ادارۀ پست، 
نسبت به تغییر نام های معابری که نام های مشابه دارند، اقدام 
شده و این اقدام ادامه خواهد داشت.سپس، سیدمحمد موسوی، 
دبیر شورا، به تفاهم نامه شهرداری و مجموعه ملل در ارتباط با 
تله کابین و خدمات آتش نشانی موردنیاز آن اشاره کرد و گفت: این 
تفاهم نامه در کمیسیون مطرح و با اکثریت آرا به تصویب رسیده 
است.رییس شورا در این رابطه بیان کرد: دو مسئله مطرح است؛ 
اینکه آیا تله کابین تجهیزات خاص آتش نشانی هم می خواهد یا 
نه؟ و آیا ایستگاه آتش نشانی شهرداری که در نزدیکی تله کابین 

قرار دارد، می تواند این خدمات را ارائه دهد یا خیر؟
و ممکن است حوادث  تله کابین، حساس است  افزود:  نادری 
حادی اتفاق بیفتد و فقط خاموش کردن آتش نیست؛ ممکن 
است کابین های تله کابین دچار مشکل شوند؛ اگر آتش نشانی 
می تواند این خدمات را ارائه دهد، مسئولیت بپذیرد، وگرنه ممکن 
است لازم باشد خودِ مجموعه، تأسیساتی راه اندازی کند. در این 
زمینه نظرم موافق نیست، اما اگر نظر اکثریت بر این بود که 
شهرداری این خدمات را ارائه دهد، باید هزینۀ این خدمات را 
نقدی دریافت کند.شهردار کرمان نیز در این رابطه بیان کرد: 
چیزی که ازسوی ادارۀ استاندارد به ما اعلام شده، این است که 
این مجموعه باید قراردادی برای پشتیبانی در مواقع خطر داشته 

باشد؛ وگرنه مجوز استاندارد داده نمی شود.سعید شعرباف ادامه 
داد: دو راه وجود دارد؛ یکی اینکه با توجه به نزدیکی ایستگاه 
آتش نشانی، تعهدات خودمان را که به طور عادی داریم، روی کاغذ 
بیاوریم و در کنارش مجموعۀ ملل موظف شود هر تجهیزاتی را 
که الزاماً مربوط به تله کابین است، تأمین کند و راه دوم این است 
که مجموعۀ ملل، یک ایستگاه آتش نشانی با وسایل مجهز و تیم 
آموزش دیده، در محدودۀ تله کابین مستقر کند که این اتفاق نه 
در این مورد، بلکه برای خیلی از تله کابین های دیگر هم نمی افتد؛ 

ضمن اینکه ایستگاه آتش نشانی در نزدیکی تله کابین قرار دارد.
شهردار کرمان خاطرنشان کرد: می توانیم قید کنیم در محدودۀ 
انجام می دهیم و هر چیزی  را  شهری وظایف ذاتی خودمان 
شود،  تحمیل  تله کابین  شرایط  به خاطر  و  باشد  آن  از  خارج 
تجهیزش به عهدۀ مجموعۀ ملل باشد.پس از بحث و اعلام نظر 
سایر اعضا، درخصوص تفاهم نامه بین شرکت گروه هتل های 
میثاق ملل و شهرداری کرمان با موضوع ایمنی تله کابین، با 
اصلاح الف: انتقال صدر بند 2 ماده 5 )تأمین کلیۀ تجهیزات 
موردنیاز هرگونه خدمات و نجات در تله کابین( به مادۀ 4 تعهدات 
طرف اول و ب: مدت قرارداد از تاریخ اول آبان 1402 تا 29 
اسفند 1402، موافقت شد.در ادامۀ این نشست، فتح الله مؤیدی، 
رییس کمیسیون خدمات شهری، بهداشت و محیط زیست شورا 
بیان کرد: در ششمین جشنوارۀ پروژه های شهری شهرداری، 
آورده شده؛  پروژه های شهری  کنار  در  کلنگ زنی  مورد  چند 
درحالی که کار تمام شده را باید افتتاح  کنند؛ همچنین در مورد 
آوردن پروژۀ برق رسانی به »ساروج پارس« در لیست پروژه های 
این جشنواره، از شهردار و رییس شورا می خواهم توضیح دهند.

شهردار کرمان در پاسخ گفت: هر دو مورد هست؛ برخی پروژه ها 
افتتاح و برخی کلنگ زنی است؛ تعدادی هم پروژه های نرم افزاری 

و سرمایه گذاری است که فقط اعلام فراخوان هاست.
شعرباف افزود: در تبلیغات سطح شهر هم این موارد را جدا 
کردیم؛ حتی در بیلبوردها یک بخش به افتتاح ها و یک بخش 
به کلنگ زنی ها اختصاص داده شد.وی ادامه داد: پروژۀ برق رسانی 
»ساروج پارس« هم که هزینۀ بالای 50 میلیارد تومان دارد، 

به عنوان کلنگ زنی برق این پروژه است.
رییس شورا هم در این رابطه بیان کرد: کارهایی را که انجام 
می شود، باید به اطلاع مردم برسانیم، اما سطح کار و سطح 
گزارش ها نیز باید در سطح جایگاه سازمان باشد؛ برخی از این 
پروژه ها اصلاً افتخار ندارد.نادری افزود: در دوره های قبل هزینه ای 
به شکل ناحقی به شهرداری تحمیل شده و امروز داریم این 
خسارت را می پردازیم؛ این افتخار ندارد؛ درست است هزینه هم 

بالاست، اما تحمیل شده و نمی توان آن را با افتخار اعلام کرد.
وی با بیان اینکه بعضی برنامه ها هم خیلی کوچک هستند؛ برای 
مثال رونمایی از 10 وانت، گفت: مهم این است که با این 10 وانت 
چه کار انجام داده ایم؟ وقتی آن خدمت انجام شد، به مردم بگوییم 
تا به حال این اقدامات انجام نمی شده، اما با خرید این تجهیزات، 
خدمات جدید دارد ارائه می شود؛ این قابل گزارش دادن است.

رییس شورا تصریح کرد: مردم هم اعتراض دارند و می گویند چرا 
بیلبوردها را به خاطر این گزارش ها اشغال می کنید؟ این کارها چه 
دردی از مردم درمان می کند؟ لازم است در گزارش ها به این 
موارد دقت شود.شهردار کرمان در پاسخ خاطرنشان کرد: در مورد 
وانت ها قصد ما رونمایی از گروه انضباط شهری و اجراییات فضای 

سبز بود؛ یعنی اعلام کنیم که اتفاقات جدیدی در حوزۀ اجراییات 
می خواهد بیفتد که به بهانۀ رونمایی از 10 ماشین جدید، آن را 

اعلام کردیم؛ وگرنه اصل همان خدمت بوده است.
اینکه گفته شد این پروژه ها هم جنس  شعرباف تصریح کرد: 
نیستند، درست است واقعاً جنس و وزن ریالی و ارزشی همۀ 
پروژه ها مثل هم نیست.در ادامه، رییس کمیسیون عمران و 
شهرسازی شورا بیان کرد: در ارتباط با عوارض ارزش افزوده 
که الآن دریافت می شود، با معاون شهرسازی و معماری شهردار 
صحبت کردم، اما متأسفانه این رویه ادامه دارد؛ قانون درآمدهای 
پایدار که پارسال ابلاغ شد، به صراحت می گوید عوارض ارزش 
افزوده باید توسط کارشناس رسمی دادگستری کارشناسی  شود 
و مابه التفاوت قیمت قبل و بعد از اجرای طرح، هرچه شد، اگر 
ارزش افزوده ای داشت، 40 درصد از ارزش افزوده را مردم بپردازند 
که متأسفانه اصلاً رعایت نمی شود.منصور ایرانمنش تصریح کرد: 
براساس آن  و  در شهرداری یک فرمول هایی درست کرده اند 
ارزش افزوده را می گیرند که اجحاف در حق شهروندان است. 
باید در اولین فرصت این موضوع بررسی شود و چون صراحت 
قانونی دارد و هیچ فرمولی لازم نیست اضافه شود، قانون عیناً 
اجرا شود؛ عوارضی که اکنون گرفته می شود، غیرقانونی است.

سپس، رییس کمیسیون بودجه، منابع پایدار و سرمایه گذاری 
شورا بیان کرد: درخصوص ارسال پاسخ هایی که از شورا در ارتباط 
با مطالبات مردم انجام می شود، تأکید ما این است که بررسی های 
کارشناسی و تهیۀ پاسخ ها ازسوی شهرداری طوری باشد که هم 
قوانین در نظر گرفته شود و هم مطالبۀ مردم؛ اما به رغم تذکرهای 
مکرر، این موضوعات وقتی به شهرداری می آید و به مناطق و 
سازمان ها ارجاع می شود، سازمان یا منطقه پاسخی تهیه می کند 
و به شهرداری مرکز می فرستد که پاسخ شورا را بدهد؛ درحالی که 
اگر قرار بود کار مردم در مناطق و سازمان ها انجام شود که به 
شورا مراجعه نمی کردند.حسین چناریان افزود: پیشنهادم این 
است که سازمان ها و مناطق نظر اولیه را بررسی و اگر امکان 
دارد، در آن تجدیدنظر کنند؛ این رویه نیاز به بازنگری دارد.وی 
یادآور شد: خیلی از موارد هم اخیراً پیش آمده که شهرداری 
بدون اینکه ارائه پیشنهاد کند، از شورا کسب تکلیف می کند؛ 
درحالی که طبیعتاً شهرداری باید پیشنهاد دهد؛ به نظر می رسد 
بازرسی در شهرداری مرکز باید روی این موضوعات تمرکز کند، 
درحالی که به موضوعات دیگری پرداخته می شود.شهردار کرمان 
در پاسخ به موارد مطرح شده، بیان کرد: سال هاست در شهرداری 
از  دوره،  این  در  و  داریم  افزوده  ارزش  ارزیابی  هیئت  کرمان 
هشت ماه پیش، یک کارشناس رسمی دادگستری هم در هیئت 
گذاشته شده است.شعرباف افزود: موضوع اصلی این است که 
وقتی بررسی می کنیم تشخیص قبل و بعد ارزش ملک، به ضوابط 
شهرسازی وابسته است و باید کارشناس در یک جلسۀ حضوری، 
شرایط و ضوابط را در جمع تصمیم گیری کند.وی ادامه داد: از 
آنجاکه نهاد نظارتی هم حساس بود، اخیراً از بازرسی آمدند و 
از باب اینکه نه زیاد و نه کم گرفته شده باشد، اکثر پرونده های 
ارزش افزودۀ هشت ماه اخیر را به صورت دقیق بررسی کردند و 

بازخوردی که دادند، این بود که روند خوبی شکل گرفته است.

در نشست عمومی شورای اسلامی شهر کرمان بیان شد:

تغییر نام معابری که نام تکــراری دارند
*نامگذاری معبری به نام مرحوم »محمود دعایی«

سرپرست شهرداری اراک :

میدان ولیعصر) عج ( اراک جمع آوری می شود

پیگیری جدی مدیریت دارایی های فیزیکی آب و فاضلاب استان مرکزی در دستور کار 
قرار گرفت

مدیرعامل شرکت گاز ایلام خبرداد:
برخورداری ۵۷۷ روستای ایلام

از نعمت گاز

ایلام - خبرنگار پیشرو:  مدیرعامل شرکت گاز ایلام با 
اشاره به اینکه از ابتدای گازرسانی در این استان تاکنون 
5۷۷ روستا به شبکه گازرسانی متصل شده اند، گفت: 
هم اکنون کار گازرسانی به ۳0 روستای دیگر در دست 
اجرا است."محمود کشاورز"  اظهار کرد: از مجموع ۶۳۷ 
روستای استان، 5۷۷ روستا به شبکه گاز رسانی متصل 
شده است و تعداد ۳۷ روستا نیز قابلیت گازرسانی را 
ندارند.وی با بیان اینکه عملیات گازرسانی به ۳0 روستای 
دیگر در دست اجرا است، افزود: اکثر این روستاها مربوط 
به شهرستان هلیلان و بخش زردلان است.مدیرعامل 
شرکت گاز ایلام یادآور شد: این استان هم اکنون جزو 
استان های سبز در بحث گازرسانی است که تلاش می 
شود با برنامه ریزی های انجام شده تا پایان سال، همه 
گازدار  استان  در  گازرسانی  قابلیت  دارای  روستاهای 
مناطق  به  گازرسانی  داد:  ادامه  شد.کشاورز  خواهند 
محروم از مولفه های اصلی توسعه پایدار روستایی است و 
روند اجرایی پروژه های گازرسانی به یک درصد جمعیت 
باقیمانده روستایی استان که از مناطق کمتر توسعه یافته 
و سخت گذر است تا پایان سال جاری بسته خواهد شد.

به  جمهور  رئیس  سفر  اول  دور  مصوبات  به  وی 
استان ایلام در حوزه گازرسانی اشاره کرد و گفت: 
گازرسانی به هشت روستای استان شامل "طلور" 
مهران،  "بانروشان"  چرداول،  "هرقروش"  آبدانان، 
آباد"،  "فرخ  ملکشاهی،  "انجیر"  و  "قرجیلیگان" 
"گوراب علیا و سفلی" دهلران برای سال 1400 بود 
که خوشبختانه با تلاش جهادی همکاران در همان 
سال کار گازرسانی این روستاها به اتمام رسید و 
هم اکنون مردمان این مناطق از نعمت گاز طبیعی 
برخوردار هستند.کشاورز افزود: تکمیل گازرسانی و 
علمک گذاری به 2 شهر میمه و پهله در سال 1400 
به انجام رسید و مردم عزیز این مناطق هم اکنون 
برخوردار هستند.مدیرعامل  گاز طبیعی  نعمت  از 
شرکت گاز استان ایلام به دیگر مصوبات سفر رئیس 
جمهور به ایلام تحت عنوان "گازکشی داخلی منازل 
مسکونی 450 مددجوی تحت پوشش کمیته امداد 
و بهزیستی به صورت رایگان انجام شود"، اشاره کرد 
و گفت: این شرکت در راستای مسئولیت اجتماعی و 
کمک به اقشار نیازمند جامعه در مجموع تعداد 51۶ 
مورد گازکشی داخلی ساختمان شامل ۳۳1 مورد 
افراد تحت پوشش کمیته امداد و 185 مورد افراد 
تحت پوشش بهزیستی را بصورت رایگان انجام داده 
است.کشاورز به دیگر مصوبات سفر رئیس جمهور 
گازرسانی به 2  به ایلام در دور اول تحت عنوان" 
روستای هلیلان در سال 1400" اشاره و خاطرنشان 
کرد: در این راستا 2 روستای بالا دشته و گراب از 
عملیات  سال  همان  در  هلیلان  شهرستان  توابع 
راستای  در  گامی  و  شد  انجام  آنها  به  گازرسانی 

محرومیت زدایی این مناطق برداشته شد.

تعداد مجتمع های خدماتی
 رفاهی بین راهی در کردستان 

افزایش می یابد
گذاری  سرمایه  مسئول  پیشرو:  کردستان-خبرنگار 
اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای کردستان 
گفت: در حال حاضر 18 مجتمع خدمات رفاهی در 
محورهای استان در حال فعالیت هستند و تا پایان سال 
جاری سه مورد دیگر به این تعداد اضافه می شود.سید 
فرزاد سجادی  اظهار کرد: براساس برنامه ریزی های 
انجام شده قرار است تا پایان سال جاری سه مجتمع 
خدماتی رفاهی دیگر در استان به بهره داری برسد و 
تعداد این مجتمع ها به 21 مورد برسد.وی با بیان اینکه 
یکی از این مجتمع ها در کیلومتر 14 محور سنندج - 
کامیاران است که فاز یک آن بهره برداری شده است 
و در ماه های آینده فاز دوم آن نیز به بهره برداری می 
رسد، افزود: 2 مجتمع دیگر نیز در کیلومتر 14 محور 
روستای  نزدیکی  بانه-مریوان  محور  و  قروه-سنندج 
سورن افتتاح خواهد شد.مسئول سرمایه گذاری اداره 
کل راهداری و حمل و نقل جاده ای کردستان با اشاره 
به اینکه از طریق ایمن مجتمع های بین راهی برای 
285 نفر در استان شغل ایجاد شده است، اضافه کرد: 
هم اکنون برای احداث 9 مجتمع خدمات رفاهی دیگر 
موافقت اصولی صادر شده و در حال استعلام است، 
ضمن اینکه درخواست احداث 15 مجتمع دیگر نیز در 
حال بررسی است.وی یادآور شد: در حال حاضر با هزار 
و ۶00 کیلومتر محور بین شهری در استان به ازای هر 
90 کیلومتر یک مجتمع خدمات رفاهی وجود دارد، اما 
استان کردستان به واسطه وجود مرزهای سیرانبند و 
باشماق نیازمند ایجاد ظرفیت هایی بیشتر در خصوص 
خدمات  های  مجتمع  احداث  برای  گذاری  سرمایه 

رفاهی است.

مدیرکل شیلات لرستان  عنوان کرد:
برنامه ریزی دولت سیزدهم برای 
ایجاد پنج مجتمع آبزی پروری در 

لرستان
 مدیرکل شیلات لرستان گفت: مقدمات راه اندازی پنج 
مجتمع آبزی پروری ماهیان سردآبی و خاویاری در این 
استان در دولت سیزدهم فراهم شده که عملیات تکمیل 
زیرساخت این مجتمع ها در حال انجام است."کیارش 
بیرانوند"  با اشاره به پروژه های در حال اجرا و انجام 
شده شیلات لرستان در دولت سیزدهم، اظهار کرد: 
یکی  "سپیددشت"  خاویاری  ماهیان  پرورش  پروژه 
از پروژه هایی است که زیرساخت های آن تکمیل و 
به بخش خصوصی واگذار و حجم سرمایه گذاری آن 
بیش از هشت هزار میلیارد ریال خواهد بود که توسط 
بخش خصوصی تامین خواهد شد.وی با بیان اینکه فاز 
نخست این مجتمع تا ابتدای سال 140۳ به مرحله 
میزان  افزود:  رسید،  خواهد  برداری  بهره  و  آبگیری 
اشتغال این طرح بیش از 500 نفر به صورت مستقیم 
و غیرمستقیم است.مدیرکل شیلات لرستان با اشاره 
به مجتمع پرورش ماهیان خاویاری "درب گنبد" نیز 
تاکید کرد: این طرح ابتدای سال 1400 کلنگ زنی 
و امسال زیرساخت های آن تکمیل و آماده واگذاری 
به متقاضیان بخش خصوصی شده که ظرفیت اسمی 
آن 500 تن است و اشتغالی 100 نفری را به صورت 

مستقیم و غیرمستقیم ایجاد خواهد کرد.
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دوره  نوزدهمین  در  ورزشی:  گروه 
بازی های آسیایی هانگژو سهم بانوان از 
بود.  ورزشکار   ۷۶ ایران  ورزش  کاروان 
اگرچه بانوان ایران در این دوره از رقابت ها 
موفق به کسب مدال طلا نشدند اما روند 
و  آغاز  داشتند.  مدال آوری  در  صعودی 
پایان کار کاروان ایران با مدال آوری بانوان 
روئینگ  تیم  را  مدال  اولین  بود.  همراه 
دونفره سنگین وزن زنان با ترکیب مهسا 
جاور و زینب نوروزی به رنگ نقره کسب 
کردند و آخرین مدال را هم سارا بهمنیار 

به رنگ برنز به دست آورد.
در این دوره از رقابت ها بانوان ایران طلایی 
نشدند، اما ۷ مدال نقره توسط مهسا جاور 
روئینگ،  قایقرانی  در  نوروزی  زینب  و 
همچنین تیم چهارنفره بانوان با ترکیب 
مهسا جاور، زنیب نوروزی، نازنین ملایی و 
فاطمه مجلل در قایقرانی روئینگ به نشان 
نقره رسیدند. زهرا کیانی در ووشوی تالو، 
دنیا  ساندا،  ووشوی  در  منصوریان  الهه 
آقایی در کوراش، زهرا باقری در کوراش، 
توانستند  اسکیت  در  احمدی  ترانه 
آن  از  را  مسابقات  این  نقره  گردن آویز 
خود کنند.همچنین ۱۱ مدال برنز توسط 
مبینا  پومسه،  در  سلحشوری  مرجان 
نعمت زاده در تکواندو، فرانک پرتوآذر در 
در  میرحسینی  ملیکا  دوچرخه سواری، 
تکواندو، شهربانو منصوریان در ووشو، تیم 
ملی تپانچه بادی میکس )هانیه رستمیان 
در  امیدوند  ملیکا  جوهری خو(،  امیر  و 
کوراش، هدیه کاظمی در قایقرانی کایاک 
یک نفره ۵۰۰ متر، تیم ملی کبدی زنان، 
فاطمه سعادتی در کاراته و سارا بهمنیار 
در کاراته کسب شد و به طور کلی سهم 
دختران ایرانی از سکوی مدالی ایران در 
بازی های آسیایی هانگژو ۳۱ درصد بوده 

است.

طلایی که برنز شد
از  دوره  این  در  ایران  ورزشکار  زنان 
بازی های آسیایی هانگژو موفق به کسب 
مدال طلا نشد؛ این در حالی است که تیم 
ملی کبدی زنان در دوره قبلی بازی های 
آسیایی جاکارتا به مدال طلای رسیده بود 
اما این دوره مدال طلا به برنزی مشترک 

در هانگژو تبدیل شد.
تاریخ سازی در آسیا و رکوردشکنی 

در جهان
برخی بانوان در اولین تجربه حضور در 
درخشیدند،  خوش  آسیایی  بازی های 
در رشته های مثل کوراش دنیا آقایی و 
همچنین در رشته اسکیت ترانه احمدی 
برای اولین بار موفق به کسب مدال نقره 
دسته  آن  از  هم  پرتوآذر  فرانک  شدند. 
ورزشکارانی است که در بازی های آسیایی 
دوچرخه  تاریخ  در  را  نامش  هانگژو، 
سواری ایران ماندگار کرد. او توانست برای 
اولین بار مدال برنز دوچرخه سواری در 

رشته کوهستان را به نام خود ثبت کند. 
علاوه بر تاریخ سازی در آسیا توسط بانوان 
ورزشکار، رومینا سالک، بازیکن اسکیت 
فری استایل ایران در دور مقدماتی با ثبت 
رکورد ۴.۲۵۴ صدم ثانیه توانست رکورد 
انفرادی جهان را هم بشکند که این اتفاق 

در نوع خود قابل توجه است.
بانوانی که انتظارات را برآورده نکردند

بانوان وزنه برداری در این دوره از مسابقات 
که  کردند  تجربه  را  خود  حضور  اولین 
البته هر سه ملی پوش هم قابل قبولی 
کسب نکردند. الهه رزاقی با قرار گرفتن 
در جایگاه نهم دسته ۷۶ کیلوگرم بهترین 
عملکرد را داشت و ریحانه کریمی اوت 
نیز  کرد، همچنین سیده الهام حسینی 
به خاطر مصدومیت انصراف داد. با توجه 
به  بانوان  وزنه برداری  از  که  نتایجی  به 
دست آمد شاید انتظار می رفت مسئولان 
فدراسیون در این دوره از مسابقات بانوان 
این  در  حداقل  تا  نمی کردند  اعزام  را 

رقابت ها نقش توریستی نداشته باشند؛ 
که  جهانی  مسابقات  در  آن ها  که  چرا 
پیش از بازی های آسیایی برگزار شده بود، 

نتیجه کسب نکرده بودند.
ملی  کمیته  سیاست  اینکه  به  باتوجه 
المپیک در این دوره از مسابقات بر مبنای 
این  به  بنابراین ورزشکارانی  بود،  کیفی 
مسابقات اعزام شدند که شانس مدال آوری 
داشته باشند اما به نظر می رسد برخی از 
بازی های  مختلف،  رشته های  بانوان 
کسب  برای  محلی  را  هانگژو  آسیایی 
تجربه می دانستند و آن طور که رؤسای 
آن ها وعده داده بود نتوانستند موفقیتی 
حاصل کنند. با این حال با وجود سیاست 
کیفی، اعزام بانوان ایران نسبت به دوره 
گذشته ۲.۵ برابر افزایش پیدا کرده و در 
مدال آوری هم ۳۱ درصد سهم داشتند، 
اما تبدیل مدال طلای دوره قبل به مدال 
برنز و عدم دستیابی به مدال طلا در این 

دوره نباید نادیده گرفته شود.

خبرهاخبر گزارش عملکرد بانوان در هانگژو؛

شگفتی سازانی که چراغ راه مسئولان شدند

هیات اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان آمل 
 آگهی دعوت انتخابات هیات مدیره وبازرس اتحادیه صنف  فروشندگان خوراک 'دام وطیور شهرستان آمل 

 دراجرای ماده ۱۱ آیی نامه اجرایی تبصره ۳ ماده ۲۲ ق.ن.ق بدینوسیله از اعضاء محترم اتحادیه صنف خوراک دام وطیورشهرستان آمل  دعوت بعمل می آید تا شخصا با دردست داشتن اصل 
یا تصویر پروانه کسب ویا کارت شناسایی معتبر از ساعت ۱۱الی ۱۳ روز چهارشنبه مورخ ۱۴۰۲/۸/۱۷به آدرس دانشگاه علوم قرآنی –دریای ۱۳   مراجعه وبه کاندیداهای مورد نظر خود رای 
دهید . ضمنا تعداد داوطلبین واجد شرایط هیات مدیره درانتخابات ۷ نفر و تعداد بازرسان واجد شرایط درانتخابات ۴نفر به شرح ذیل به ترتیب حروف الفبا می باشد که ازاین تعداد ۵ نفر بعنوان 

اعضای اصلی هیات مدیره و۲ نفر بعنوان علی البدل انتخاب وهمچنین تعداد یک نفر بعنوان بازرس اصلی ویک نفر بعنوان بازرس علی البدل انتخاب می شوند .
 تذکر مهم ۱ : براساس تبصره ۳ ماده ۲ ق.ن.ص وکالت برای دادن رای ممنوع است 

 تذکرمهم ۲ : درضمن کلیه اعضا می توانند ضمن مراجعه به سامانه اصناف ایرانیان به آدرس : www.asnafiranian.ir درصفحه اصلی با وارد کردن کدملی یا کد شناسه صنفی خود نسبت 
به مشاهده مشخصات واطلاعات مربوط به پروانه کسب خودد اقدام نموده ودرصورت وجود درسامانه ویا هر گونه مشکلات دیگر قبل از انتخابات به اتحادیه مراجعه واعلام نمایند.

 اسامی کاندید یا هیات مدیره به ترتیب حروف الفبا
۱-  آقای سید سلیمان حسینی  ۲- خانم الهام راد مریخی   ۳- آقای رامین رضاییان تیار ۴- آقای اصغر رمضانی  ۵- آقای امیر حسین رمضانی  ۶- آقای محمد صفر زاده   ۷-آقای  عباس 

محمد پور ایرایی  
 اسامی کاندیدها بازرس به ترتیب حروف الفبا 

۱-  آقای حسن محسنی دلارستاق  ۲- آقای روح اله محمدیان  ۳- آقای مصطفی معصومیان  ۴_خانم آذین نوری
رییس هیات اجرایی برگزاری انتخابات اتحادیه های صنفی شهرستان آمل

اسبقیان: 
گرفتن مدالهای ورزشکاران ایران 

یک سرقت صد درصدی ورزشی بود
سرپرست تیم ملی پارا دو ومیدانی معتقد است نفوذ 
چین باعث شد که یک سرقت صد در صد ورزشی و 
مدالی صورت بگیرد و مدال های طلا و نقره هاشمیه 
شود.رئیس  گرفته  پس  مرادی  زینب  و  متقیان 
گفت:  یابان  توان  و  جانبازان  های  ورزش  فدراسیون 
اعتقاد دارم یک سرقت ورزشی و مدالی صورت گرفته 
است چرا که ورزشکاران ما را اجازه دادند در کال روم 
و سپس مسابقه شرکت کنند و شش پرتاب سنگین 
هم داشتند و در نهایت مدال طلا به هاشمیه متقیان و 
مدال نقره به زینب مرادی رسید و حکم مدال های ما 
را هم اهدا کردند که حتی هم اکنون هم نزد ما هست 
و از طرفی قهرمانان ما در تست دوپینگ هم شرکت 
کردند و در واقع همه مراحل و فرآیند را طی کردند.

سید محمد شروین اسبقیان ادامه داد : بعد از مسابقه 
چینی ها اعتراض کردند که ورزشکاران ما دقایقی دیر 
وارد کال روم شدند که این خلاف مقررات است چرا که 
داور بر اساس مقررات آنجا تشخیص داده که مشکلی 
نیست و در آن مرحله داور تصمیم گیرنده است و در 
چنین مواقعی کارت زرد نشان می دهد و تاکید می 
کند در صورت تکرار مشکل ایجاد می شود، هر چند که 
هیچ جا ثبت نشده که تاخیر داشتند یا نداشتند و قطعا 
غیر قانونی این سرقت مدالی توسط تشکیلات ورزش 
چین با توجه به نفوذی که داشتند، صورت گرفته است 
و وقتی مدال طلا و نقره ورزشکاران ما در این ماده 
را گرفتند، ورزشکار چین که سوم شده بود، به مدال 
طلا رسید که در میان بهت و حیرت ما این اتفاق رخ 
داد و رئیس کمیته ملی پارالمپیک هم مکانبه ای با 
فدراسیون جهانی داشته و تا به این لحظه توجهی به 
اعتراض ما نکرده اند.او تاکید کرد : این اتفاق ناخوشایند 
از ارزش های ورزشکاران ما کم نمی کند و هاشمیه 
متقیان ورزشکار متدین و با ایمان ما مدار پارالمپیک 

توکیو را دارد.

پاراتیرندازان ایران در تپانچه 10 متر 
قهرمان و نایب قهرمان شدند

ملی پوش  دو  جوانمردی  ساره  و  احمدی  فائزه 
به  متر  تپانچه ۱۰  رقابت های  ایران در  پاراتیراندازی 
های  شدند.رقابت  نقره  و  طلا  مدال  صاحب  ترتیب 
پاراتیراندازی بازی های پاراآسیایی  با برگزاری مرحله 
فینال تپانچه ۱۰ متر پیگیری شد.فائزه احمدی و ساره 
جوانمردی دو نماینده ایران در این بخش از مسابقات 
به ترتیب صاحب مدال طلا و نقره شدند.فائزه احمدی 
با رکورد ۲۳۶.۲ به عنوان قهرمانی دست یافت. ساره 
با رکورد ۲۳۳  ایران هم  جوانمردی پرچمدار کاروان 

صاحب مدال نقره شد.

نیکبخت: 
به تیم ملی برای قهرمانی در جام 

ملت ها فشار نیاوریم

پیشکسوت فوتبال در خصوص عملکرد تیم ملی در 
دیدارهای اخیر صحبت کرد.علیرضا نیکبخت واحدی 
در خصوص عملکرد تیم ملی فوتبال در تورنمنت اردن 
و قهرمانی در این مسابقات اظهار داشت: به نظرم این 
مسابقات آورده فنی چندانی برای ما ندارد چرا که با 
تیم هایی بازی کردیم که یک تا دو لول پایین تر از سطح 
فوتبال ما هستند. ما نیاز داریم برای آمادگی برای جام 
ملت ها با تیم های بزرگ بازی کنیم تا آماده رویارویی 
بازی ها  این  و  استرالیا شویم  و  کره  و  ژاپن  امثال  با 
محک جدی برای ما محسوب نمی شوند. خصوصاً اکثر 
بازی های ما با تیم های غرب آسیا و تیم های کشورهای 
عربی بودند و با تیم های شرقی بازی نکردیم که بتوانیم 
کره و ژاپن را شبیه سازی کنیم.وی افزود: عملکرد تیم 
ملی در کل خوب بود ولی نقاط ضعفی وجود دارد که 
باید به آنها پرداخته شود. خط دفاعی ما نباید جوری 
باشد که مقابل اردن تحت فشار قرار بگیرد و موقعیت 
بدهد. ما در دفاع مشکلاتی داریم و هرچقدر در خط 
حمله عملکرد خوبی داشتیم اما وضعیت خط دفاعی 
ما آشفته و نگران کننده است و آن انسجامی که زمان 
کی روش داشتیم را در حال حاضر نمی بینیم. می فهمم 
تیمی که هجومی بازی می کند در خط دفاعی آسیب 
پذیر می شود ولی دیگر مقابل اردن نباید اینطور تحت 
فشار قرار بگیریم و این جای کار دارد.پیشکسوت فوتبال 
در مورد وضعیت تیم ملی در جام ملت ها هم گفت: به 
نظرم تیم خوبی داریم ولی در تدارکات مناسب برای آن 
کوتاهی صورت گرفته است. نمی شود هم فدراسیون را 
سیبل قرار داد و آنها را مقصر دانست. ما درگیر مشکلات 
و مسائلی هستیم که تدارک بازی خوب برای ما کار 
دشواری است. فدراسیون فوتبال مشکلات مالی زیادی 
دارد و تغییراتی هم که داشته باعث شده نتوانیم برنامه 
ریزی بلند مدت داشته باشیم. هیچ کشوری به اندازه 
ایران در آن تغییرات مدیریتی در سطح فدراسیون در 
این سال ها نداشته است. به طور کلی به نظرم باید به 
کادرفنی ایرانی تیم ملی وقت داد و نباید برای موفقیت 
در جام ملت ها آنها را تحت فشار قرار دهیم. ما ۴ دهه 
است رنگ قهرمانی در جام ملت ها را ندیده ایم و اینطور 
نیست که قهرمان بلامنازع رقابت ها باشیم. برای همین 
اگر هم در جام ملت ها قهرمان نشدیم باید به این کادر 
تا جام جهانی آینده فرصت داد و تغییرات زیاد تیم را 

به عقب می برد.

حافظ حاجیان: علی موسوی در مورد برد استقلال مقابل هوادار، 
اظهار داشت: در زمانی که استقلال ۲ بر صفر از هوادار عقب بود، 
به دوستانم گفتم ۳ بر ۲ برنده می شود و وقتی بازی تمام شد به 
من گفتند فیلم بازی را از قبل دیده بودی! برد خیلی خوبی بود 
و کمک کرد تیم در جمع مدعیان جایگاه خودش را حفظ کند.

استقلال با یک تیم کوبنده فاصله دارد
وی افزود: استقلال با توجه به مشکلات اول فصل، بازیکنانی 
که جدا شدند و بازیکنانی که آمدند، درگیر بی نظمی شد اما 
کارش را از ابتدای فصل خوب شروع کرد. تیم با همین نفرات 
و بازیکنانی که دارد، فعل خواستن را به خوبی صرف کرده 
است. مقابل هوادار نشان داد دوست ندارد به حریفش امتیاز 
بدهد. بازیکنان تمام تلاش خودشان را به کار گرفتند. هرچه از 
بازی گذشت تیم بهتر و روانتر کار کرد تا در نهایت به نتیجه 

دلخواهش دست پیدا کرد. 
مهاجم اسبق استقلال در خصوص شکل بازی این تیم، عنوان 
کرد: بازیکنان با تمام وجود کار می کنند ولی در کل با یک تیم 
کوبنده و آنطور که هواداران انتظار دارند، فاصله دارد. این تیم 
باید چند بازیکن طراز اول و خیلی خوب داشته باشد تا علاوه 
بر جمع کردن امتیاز، بازی سطح بالایی را هم ارائه بدهد. یک 
مهاجم ۶دانگ نیاز دارد تا به صورت حرفه ای گل بزند و حملات 
تیم را به ثمر برساند. در خط دفاع و هافبک هم به بازیکن 
نیاز است. استقلال می تواند با جذب ۳ مهره، بسیار کوبنده تر 

کار کند.
رقیبان استقلال شرایط بهتری دارند

وی افزود: تیمی که ابتدای این فصل بسته شد، همین الان 
انتظارات را برآورده کرده و نتایج خوبی هم گرفته است. البته 
شکل بازی تیم با توجه به مهره هایش، کمی بالا و پایین دارد. 
این مساله علاوه بر بازیکنان، به بازی تیم مقابل هم بستگی 
دارد. بنابراین استقلال باید طوری آماده باشد که هم از بازی های 
سخت امتیاز بگیرد و هم مقابل تیم های پایین تر بتواند به نتیجه 
دلخواه برسد.موسوی درخصوص اینکه آیا استقلال می تواند با 
همین بضاعت تا پایان فصل بین مدعیان بماند و رقابت برای 
قهرمانی را ادامه بدهد، گفت: کار خیلی سختی است. تیم های 
دیگر با تجربه تر هستند. بازیکنان خوبی گرفته اند و شرایط 
ایران الان شرایطی پیدا کرده که  البته فوتبال  خوبی دارند. 
بازیکنان تفاوت چندانی با هم ندارند. استقلال می تواند از این 
شرایط استفاده کند و با همین نفرات هم تیم شگفت انگیز 

لیگ باشد.
وی در مورد نقش جواد نکونام در هدایت استقلال با وجود تمام 
مشکلات مالی و غیرمالی که مجموعه باشگاه را تحت تاثیر 
قرارداده، گفت: شخصیت نکونام در استقلال پذیرفته شده است. 
او سابقه خوبی دارد و توانسته تا حد قابل توجهی به تیم و 
بازیکنان شخصیت بدهد. آن ها هم در زمین به خوبی تلاش 
می کنند. این مشکلات و مسائل همیشه در فوتبال ایران به 

خصوص استقلال و پرسپولیس وجود دارد. نکونام هم با این 
مسائل آشناست و باید جلوی حواشی را بگیرد تا تیم از مشکلات 

ضربه نخورد. 
از فوتبال روز دنیا عقبیم اما پرحاشیه ترین فوتبال دنیا 

هستیم!
گلزن اسبق آبی ها در مورد وضعیت داوری مسابقات، اظهار 
داشت: باید هرچه زودتر سیستم VAR را بیاورند وگرنه این 
حرف و حدیث ها ادامه دارد و در انتهای فصل برای هر تیمی هم 
که قهرمان شود، وجود خواهد داشت. هربازی که تمام می شود 
نقطه ضعف هایی از داوران دیده می شود. صحنه هایی هم که 
خیلی واضح هستند گرفته نمی شوند. این شرایط، شان فوتبال 
ما و تیم قهرمان آخر فصل را زیرسوال می برد. باید کلاس های 
بیشتری برگزار کنند. بیشتر به داوران برسند. از نظر مالی آن ها 
را تامین کنند که بتوانند تمرکز بهتر و بیشتری روی کار داوری 
داشته باشند.وی افزود: به عنوان مثال تمرکز داوران ما برای 
رفتن به شهرهای دیگر، فقط روی این است که هرطور شده 
به مقصد برسند. روی همه چیز تمرکز دارند غیر از داوری، 
بنابراین باید به آن ها رسیدگی شود تا فقط روی کار خودشان 
تمرکز داشته باشند. از طرفی امیدوارم سطح فرهنگی و اخلاقی 
بازیکنان، حرفه ای شود. از فوتبال روز دنیا عقب هستیم اما بیشتر 
از تمام دنیا چه از نظر اخلاقی، چه داوری، چه حرفه ای گری 

و... حاشیه داریم. در واقع پرحاشیه ترین فوتبال دنیا را داریم!

موسوی: 

استقلال با همین نفرات هم می تواند تیم شگفت انگیز لیگ باشد

خان محمدی: 
فکر می کردم زاهدی یک مهاجم 

معمولی است
پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس گفت: مسئولان باید 
به همه قهرمانان و افتخارآفرینان کشورمان با یک چشم 
فوتبال  تیم  دیدار  درباره  خان محمدی  کنند.حسن  نگاه 
پرسپولیس با پیکان در هفته ششم لیگ برتر، اظهار داشت: 
هر دو تیم خوب بازی کردند، اما در مجموع پرسپولیس 
بهتر و هوشیارانه تر بازی کرد و در نهایت با ۳ گل برنده این 
دیدار خارج از خانه شد. شهاب زاهدی هم روز خوبش بود 
و خودش را نشان داد. فکر می کردم زاهدی مهاجم معمولی 
است، چون در هفته های اول تا چهارم لیگ برتر چیزی 
از خودش در بازی ها نشان نداده بود. در بازی با الدحیل 
هم عملکرد خوبی داشت، سپس مقابل گل گهر سیرجان 
اولین گلش را برای پرسپولیس زد و در دیدار با پیکان موفق 
به هتریک شد. تصور نمی کردیم شهاب زاهدی این قدر 
خوب عمل کند و بتواند مقابل پیکان هت تریک کند. البته 
تغییر پست داد و از پشت مهاجم به پست فوروارد انتقال 
پیدا کرد. وی افزود: باید به نظر سرمربی احترام بگذاریم که 
به بازیکنش اعتقاد داشته و او را به تیم آورده است. هیچ 
کسی از پتانسیل زاهدی شناخت نداشت و فقط بازی های 
او را در لیگ اوکراین و مجارستان دیده بودیم.کارشناس 
فوتبال در مورد آسیب دیدن چند بازیکن پرسپولیس در 
بازی های لیگ برتر و تیم ملی عنوان کرد: بازیکنان روزهای 
فیفادی در اختیار تیم ملی قرار می گیرند و سپس به باشگاه 
مراجعه می کنند که احتمال مصدومیت شان بیشتر می شود. 
فدراسیون فوتبال باید برنامه ریزی بهتری داشته باشد و از 
کج سلیقگی ها پرهیز کند تا شاهد آسیب دیدگی ملی پوشان 
فوتبال نباشیم. همچنین بازیکنان باید حرفه ای تر عمل کنند 
و بهتر از خودشان مراقبت کنند.پیشکسوت فوتبال درباره 
دیدار پرسپولیس و استقلال تاجیکستان گفت: استقلال 
تاجیکستان با اینکه در قعر جدول گروه قرار دارد، اما تیم 
دست و پا بسته ای نیست. پرسپولیس هم نشان داده است 
که تیم قابل احترامی است و هر موقعی که نیاز به پیروزی 

داشته باشد، بازی هایش را می برد. 

اخراج بازیکن نساجی مقابل نوبهار 
قانونی بود؟

نوبهار  بازی  به تحلیل صحنه مهم  کارشناس داوری 
ازبکستان و نساجی ایران پرداخت.تیم فوتبال نساجی 
ایران  در سومین بازی خود در لیگ قهرمانان آسیا 
مقابل نوبهار ازبکستان با نتیجه ۲ بر یک شکست خورد. 
مهم ترین صحنه این مسابقه را شاید بتوان اخراج صابر 
حردانی در دقیقه ۵۲ نام برد. در این صحنه در شرایطی 
که آفساید تیمورخوجا عبدوخالقوف اعلام شده بود صابر 
حردانی با یک تکل روی پای جمشید بولتابوئف کارت 
زرد گرفت اما پس از لحظاتی داور قطری با بررسی صحنه 
از طریق VAR به مدافع نساجی کارت قرمز نشان داد.

پس از این اتفاق نساجی در شرایطی که یک بر صفر از 
حریف پیش بود با گل اوستون اورونوف در دقیقه ۷۴ و 
گل به خودی مهرداد عبدی در دقیقه ۷+9۰ شکست 
خورد تا از کسب یک امتیاز هم در خانه تیم ازبکستانی 
محروم شود. مهدی رحمتی، سرمربی قائمشهری ها در 
پایان این مسابقه با انتقاد شدید از تیم داوری، اخراج 
حردانی را یکی از سخت ترین اتفاقات دوران فوتبالی اش 
نام برد.علی خسروی، کارشناس داوری کشورمان در 
تحلیل این صحنه اظهار داشت: حساب جرائم انضباطی 
از جرائم تیمی جدا است. اگر در لحظه ای که بازیکن 
در آفساید قرار دارد، صابر حردانی خطایی کرده که 
منجر به دریافت کارت قرمز بود، تصمیم داور قانونی و 
درست است. فرقی ندارد او قبل یا بعد از اعلام آفساید 
چنین خطایی کرده باشد  و متسحق دریافت کارت قرمز 
مطابق جرائم انضباطی بود زیرا خطای شدید انجام داد.

به  زائرمیری:  بلوچستان-احمدرضا  و  سیستان 
کل  اداره  اطلاع رسانی  و  عمومی  روابط  گزارش 
گرامیداشت  بمناسبت  استان،  جوانان  و  ورزش 
هفته تربیت بدنی و ورزش و در راستای توسعه 
زنی  کلنگ  آئین  بانوان،  ویژه  ورزشی  فضاهای 
اختصاصی  ورزشی،  منظوره  چند  سالن  اولین 
ویژه بانوان کلانشهر زاهدان در محل پارک گلها 
از مناطق حاشیه شهر برگزار شد. در این مراسم 
استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  شیبک  عباس 
سیستان و بلوچستان، زهرا ابراهیمی مدیرکل دفتر 
امور بانوان و خانواده استانداری، یونس شهنوازی 
زاهدان،  اسلامی  شورای  اعضای  بهمراه  رئیس 
عابدی رئیس سازمان فرهنگی ورزشی شهرداری 
زاهدان، سرپرست اداره ورزش و جوانان و جمعی 
از مسئولین حضور داشتند. این پروژه با مطالبات 

مردمی از *دکتر حسینعلی شهریاری* نماینده 
مردم شریف زاهدان و رئیس کمیسیون بهداشت و 
درمان مجلس شورای اسلامی و پیگیری های ویژه 
ایشان، اعتبار لازم جهت ساخت پروژه تخصیص 
یافته است. سالن اختصاصی بانوان در زیربنای به 
بر ۴۵  بالغ  اعتباری  با  و  مساحت ۶۰۰ مترمربع 
میلیارد ریال در چهارمین روز *هفته تربیت بدنی و 
ورزش* کلنگ زنی شده که با مشارکت استانداری، 
و  سیستان  استان  جوانان  و  ورزش  کل  اداره 
زاهدان  شهرداری  و  اسلامی  شورای  بلوچستان، 
آغاز بکار خواهد کرد. احداث این پروژه مهم، نقش 
مهمی در توسعه ورزش بانوان بویژه حوزه همگانی 
خواهد داشت که نوید چشم اندازه ی روشن برای 
حوزه قهرمانی برای دختران مستعد و درخشان این 

منطقه می باشد

درهفته تربیت بدنی و ورزش؛

کلنگ اولین سالن اختصاصی چند منظور ورزشی ویژه بانوان کلانشهر زاهدان به زمین زده شد
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 رئیس کل بانک مرکزی از اجرای الگوی جدید 
نظارتی این بانک در نظام بانکی از هفته آینده 
خبر داد و تاکید کرد که با اجرای قانون بانک 
مرکزی، اختیارات این بانک برای ایجاد انضباط 
پولی و بانکی مطلوب افزایش یافته و شرایط 
تورم، کاهش مستمر  برای مهار  تری  مناسب 
اقتصادی  ثبات  ایجاد  نهایت  در  و  نقدینگی 
مرکزی،  بانک  گزارش  به  آید.  می  وجود  به 
خود  ای  دوره  جلسه  در  فرزین«  »محمدرضا 
با مدیران عامل بانک ها با اشاره با قانون بانک 
مرکزی و الگوی جدید نظارتی بر شبکه بانکی 
تصریح کرد: مشخصات این الگوی نظارتی پیش 
از این اعلام شده است و بر این باور هستیم که 
پول بانک ها متعلق به مردم و سپرده گذار است؛ 
بانک مرکزی به عنوان نماینده سپرده گذاران هر 
کجا و در هر شرکتی پول بانک ترزیق می شود 

باید بتواند بر آن نظارت کند.
وی افزود: بانک مرکزی مطلوب، بانک مرکزی 
است که بتواند روی تک تک ریال  های مردم که 
در نظام بانکی سپرده می شود، نظارت کند و با 
وحدت نظر موجود در ارکان نظام و عزم جزم 
نظام بانکی و با بهره گیری از تجارب موجود در 
زمینه مسائل و مشکلات رایج در سیستم بانکی 
امیدواریم بتوانیم نظام بزرگ بانکی و پولی کشور 
را که تاثیر به سزایی در اقتصاد کشور دارد بهتر 
مدیریت کنیم.رئیس  کل بانک مرکزی در ادامه 
با اشاره به نهایی شدن فرآیند تصویب قانون 
قانون گفت:  این  بانک مرکزی و ویژگی های 
خوشبختانه سران قوا و ریاست مجمع تشخیص 
مصحلت نظام، همگی بر افزایش اختیارات، اقتدار 
ابراز  دارند.وی  تاکید  بانک مرکزی  استقلال  و 
امیدواری کرد با ابلاغ قانون بانک مرکزی زمینه 
مرکزی  بانک  اقتدار  و  استقلال  افزایش  برای 
فراهم شود و هم اکنون هیچ اختلاف نظری بر 
سر این موضوع در میان قوای سه گانه وجود 
ندارد و حاکمیت بر سر استقلال بانک مرکزی 
هم صدا هستند. امیدواریم با اجرای این قانون 
انضباط پولی و بانکی بهتری برقرار کنیم، شرایط 
مناسب تری را هم از لحاظ تورمی و هم کاهش 
مستمر نقدینگی فراهم کنیم و اقتصاد و شرایط 

را به ثبات برسانیم.
استقلال بانک مرکزی افزایش می یابد

رئیس کل بانک مرکزی با برشمردن مشخصه 

های قانون جدید بانک مرکزی، گفت: نخستین 
مسأله در این قانون، استقلال بانک مرکزی است. 
استقلال به معنای استقلال ابزاری بانک مرکزی 
است و نه استقلال در اهداف؛ بانک های مرکزی 
همواره استقلال در سیاست گذاری دارند. بر این 
اساس، آنچه مقصود ما از استقلال بانک مرکزی 
است، استقلال ابزاری است. بانک مرکزی باید در 
سیاست گذاری پولی و ارزی دارای استقلال لازم 
باشد که بتواند سیاست گذاری کند و البته این 

نگاه در قانون بانک مرکزی حاکم است.
تغییر »شورای پول و اعتبار« 

به »هیات عالی«
وی از تغییر نام »شورای پول و اعتبار« به »هیأت 
عالی« در قانون بانک مرکزی خبر داد و تأکید 
از سمت دولت فقط وزیر  این هیأت  کرد: در 
سازمان  »رئیس  و  دارایی«  و  اقتصادی  »امور 
برنامه و بودجه« حضور دارند و سایر وزرا حذف 
شده اند. همچنین دادستان نیز به ترکیب هیأت 
هیأت  مصوبات  قوام  به  که  شد  افزوده  عالی 
عالی می افزاید.فرزین ادامه داد: رئیس هیأت 
عالی، رئیس کل بانک مرکزی است. علاوه بر 
این، دو نفر اقتصاددان به پیشنهاد رئیس کل 
بانک مرکزی و با حکم رئیس جمهور، دو نفر 
متخصص حقوقی و بانکی به پیشنهاد رئیس کل 
بانک مرکزی و با حکم رئیس جمهور و دو نفر 
از معاونان بانک مرکزی شامل »معاون تنظیم 
گری و نظارت« و »معاون سیاست گذاری پولی« 
اعضای هیأت عالی خواهند بود.وی خاطرنشان 
کرد: انتصاب و عزل این اعضا با پیشنهاد رئیس 
کل بانک مرکزی و با حکم رئیس جمهور است. 
نماینده مجلس شورای اسلامی  همچنین دو 
به عنوان ناظر و بدون حق رأی در هیأت عالی 
حضور دارند و هفت نفر از این ۱۰ عضو هیأت 
مرکزی  بانک  در  وقت  تمام  صورت  به  عالی 
شده  تلاش  گونه  این  داشت.  خواهند  حضور 
است که استقلال نسبی بانک مرکزی افزایش 
یابد و تصمیمات در چارچوب مصالح پولی و با 
هدف حفظ ارزش پولی اتخاذ شود. لذا این قانون 
یک گام رو به جلو برای افزایش استقلال بانک 

مرکزی محسوب می شود.
قانون بانک مرکزی کمک کننده فیصله 

دادن به بانک های ناتراز و متخلف
رئیس کل بانک مرکزی افزایش توان نظارتی 

بانک مرکزی را از دیگر نقاط قوت قانون بانک 
مرکزی خواند و گفت: قانون کنونی در بسیاری از 
موضوعات نظارتی سکوت کرده است. اما قانون 
جدید بانک مرکزی از ماده ۱۹ تا ۳۴ بر روی 
قاعده گزیر )فیصله( متمرکز شده است و این امر، 
دست بانک مرکزی را برای فیصله دادن به بانک 
های ناتراز و متخلف باز می گذارد.فرزین تاکید 
کرد: یکی دیگر از مهمترین اتفاقات در قانون 
بانک مرکزی مواد )۲۷(، )۲۸( و )۲۹( است که 
می توان از آن به عنوان جعبه ابزار نظارتی بانک 
مرکزی یاد کرد. در ماده ۲۷ اختیارات اکتشافی، 
در ماده ۲۸ اختیارات پیشگیرانه و در ماده ۲۹ 
اختیارات اصلاحی به بخش نظارت بانک مرکزی 
داده شده است. دراین مواد به خوبی چیستی و 
چگونگی اختیارات بانک مرکزی شرح داده شده 

است.
فرآیندهای حقوقی و قضایی در قانون 

بانک مرکزی اصلاح شده است
رئیس کل بانک مرکزی به تغییرات مرتبط با 
هیأت انتظامی در ساختار قانون بانک مرکزی 
انتظامی مهم ترین  اشاره کرد و گفت: هیأت 
رکنی است که تخلفات نظام بانکی در فرایند 
حقوقی مشخص بررسی می شود. براین اساس 
در قانون جدید اشاره شده است که هیچ حکم 
موقتی در قوه قضائیه نخواهیم داشت و همه 
و  بدوی  هیأت  چارچوب  در  قضائی  مسائل 
تجدیدنظر بررسی می شود.  اگر در تجدیدنظر 
اعتراضی باشد دادگاه ویژه زیرنظر قوه قضائیه 
در دیوان عالی اداری تشکیل می شود که در 
قانون مراحل ان تدوین و تصویب شده است.

به گفته وی، در قانون جدید بانک مرکزی بر 
است  شده  تأکید  تخصصی  شوراهای  اهمیت 
و شورای سیاست گذاری پولی و ارزی در آن 

مطرح شده اند.
انقعاد قرارداد با ۵0۸ هزار متقاضی طرح 

نهضت ملی مسکن
عملکرد  گزارش  به  اشاره  با  ادامه  در  فرزین 
شبکه بانکی در زمینه تامین مالی طرح نهضت 
ملی مسکن بر لزوم اهتمام بانک ها بر اعطای 
گفت:  و  کرد  تأکید  مسکن  حوزه  تسهیلات 
تاکنون ۵۰۸ هزار فقره قرارداد ساخت در »قانون 
با  جهش تولید مسکن« به مبلغ ۱۵۰ همت 
شبکه بانکی بسته شده است و این فرآیند هم 

تخصیص  بحث  در  هم  و  قراردادها  بحث  در 
تسهیلات؛ بصورت روزانه در حال افزایش است.

وی در بخش دیگری از سخنان خود گفت: ما 
مسئول تأمین مالی دولت نیستیم ما مسئول 
کنترل نقدینگی و تورم و سیاست پولی هستیم 
و لذا باید سیاست خود را دنبال کنیم. برای نمونه 
درخصوص نقدینگی اگر کمی از اهداف عدول 
کنیم تبعات آن مثل یک بهمن خواهد بود. لذا 
سیاست پولی باید به گونه ای مدیریت شود که 
نرخ در محدوده مدنظر مدیریت شود ولی بانکها 
نیز بایستی براساس روابطی که با بانک مرکزی 

دارند موارد لازم را رعایت کنند.
مبارزه با حساب های اجاره ای

رئیس کل بانک مرکزی در ادامه با تاکید بر عزم 
جدی بانک مرکزی در حوزه نظارت برای مبارزه 
با حساب های اجاره ای نیز تأکید کرد: ضروری 
است بانکها برای مقابله با این پدیده مخرب فعال 
تر شوند تا بتوان به خوبی نظم پولی به وجود 
آورد.فرزین گفت: مبارزه با حساب های اجاره ای 
وظیفه واحدهای پولشویی و تطبیق بانک هاست 
است و باید این موضوع را جدی بگیرند و در 
صورت عدم اصلاح، طی دوره ای های نظارتی 
برخورد  مرکزی  بانک  از سوی  واحدها  این  با 
می شود. زیرا این حساب ها در مواردی همچون 
قاچاق، فرار سرمایه و مسائل ارزی به کار می روند 
که منشا بسیاری از تخلفات هستند.رئیس کل 
بانک مرکزی همچنین با اشاره به گزارش معاون 
مصوبات  اجرای  درباره  مرکزی  بانک  نظارت 
مربوط به نرخ سود در شبکه بانکی، ضمن تقدیر 
از بانک هایی که نرخ مصوب سودهای بانکی را 
رعایت کرده اند از معاون نظارت بانک مرکزی 
خواست فورا با آن دسته از بانک ها و موسسات 
اعتباری که از اجرای نرخ سود قانونی بانکی به 
عنوان یک سیاست پولی مصوب و ابلاغ شده 
عدول کرده و پایبند اجرای آن نبوده اند را به 
آنان  مدیره  هیات  با  و  معرفی  تخلفات  هیات 
برخورد شود.گفتنی است در این جلسه گزارش 
هایی با موضوعات آخرین تحولات اقتصاد کلان 
کشور، آخرین فعالیت در قانون جهش تولید 
از  بانکها و گزارشی  مسکن و تسهیلات دهی 
اقدامات مبارزه با پولشویی و فعالیت های مرتبط 
با رعایت مقررات از سوی شبکه بانکی توسط 

معاونت های مربوطه بانک مرکزی ارائه شد.

رئیس کل بانک مرکزی خبر داد:

اجـرای الگوی جدید نظارتی بانک مرکـزی 
در نظام بانکی از هفته آینده

رئیس سازمان امور مالیاتی با اشاره هدف این سازمان برای 
تکریم مودیان مالیاتی و رسیدن به عدالت مالیاتی، نوشت: 
شد.«به  صفر  مشاغل  از  درصد  مالیات ۵۰  وفا،  »الوعده 
گزارش سازمان امور مالیاتی، »سید محمد هادی سبحانیان« 
در یکی از شبکه های مجازی نوشت: »همانطور که در خرداد 
ماه وعده داده بودیم مالیات مقطوع موضوع تبصره ماده ۱۰۰ 
قانون مالیات های مستقیم حدود چهار میلیون نفر از اصناف 

و مشاغل با عدد صفر قطعی و نهایی شد.«
وی با بیان اینکه این دستاورد بزرگ نظام مالیاتی در راستای 
تکریم بیش از پیش مودیان و اعتماد به خوداظهاری آنان 
و در سایه مالیات ستانی عادلانه رقم خورده است، اظهار 

اطلاعات  بر  تکیه  با  مالیاتی  درآمدهای  »وصول  داشت: 
شفاف، دقیق و بدون فشار بر مودیان کنونی و از طریق 
شناسایی مودیان جدید، تمرکز بر پایه های جدید مالیاتی و 
مقابله بیش از پیش با فرار مالیاتی با تکیه بر هوشمندسازی 

نظام مالیاتی انجام می شود.«
سبحانیان ادامه داد: «بر این اساس، رشد درآمدهای مالیاتی 
در سال های اخیر بدون وارد آمدن فشار به بخش مشاغل 
انجام شده است، به طوری که امسال بیش از ۵۰ درصد از 
مشاغل، مالیات صفر و حدود ۴۰ درصد نیز مالیات زیر ۲۰ 

میلیون تومان پرداخت کرده اند. 
همچنین طی دو سال گذشته از بار مالیاتی بخش تولید نیز 

به میزان هفت درصد کاسته شده است.«
سبحانیان  جاری  سال  ماه  خرداد  اواخر  این،  از  پیش 
ماده  تبصره  به  مربوط  مالیات های  آمارهای  به  اشاره  با 
مالیات  کرد:  تأکید  مستقیم،  مالیات های  قانون   ۱۰۰
مالیات های  قانون   ۱۰۰ ماده  تبصره  موضوع  مقطوع 
 مستقیم بر اساس داده های متقنِ عملکرد اقتصادی افراد 

محاسبه شده است.
وی در این باره اظهار کرده بود: با همین اطلاعات، مالیات 
بیش از نیمی از صاحبان مشاغل صفر و مالیات حدود ۹۰ 
درصد مشمولان هم کمتر از ۲۰ میلیون تومان برای یک  

سال تعیین شده است.

مالیات ۵0 درصد از مشاغل صفر شد

سخنگوی اقتصادی دولت ضمن اعلام کشیده شدن ترمز رشد 
قیمت مسکن، گفت: درخصوص غیرقانونی بودن انتخابات اتاق 
بازرگانی، مصوبه ای نگاشته شده و امضای بنده و رئیس سازمان 
استاندارد را گرفته است اما زمان می برد که همگی افراد امضا کنند؛ 
به محض نهایی  شدن و اخذ تمامی امضاها، این موضوع به صورت 

رسمی اعلام می شود.
 احسان خاندوزی در نشست خبری هفتگی با نمایندگان رسانه ها 
با بیان اینکه رشد اقتصادی کشور همراه با افزایش جمعیت شاغل 
کشور صورت گرفته است، اظهار کرد: در تابستان امسال بیش از 
۹۰۷ هزار نفر به جمعیت شاغلان کشور افزوده شده و نرخ بیکاری 
به ۷.۹ درصد کاهش پیدا کرده است.وی افزود: از میان متغیرهای 
بخش قیمتی اقتصاد به آمار بخش مسکن باید اشاره کرد که انتظار 
و دغدغه مردم در زمینه کاهش تورم مسکن را هم توجه و پیگیری 
جدی دولت قرار داده است. از ابتدای امسال تورم در دارایی های 
مختلف از جمله مسکن کاهنده بود و شتاب افزایش قیمت ها در 
حوزه مسکن و ارز و سایر دارایی ها در هفت ماه امسال کاهش 
یافته است.سخنگوی اقتصادی دولت اعلام کرد: خبر خوبی برای 
خانواده های متوفیانی داریم که بیش از ۱۵ سال منتظر تعیین 
با تمرکز  تکلیف سهام عدالت متوفیان بودند. از روزهای آینده 
بر روش های غیرحضوری، نماینده وراث می تواند به سامانه های 

معرفی شده رجوع و این مسئله را حل و فصل کند.
افزایش جمعیت شاغلان 

خاندوزی همچنین با بیان اینکه رشد اقتصادی در دولت سیزدهم 
توام با رشد اشتغال است، یادآور شد: برخی از مقاطع در اقتصاد 
ایران، رشد اقتصادی مثبت بود اما بیکاری هم افزایش پیدا می کرد. 
براساس گزارش مرکز آمار تا پایان فصل تابستان نرخ بیکاری با 
یک درصد کاهش به ۷.۹ درصد رسیده و این کاهش نرخ بیکاری 
همزمان با افزایش ۰.۶ درصدی نرخ مشارکت اقتصادی رقم خورده 
است.وزیر اقتصاد با تاکید بر اینکه بالاترین میزان اشتغال در بخش 
صنعت و خدمات را شاهد هستیم، افزود: در بخش صنعت جمعیت 
شاغل با افزایش ۳۷۰ هزار نفری به هشت میلیون و ۴۰۰ هزار نفر 
رسیده است. این میزان از اشتغال در بخش صنعت،بالاترین میزان 
در تمام ادوار اقتصاد ایران است. تعداد شاغلان در بخش خدمات 
نیز به ۱۲ میلیون و ۴۵۹ هزار نفر رسیده است که در این بخش 
نیز با افزایش ۴۸۳ هزار نفری شاهد بالاترین میزان اشتغال در این 

بخش هستیم.
خاندوزی گفت: در بخش کشاورزی البته با وجود افزایش ۵۹ هزار 
نفری جمعیت شاغلان، به دلیل خشکسالی های اخیر همچنان در 

سطوحی پایین تر از سال ۱۴۰۰ هستیم.
ترمز رشد قیمت  در بازار مسکن کشیده شده است

در  قیمت   رشد  ترمز  اینکه  بیان  با  دولت  اقتصادی  سخنگوی 
بازار مسکن کشیده شد است، اظهار کرد: در پنج ماه منتهی به 
شهریور امسال کاهش ۴۶ واحد درصدی تورم مسکن را تجربه 
شهریورماه  در  تهران  شهر  در  مسکن  قیمت  میانگین  کردیم. 
نسبت به ابتدای تیرماه پنج درصد کاهش را نشان می دهد و تورم 
ماهانه این بخش در تیرماه ۲.۸ درصد، در مرداد ۰.۷ درصد و در 
شهریورماه ۱.۷ درصد بوده است.وی یادآور شد: مقایسه امسال با 
سال گذشته در حوزه تورم مسکن نشان می دهد تورم نقطه به 
نقطه در شهریورماه سال جاری به ۷۵.۲ درصد رسید که نسبت 
به شاخص نقطه به نقطه مردادماه، حدود ۹ واحد درصد کاهش 
را به ثبت رسانده است.  تورم نقطه به نقطه شهریورماه هم نسبت 
به قله قیمتی که در اردیبهشت امسال داشتیم  و این میزان را در 
اردیبهشت نسبت به سال قبل با ۱۲۱ درصد رشد مواجه کرد، به 
کاهش ۴۶ واحد درصدی رسانده است.خاندوزی ادامه داد: این آمار 
نشان می دهد روند قیمتی در این بازار مهم برای مردم و با اهمیت 
برای دولت، وارد سیکل کاهشی شده است. البته تورم یکساله 
منتهی به شهریورماه امسال به ۸۳.۹ درصد رسیده که نسبت به 

مرداد ۱.۹ واحد درصد رشد داشته است.
کاهش سفته بازی در بازار مسکن

سخنگوی اقتصادی دولت با بیان اینکه درخواست ما از مجلس این 
است که نهایی شدن قانون مالیات بر سوداگری را در اولویت قرار 
دهند، تصریح کرد: همواره بخشی از پیشران های افزایش قیمت در 
بخش دارایی ها به ویژه در حوزه مسکن، سوداگری های بازار مسکن 
بوده است. با توجه به تدابیر ماه های اخیر مبنی بر اینکه از ابزارهای 
تنظیمی برای تنظیم سوداگری ها و کاهش و تعدیل سفته بازی در 

بازار مسکن استفاده کنیم، وضعیت بهتر شده است.
در  که  ملکی  معاملات  بنگاه های  برخی  کرد:  تاکید  خاندوزی 
افزایش قیمت نقش داشتند، تعطیل شدند و در عین حال همراهی 
دولت و مجلس برای تصویب قانون مالیات بر عایدی سرمایه منجر 
به کم رونق شدن سفته بازی ها در بازار مسکن شده است.وی ادامه 
داد: دولت به این دلیل بسیار مایل است که مجلس شورای اسلامی 
بلافاصله بعد از تعیین تکلیف لایحه برنامه هفتم، مصوبات مالیات 
بر سوداگری و دلالی را بررسی و تصویب کند تا بتوانیم به این 
بیماری طولانی و مزمن غلبه کنیم.وزیر اقتصاد در پاسخ به پرسشی 
درباره آخرین وضعیت انتخابات اتاق بازرگانی و تکذیب ابطال آن از 
سوی برخی رسانه ها، تصریح کرد: اولاً موضع تعامل دولت با بخش 

خصوصی این است که هم اعتقاد شخص رئیس جمهوری و هم 
ستاد اقتصادی دولت بر این است که بدون کمک و نقش آفرینی 
بخش  کانون های  دیگر  و  اصناف  بازرگانی،  اتاق  موثر  و  جدی 
خصوصی رشد اقتصادی و پیشرفت کشور رخ نخواهد داد.خاندوزی 
ادامه داد: اما در موضوع انتخابات اتاق بازرگانی باید گفت نفع همه 
ما و اقتصاد کشور التزام به قانون است. تاکید بر وجه غیرقانونی بودن 
انتخابات اتاق بازرگانی از ۱۷ خردادماه یعنی ۱۰ روز قبل از انتخابات 
اتاق بازرگانی از سوی هیئت نظارت مطرح شده بود که صلاحیت 

ایشان )حسین سلاح ورزی( مورد تایید نیست. 
دیروز هم مصوبه این امر نگاشته شده و امضا بنده و رئیس سازمان 
استاندارد را گرفته است اما زمان می برد که همگی افراد امضا کنند، 
به محض نهایی  شدن و اخذ تمامی امضاها این موضوع به صورت 
رسمی اعلام می شود.سخنگوی اقتصادی دولت با تاکید بر اینکه 
سازمان مالیاتی باید زیرساخت اجرای مالیات بر سوداگری را فراهم 
کند، گفت: مهم ترین علت شکل گیری سوداگری در بازار دارایی ها 
از جمله مسکن، فقدان نقش تنظیم گری دولت از طریق مالیات های 
تنظیمی است.وی با بیان اینکه در دو سال گذشته بیشتر از پنج 
سال قبل از آن جذب سرمایه گذاری خارجی داشتیم، یادآور شد: 
از نقاط تمرکز دولت، دیپلماسی اقتصادی با تاکید بر کشورهای 
همسایه و افزایش تعاملات تجاری و سرمایه گذاری است تا از این 
مسیر، فشار بر کشور به نحوی کاهش یابد که اثر تحریم ها بر اقتصاد 
کمرنگ شود. کمرنگ شدن اثر تحریم به معنای افزایش قدرت 
چانه زنی مذاکره کنندگان ما و بالابردن جایگاه کشور در مذاکره با 
کشورهای غربی در موضوعاتی مانند برجام است.وزیر اقتصاد با بیان 
اینکه دولت قبل همه امور کشور و تمامی فرصت های اقتصادی 
بین المللی را معطل مذاکرات برجام کرده بود، اظهار کرد: این امر 
ابتکار عمل را در دست طرف غربی قرار داده بود چرا که ایران جز 
برجام فرصت دیگری را پیگیری نمی کرد.طی دو سال اخیر دولت 
سیزدهم در تلاش برای گشودن فضای اقتصادی کشور، به عرصه 
مراودات بین المللی است چرا که باور دارد اقتصاد بسته نمی تواند 
کارایی لازم در بلندمدت داشته باشد.خاندوزی با اشاره به نیاز کشور 
به دیپلماسی اقتصادی کارامد و حرکت دولت در این مسیر، یادآور 
شد: از ابتدای دولت تا ۳۰ مهرماه امسال تعداد ۴۸۸ طرح »مصوب 
به ارزش هشت میلیارد و ۸۸۴  معتبر« سرمایه گذاری خارجی 
میلیارد دلار داشته ایم.سخنگوی اقتصادی دولت درباره ساماندهی 
دستفروشان و طرح قانونی شدن دستفروشی، اظهار کرد: ساماندهی 
مشاغل جزء اهداف وزارتخانه های درگیر کسب و کارهای خرد 

است.

سخنگوی اقتصادی دولت:

ترمز رشد قیمت  مسکن کشیده شد
* مصوبه غیرقانونی بودن انتخابات اتاق بازرگانی را امضا کردم

بذرپاش عنوان کرد
هدف گذاری افزایش مبادلات ایران و 

ارمنستان تا 3 میلیارد دلار
وزیر راه و شهرسازی در دیدار با نخست وزیر ارمنستان 
ضمن محکومیت جنایات رژیم غاصب کودک کش 
صهیونیستی و همچنین حمایت ایران از تمامیت ارضی 
ارمنستان، بر تکمیل کریدور شمال - جنوب و هدف 
گذاری برای افزایش مبادلات دو کشور تا سه میلیارد 
نیکول  با  دیدار  در  بذرپاش  مهرداد  کرد.  تاکید  دلار 
پاشینیان - نخست وزیر ارمنستان - در ایروان، با یادآوری 
اینکه قفقاز همراه با صلح، خواسته ایران است، بیان کرد: 
حمایت از تمامیت ارضی ارمنستان جزو سیاست های 
ایران بوده و توسعه روابط با همسایگان جزو اصول و 
و  راه  است.وزیر  ایران  اسلامی  جمهوری  راهبردهای 
شهرسازی با اشاره به جنایت های رژیم اشغالگر قدس، 
اظهارکرد: وحشی گری رژیم کودک کش صهیونیستی 
امر تازه ای نیست و ده ها سال این جنایت ها در پرونده 
این رژیم وجود داشته است.وی افزود: رژیم صهیونیستی 
ملتی را از سرزمین خودش بیرون می کند و برای این 
امر از هیچ ظلمی فروگذار نمی کند، کشورها نباید در 
این ظلمی که به مردم مظلوم در حصر که از زمین و 
 هوا بمباران می شوند، بی تفاوت باشند.بذرپاش یادآور 
شد: تاریخ هیچ کس را به خاطر این بی تفاوتی تحسین 
نخواهد کرد.طبق اعلام وزارت راه و شهرسازی، وی در 
گفت وگو با نخست وزیر ارمنستان در بخش دیگری از 
سخنانش اظهار کرد: تکمیل کریدورهای حمل و نقل 
بین دو کشور، زیرساخت اصلی توسعه خواهد بود و با 
سرعت هر چه بیشتر برای تکمیل آن باید اقدام کرد.

بذرپاش خطاب به نخست وزیر ارمنستان گفت: کاهش 
از ملزومات توسعه  تعرفه ترانزیت و عوارض جاده ای 
تجارت بین دو کشور است و لازم است در این خصوص 
همکاری لازم صورت گیرد.وی بیان کرد: حجم مبادلات 
تجاری دو کشور در حال حاضر حدود ۷۰۰ میلیون دلار 
در سال است که می تواند به سه میلیارد دلار برسد.

وزیر راه و شهرسازی آمادگی ایران را برای احداث پل 
دوم مرزی در نوردوز، استقبال از حضور شرکت های 
سرمایه گذاری ارمنستان در ایران و صدور خدمات فنی 
و مهندسی شرکت های ایرانی و لزوم مشارکت بانک های 

ارمنستانی در اعطای ضمانت نامه اعلام کرد.

 کارگران منتظر برگزاری جلسه 
شورای عالی کار در هفته جاری

نمایندگان کارگران معتقدند که کارگران به جز بحث 
از  دولت  چرا  دارند,  هم  دیگری  مطالبات  دستمزد 
برگزاری جلسه شورای عالی کار امتناع می کند. اواخر 
درباره  وزیرکار  مرتضوی؛  که صولت  بود  قبل  هفته 
ترمیم مزدی کارگران در سال جاری گفت: در حال 
بررسی موضوع ترمیم حقوق کارگران هستیم و هفته 
آینده اطلاع رسانی خواهیم کرد. بحث ترمیم دستمزد 
کارگران مدت هاست که از سوی نمایندگان کارگری 
مطرح شده و چندین بار درخواست برگزاری جلسه 
شورای عالی کار به دبیرخانه شورا ارائه شده اما تاکنون 
جلسه ای برگزار نشده است. آنطور که هادی ابوی, 
دبیرکل کانون عالی انجمن های صنفی کارگران می 
گوید در مهرماه قرار بود جلسه شورا برگزار شود، اما 
این اتفاق نیفتاد. آخرین جلسه شورای عالی کار در 
شهریورماه برگزار شد.وی گفت: ما ماهانه باید یک 
جلسه برگزار کنیم که با توجه به این که مهرماه هم 
رو به پایان است، عملاً در مهرماه هیچ جلسه ای برگزار 
کارگران  درخواست  هم  دستمزد  است.ترمیم  نشده 
بوده و هم این که وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی هم 
یک پالس مثبتی را نشان داده است. اما به هرحال ما 
درخواست داشته ایم که بنشینیم و درباره مزد مذاکره 
داشته باشیم.در حالی که تقریباً  نیمی از هفته سپری 
شده است هنوز خبری از برگزاری جلسه شورای عالی 
کار نیست و نمایندگان کارگران از اعلام زمان رسمی 
برگزاری جلسه از سوی وزارت کار اعلام بی خبری 
می کنند.با وجود اینکه نمایندگان کارگران اصرار دارند 
جلسه برگزار شود و با دولتی ها به مذاکرات درباره سبد 
معیشت کارگران بپردازند اما چندی پیش رعیتی فرد، 
معاون روابط کار وزارت کار راه حل دولت برای بهبود 
سفره ی کارگران را نه ترمیم مزد بلکه یارانه دانست و 
گفت: خیلی از دوستان کارگری گفته اند کارگران در 
دهک سه و چهار هستند، دولت سعی دارد با پرداخت 
یارانه و کالابرگ به دهک های یک  تا پنج آسیب ها را 
کمتر کند تا سفره ی کارگران کوچک  نشود. این در 
حالی است که بسیاری از کارگران ترجیح می دهند که 
مبلغ یارانه را به صورت نقدی دریافت کنند.حتی صولت 
مرتضوی, وزیرکار هم در مورد دلایل عدم استقبال از 
کالابرگ الکترونیکی گفته است: دلایل مختلفی دارد، 
برخی مردم ترجیح می دهند پولی که به عنوان یارانه 
نقدی دریافت می کنند، در اختیار خودشان باشد و 
هر طور که علاقه دارند هزینه کنند. دلایل دیگری 
هم هست و ما هرچند ماه یکبار بررسی جامعی انجام 
می دهیم و یافته های جدیدی به دست می آوریم و بر 
اساس آن یافته ها، تصمیم جدیدی گرفته می شود.

کارگران معتقدند که ترمیم مزدی وعده وزیرکار هنگام 
تعیین دستمزد در آخرین روزهای سال ۱۴۰۱ در 
جلسات شورای عالی کار بوده است و همین مسئله 
باعث می شود که گلایه هایی از بی تفاوتی نسبت به 
درخواستشان دارند. سمیه گلپور، رییس کانون عالی 
انجمن های صنفی کارگری کشور هم معتقد است که 
مگر درخواست کارگران فقط بحث دستمزد است که 
می ترسند از برگزاری جلسه؟ وی دراین باره در گفت 
وگویی بیان کرده است: به هرحال آنچه که تصویب 
می شود، باید با نرخ تورم که توسط بانک مرکزی اعلام 
از  آن جایی که  از  اما  باشد،  داشته  تناسب  می شود، 
اساس دستمزد در سال ۱۴۰۲ با تورم مطابقت نداشته 
و همچنان هم نرخ تورم رو به رشد است ، بر این 
اساس مطالبه تشکل های کارگری به عنوان نمایندگان 
کارگری این است که دولت محرومین، دستمزد را با 
نرخ تورم همسان کند و در این زمینه حرکتی داشته 
باشد.    وی درباره درباره جلسه احتمالی شورای عالی 
کار می گوید: ما این مطالبه را داریم که چرا در مساله 
شورای عالی کار، جلسه را اصلا تشکیل نمی دهند. 
تعیین دستمزد  عالی کار که صرفا  موضوع شورای 
موضوعات  در  دیگر  مطالبه  ده ها  کارگران  نیست؛ 
مختلف تولید، اشتغال، قراردادها، قراردادهای موقت، 
معین و... دارند. مگر فقط مسایل کارگران این است 
که ببینیم چند درصد روی حقوق شان اضافه شود؟! با 
توجه به اینکه وزیرکار چندین بار درباره بحث دستمزد 
پالس مثبت داده است ولی عملیاتی نشده, کارگران 
منتظر هستند ببینند این هفته جلسه شورای عالی کار 

برای بحث دستمزد برگزار خواهد شد یا خیر؟

 پذیرش چک های قدیمی
 محدود شد

سال  مرداد ماه  در  مبادله ای  آمار چک های  براساس 
به ارزشی حدود  ۱۴۰۲، حدود ۸میلیون فقره چک 
۴۹۵۳هزار میلیارد ریال مبادله  شد که نسبت به ماه 
قبل از نظر تعداد ۲.۸درصد و از نظر مبلغ ۲.۶درصد 
افزایش نشان می دهد.آمارهای جدید بانک مرکزی 
نشان می دهد که طی مردادماه ۱۴۰۲، بالغ بر ۹۰,۹ 
درصد از کل چک های مبادله شده در سامانه چکاوک 
وصول شده است، این نسبت از نظر مبلغی نیز معادل 
امسال ۹,۱  مردادماه  در  است.بنابراین  درصد   ۸۶,۷
چکاوک  سامانه  در  مبادله شده  چک های  از  درصد 
برگشت خورده است؛ این درحالی است که در تیرماه 
امسال ۹۱,۲ درصد از کل چک های مبادله شده در 
سامانه چکاوک وصول شده بود و ۸,۸ درصد چک ها 
برگشت خورده بود.گفتنی است، با ابلاغ رسمی بانک 
مرکزی، پذیرش و تبادل چک های صیادی قدیمی 
از   )۱۴۰۰ سال  از  قبل  صادرشده  )دسته چک های 
قابل  بانک صادرکننده چک  در  نیمه مهرماه صرفاً 
انجام است،بر همین اساس، دارندگان دسته چک های 
قدیمی می توانند با مراجعه به شعب خود نسبت به 
جدید  دسته چک های  با  دسته چک ها  این  تعویض 

)چک های صیادی بنفش رنگ( اقدام کنند.

 آغاز انتقال سهام عدالت متوفیان به 
وراث از چند روز آینده

انتقال سهام عدالت متوفیان به وراث، از چند روز آینده 
آغاز می شود. بیش از ۱۵ سال است که مساله سهام 
عدالت متوفیان بلاتکلیف بوده و خانواده های آنها منتظر 
بودند که به شکل سهل و ساده با کمترین دیوانسالاری 
اداری و اجرایی انتقال سهام متوفیان انجام گیرد.  لازم 
به ذکر است وزیر اقتصاد در نشست خبری روز جاری با 
اشاره به تعیین تکلیف سهام عدالت متوفیان گفت:   از 
روزهای آینده با اولویت بر روش های غیرحضوری کار 
را ساماندهی خواهیم کرد و نماینده وراث می توانند با 
مراجعه به سامانه ای که طی روزهای اتی معرفی خواهد 
شد، می توانند فرایند تعیین تکلیف سهام متوفیان را به 
انجام برسانند. با این اقدام، سهام عدالت  بیش از ۳,۵ 
میلیون متوفی  تعیین تکلیف خواهد شد. تا پیش از 
این حمیدرضا دانش کاظمی، عضو شورای عالی بورس 
در خصوص آخرین وضعیت تعیین تکلیف وراث سهام 
عدالت گفته بود: در آخرین جلسه شورای عالی بورس 
مصوبه  برگزار شد،  مهرماه  روزهای  نخستین  در  که 
تعیین تکلیف متوفیان سهام عدالت صادر شد.وی به 
وجود موارد متعدد در زمینه تعیین تکلیف سهام عدالت 
متوفیان تاکید کرد و گفت: وراث باید درخواست خود 
را اعلام و برگه انحصار به وراثت را در اختیار داشته 
باشند.دانش کاظمی به معضل موجود در زمینه سهام 
عدالت متوفیان تاکید کرد و ادامه داد: فرآیند سهام 
عدالت متوفیان از سال ها قبل بلاتکلیف مانده و مشکل 
اصلی این است که حتی شاید وراث هم فوت کرده 
باشند.عضو شورای عالی بورس به دیگر مشکل حاکم در 
مسیر سهام عدالت متوفیان اشاره کرد و اظهار داشت: در 
ایران با ادیان و مذاهب مختلفی روبرو هستیم و این گونه 
نیست رفتار وراثتی کشور در خصوص مذهب شیعه با 
فرد مسیحی و زرتشتی یکسان باشد.وی ادامه داد: اینکه 
چگونه بتوان سهام عدالت و سود این سهام را به دست 
وارث اصلی برسانیم، خود دارای یک فرآیند حقوقی 
است که باید آنها را طی کنیم.دانش کاظمی افزود: 
از سوی دیگر طبق دستور رهبر معظم به قوه قضاییه، 
نباید هزینه ویژه ای برای امور سهام عدالت از سوی 
سهامداران پرداخت شود.عضو شورای عالی بورس تاکید 
کرد: پس از تصمیمات اتخاذ شده از سوی شورای عالی 
بورس در نهایت مصوب شد تا دفاتر خدمات الکترونیک 
قضایی امکانی را فراهم کند که سهامداران بتوانند از 
طریق برگه انحصار وراثت، فرمی را به صورت رایگان 
از طریق سامانه ای که به شرکت سپرده گذاری مرکزی 
متصل است، پر کنند.وی اعلام کرد که با توجه به چنین 
اقدامی، وراث متوفیان سهام عدالت و نیز سهامی که باید 

به آنها اختصاص یابد؛ مشخص است.
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خشک شدن سد بارزو شیروان
کاهش بارندگی ها و خشکسالی ها باعث شده است تا حجم ذخیره آب سد بارزو شهرستان شیروان 
بهره  زمان  از  خود  میزان  پایین ترین  به  امروز  یابد.که  کاهش  به شدت  شمالی  خراسان  استان  در 
برداری )حداکثر یک میلیون مترمکعب( ذخیره آب رسیده است که این حجم نیز قابل تحویل و 
استفاده نیست و باید برای ملاحظات ایمنی و پایداری سد در مخزن باقی بماند.طبق نتایج حاصل از 
هیدروگرافی مخزن سد، با توجه به انباشت روسوبات، حجم مخزن سد بارزو شیروان از ۹۲ میلیون 
سال  در  شیروان  شهرستان  بارزو  است.سد  یافته  مکعب کاهش  متر  میلیون   ۸۷ به  مترمکعب 
۱۳۸۲ با توان ذخیره سازی ۹۲ میلیون مترمکعب به بهره برداری رسید که بیشترین میزان 

ذخیره سازی آن در سال ۱۳۹۹ به میزان ۵۳ میلیون مترمکعب بوده است.
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 ما ایرانی ها باز رکورد زدیم!

معاون سازمان بیمه سلامت عنوان کرد؛

بیمه پایه اجباری می شود 
*برداشت حق بیمه از حساب بانکی و یارانه

معاون بیمه و خدمات سازمان بیمه سلامت ایران، با عنوان این مطلب که در 
برنامه هفتم بیمه پایه برای همگان اجباری خواهد بود، به جزئیات برداشت حق 

بیمه افراد اشاره کرد.
مهدی رضایی، در گفت وگوی ویژه خبری، گفت: پوشش جمعیت یکی از گام های 
نخست برقراری عدالت در سلامت محسوب می شود که شامل جمعیت روستایی 
و شهری هستند و ما بیش از ۲۰ میلیون جمعیت روستایی داریم که تحت 

پوشش بیمه سلامت هستند.
وی افزود: افراد روستایی به طور کامل تحت پوشش هستند و حق بیمه آنها از 

طرف دولت پرداخت می شود.
رضایی به جمعیت شهری اشاره کرد و گفت: در حال حاضر ۱۷ میلیون جمعیت 
شهری غیر شاغل رسمی داریم که تحت عنوان جمعیت بیمه سلامت همگانی 

شناخته می شوند.
 این افراد طی سال های اخیر تحت تأثیر سیاست های حوزه سلامت گاهاً تحت 
پوشش قرار می گیرند و گاهاً هم از پوشش خارج می شدند که ما از آنها به عنوان 

جمعیت معتبر و یا نامعتبر بیمه یاد می کردیم.
وی با اشاره به پوشش رایگان بیمه سلامت برای ۵ دهک اول جامعه، افزود: از 
دهک ۶ به بعد، افراد برای تحت پوشش قرار گرفتن، حق بیمه پرداخت می کنند 
که دهک ۶، ۲۰ درصد حق بیمه پرداخت می کند، دهک ۷، ۳۰ درصد دهک ۸، 
۴۰ درصد به صورت تدریجی حق بیمه شان افزایش پیدا می کند یعنی آنها هم از 

تخفیف برخوردار هستند و آن بر اساس دهک بندی است.
رضایی ادامه داد: ما فکر می کنیم با آن درصد مشارکت حداقلی همه تحت 
پوشش قرار می گیرند و می شود گفت همه تحت پوشش بیمه هستند و نگرانی از 
این بابت وجود ندارد و بر اساس رصدهایی که سازمان بیمه سلامت انجام می دهد 
اگر نیاز باشد به حمایت های بیشتر این اطلاع رسانی به دولت و مجلس انجام 
می شود.وی افزود: ما بر اساس رصدهایی که انجام دادیم سال گذشته تا امسال دو 
دهک به جمعیت رایگان افزوده شده یعنی قبلاً در سال گذشته سه دهک رایگان 

بودند در سال جاری دولت قبول کرد دو دهک اضافه شود.
 بنابراین بر اساس برآوردهای ما جمعیتی نیست که بر اساس توانایی در پرداخت 
حق بیمه از بیمه محروم باشد.معاون بیمه و خدمات سازمان بیمه سلامت ایران 
ادامه داد: از نظر ما جمعیت قابل قبولی از کشور الان تحت پوشش هستند و 
آنهایی که تمکن دارند و پرداخت نمی کنند تمهیداتش در برنامه هفتم دیده 
شده و الزام به داشتن بیمه در برنامه هفتم آمده و اگر همه افراد موظف به 
داشتن بیمه هستند حق بیمه هایی که افراد پرداخت نکنند با مکانیزم هایی که 
در قانون هفتم دیده شده از حساب افراد یا آنهایی که احیاناً یارانه می گیرند از 
 محل یارانه، سازمان بیمه سلامت می تواند برداشت کند تا افراد حتماً و الزاما

ً دارای بیمه پایه باشند.

رنجبران عنوان کرد؛

حق بیمه بیماران 
بستری و سرپایی آنلاین 

پرداخت می شود
معاون توسعه مدیریت و منابع سازمان بیمه سلامت ایران، در 
ارتباط با نحوه حمایت های بیمه سلامت از بیماران بستری و 
ویژه  در گفت وگوی  رنجبران،  داد. حسین  توضیحاتی  سرپایی، 
بیمارستان بستری می شود، مکلف  بیمار که در  خبری، گفت: 
هستیم ۹۰ درصد اگر بیمه روستایی داشته باشد تا ۹۵ درصد 
اگر تحت پوشش ارگان های حمایتی باشد ۹۵ درصد هزینه اش را 

ما پرداخت می کنیم و بیمارستان دیگر از بیمار دریافت نمی کند.
وی افزود: اگر بیمار سرپایی باشد، تا ۷۰ الی ۸۰ درصد هزینه را ما 

پرداخت می کنیم این هم به صورت بر خط انجام می شود.
رنجبران ادامه داد: در بیمارستان های طرف قرارداد ما، مریض که 
بستری می شود، اگر بیمه باشد همان سر تخت هزینه ها محاسبه 

می شود و اگر هم بیمه نداشته باشد همانجا بیمه می شود.
وی با اشاره به وجود سامانه ۱۶۶۶ بیمه سلامت برای راهنمایی 
بیمه شدگان، گفت: به صراحت می گویم عزیزانی که در بیمارستان 
بستری می شوند یا خدمات سرپایی می گیرند به صورت آنلاین 
حق بیمه سهم خودمان که ۹۰ درصد در بستری و ۷۰ درصد در 

سرپایی است، پرداخت می کنیم.
نداریم  پرداخت  در  تأخیری  اینکه  به  توجه  با  افزود:  رنجبران 
مؤسسات ما همه راغب هستند با بیمه سلامت کار کنند هم دولتی 
دانشگاهی و هم غیردولتی دانشگاهی و این موضوع در ۲۰ سال 

گذشته بی سابقه است.

برای  سرطان  درمان  از  پس  سینه  سرطان  بازماندگان  از  بسیاری 
جلوگیری از عود بیماری یک داروی هورمونی مصرف می کنند، اما 
تحقیقات نشان می دهد که این داروها ممکن است در زنان چاق کمتر 
موثر باشند.سلول های سرطان سینه در سرطان های سینه با هورمون 
مثبت از طریق هورمون جنسی زنانه استروژن تغذیه می شوند. داروهای 
مهارکننده آروماتاز با متوقف کردن آنزیمی در بافت چربی به نام آروماتاز 
به استروژن، سطح استروژن را کاهش  از تبدیل هورمون های دیگر 
می دهند.محققان دریافتند در مقایسه با بازماندگان سرطان سینه با وزن 
طبیعی، زنانی که چاق بودند ۱۸ درصد بیشتر احتمال دارد که حتی 
با مصرف یک مهارکننده آروماتاز، بیماری شأن عود کند و این افزایش 

خطر در میان بازماندگانی که به شدت چاق بودند حتی بیشتر بود.

»سیکستن هاربرگ«، نویسنده این مطالعه از بخش انُکولوژی بیمارستان 
دانشگاه آرهوس در دانمارک، گفت: »زنان یائسه مبتلا به سرطان سینه 
و چاقی با گیرنده هورمونی مثبت که با مهارکننده های آروماتاز درمان 

می شوند، در معرض افزایش خطر عود بیماری خود هستند.«
با این حال، وی افزود: »درمان با مهارکننده های آروماتاز همچنان گزینه 
درمانی برای این گروه از بیماران است و میزان عود سرطان سینه و مرگ 
را در این گروه بیماران کاهش می دهد«.اینکه چگونه چاقی خطر عود 
سرطان سینه را در زنانی که از مهارکننده های آروماتاز مصرف می کنند، 

افزایش می دهد، هنوز به طور کامل شناخته نشده است.
هاربرگ خاطرنشان کرد: »چاقی می تواند بر پاسخ به درمان سرطان تأثیر 

بگذارد، زیرا چاقی متابولیسم و توزیع دارو را تغییر می دهد.«

سلول های چربی استروژن را ذخیره می کنند و زنان چاق بافت چربی 
بیشتری دارند، که می تواند توضیح دهد چرا مهارکننده های آروماتاز در 

سرکوب استروژن در این زنان مؤثر نیستند.
هاربرگ گفت: »مکانیسم های اساسی چند عاملی هستند و مطالعات 
بالینی بیشتری برای درک اینکه چگونه چاقی با پیشرفت سرطان سینه 

مرتبط است، مورد نیاز است.«

یافته محققان دانمارکی؛

چاقی احتمال عود سرطان سینه را در 
بازماندگان افزایش می دهد

ابداع محققان سوئدی؛

کنتـرل بیمـاری 
دیابت با ایمپلنت 

چشـمی !
محققان سوئدی روشی نوین برای مدیریت بیماری دیابت ابداع 
کرده اند. تحقیقات نشان داده چشم انسان یک مکان مفید برای 
ایمپلنت سلول های تولیدکننده انسولین جهت کنترل سطح قند 

خون است.
 در بیماران مبتلا به دیابت نوع یک سیستم ایمنی بدن به اشتباه 
به سلول های تولیدکننده انسولین در پانکراس حمله می کند و 
در نتیجه بدن نمی تواند سطح قند خون را تنظیم کند. در نتیجه 

مشکلاتی برای سلامت فرد به وجود می آید.
در همین راستا یک درمان نویدبخش شامل کشت سلول های 
پانکراسی از سلول های بنیادین و قراردادن آنها روی یک دستگاه 
این  در  بالینی  آزمایش های  است.  انسان  بدن  در  ایمپلنت  و 
زمینه موفقیت آمیز بوده اند اما یک نکته مهم در این میان وجود 
دارد. سیستم ایمنی این دستگاه را یک شی خارجی شناسایی 
می کند و آن را پس می زند. داروهای سرکوب کننده سیستم 
ایمنی می توانند بعدا با این روند مقابله کنند اما بیمار در معرض 

عفونت ها و بیماری های دیگر نیز قرار می گیرد.

انستیتو  و   KTHرویال فناوری  انستیتو  محققان  اکنون 
کارولینسکا روشی نوین برای جلوگیری از پس زدن ایمپلنت 
ابداع کرده اند. در تحقیقات پیشین، دستگاه زیر پوست نصب 
می شد اما در پژوهش جدید محققان آن را در چشم بیمار قرار 
دادند. هرچند مکان قرارگرفتن این دستگاه کمی آزاردهنده به 
نظر می رسد اما مزیت اصلی روش آن است که چشم انسان هیچ 
سلول ایمنی ندارد که نسبت به ایمپلنت واکنش بدی نشان دهد. 
علاوه بر آن، دستگاه نزدیک عروق خونی ریز قرار می گیرد و در 
نتیجه انسولین به سرعت وارد جریان خون می شود. محققان 
نیز می توانند با نگاه کردن به چشم فرد، عملکرد دستگاه را رصد 

کنند.
طول ۲۴۰  با  دستگاه  یک  خود  تحقیقات  طی  پژوهشگران 
میکرومتر ابداع و آن را در قسمت پیشین چشم موش ها ) فضای 
بین قرنیه و عنبیه( نصب کردند. این دستگاه حاوی اندام های 
کوچکی به شکل جزیره های پانکراسی است که انسولین تولید 

می کند.
یکی از مولفان پژوهش در این باره می گوید: ما یک دستگاه 
پزشکی طراحی کردیم که مینی ارگان های زنده را در قفس های 
میکرو نگه می دارد و از یک در که به خارج باز می شود استفاده 

می کند تا نیازی به اصلاحات دیگر نباشد.
محققان در آزمایش روی موش ها نشان دادند که دستگاه توانست 
به مدت چندماه در جای خود باقی بماند. سلول ها به سرعت 
در جریان خون چشم یکپارچه شدند و توانستند به طور نرمال 

فعالیت کنند.
این تحقیق نشان می دهد چشم انسان یک مکان ایده آل برای 
درمان های مبتنی بر سلول برای دیابت و بیماری های دیگر است.

امیر قطر:

باید یک اجماع منطقه ای و بین المللی 
جدی برای توقف جنگ شکل گیرد

امیر قطر با تاکید بر ضرورت توقف حملات رژیم صهیونیستی علیه نوار 
غزه، اتخاذ سیاست یک بام و دو هوا را در این خصوص رد کرد.شبک ه 
الجزیره به نقل از شیخ تمیم بن حمد آل ثانی امیر قطر گزارش داد: ما 
در پیش گرفتن سیاست یک بام و دو هوا را که گویی زندگی کودکان 
اهمیتی ندارد نمی پذیریم. نباید بیش از این اقدامات اشغالگران، محاصره 
فلسطینی ها و شهرک سازی ها نادیده گرفته شود.وی در ادامه افزود: ما 
خواهان صلح بوده و به قطعنامه های بین المللی و طرح صلح کشورهای 
عربی پایبند هستیم.امیر قطر تصریح کرد: آنچه که در حال رخ دادن است 
از جمله نابود کردن تمام ارزش ها و مبانی دینی و دنیوی، بسیار خطرناک 
است. بس است؛ اسرائیل نباید چراغ سبز بی قید و شرط و مجوز بی قید و 
شرط برای کشتار دریافت کند.وی بیان کرد: نمی توان پذیرفت که در عصر 
ما از قطع آب و غذا و کمک های دارویی به عنوان سلاحی علیه یک ملت 
استفاده کرد. ما خواهان یک اجماع منطقه ای و بین المللی جدی در برابر 
این اقدامات خطرناک که امنیت منطقه و جهان را تهدید می کند هستیم.
امیر قطر اضافه کرد: این جنگ که تمام حد و مرزها را زیر پا گذاشته باید 
متوقف شده و غیرنظامیان باید از پیامدهای این درگیری نظامی دور نگه 
داشته شوند. جنگ هیچ راهکاری از هیچ نوعی، ارائه نمی دهد و آنچه که 
برجای می ماند افزایش دردها و رنج ها و تعداد قربانیان است.وی تاکید کرد: 
تنها راه برای تضمین امنیت و ثبات هر دو طرف تحقق صلح عادلانه است.

ژنرال صهیونیست: ارتش اسراییل 
آمادگی حمله زمینی به غزه را ندارد

یک ژنرال نیروهای ذخیره ارتش رژیم صهیونیستی نسبت به عدم آمادگی 
ارتش این رژیم برای حمله زمینی به نوار غزه هشدار داد. رسانه های عبری 
زبان با انعکاس سخنان »اسحاق بریک« ژنرال نیروهای ذخیره ارتش رژیم 
صهیونیستی گزارش دادند: من به بنیامین نتانیاهو توصیه کردم در خصوص 
حمله زمینی به نوار غزه تأمل کند.وی افزود: ارتش اسرائیل آمادگی چنین 
حمله ای را ندارد. ورود ارتش اسرائیل به نوار غزه از راه زمینی ممکن است 
باعث شود شرایط به سمت جنگ منطقه ای پیش برود.اسحاق بریک پیشتر 
نیز با هشدار به مقامات تل آویو گفته بود: »ورود به غزه اکنون یک دام است، 
تلفات سنگینی به جا خواهد ماند و این جنگ بسیار طولانی خواهد شد، باید 
به محاصره غزه و بمباران آن ادامه داد و پس از آن حمله زمینی را آغاز کرد!«

گفتنی است که بریک از آغاز جنگ در غزه چند بار با نتانیاهو دیدار کرده 
است.این در حالیست که روزنامه آمریکایی نیویورک تایمز به نقل از مسئولان 
آمریکایی گزارش داده است: دولت جو بایدن رئیس جمهور آمریکا نسبت به 
نبود اهداف نظامی قابل تحقق در نوار غزه و عدم دسترسی اسرائیل به این 
اهداف نگران است.این مسئولان تاکید کرد: آمریکا نسبت به این موضوع 
نگران است که اسرائیل هنوز آماده حمله زمینی به نوار غزه در چارچوب یک 

طرح موفقیت آمیز نیست.


